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prekoračitev proizvodnega plana

Proizvodni plan za leto 1967,ki je pred
videval izdelavo 4.700 vozil in šasij, 
smo presegli za 67 vozil. Ta ugoden po
datek kaže, da smo izpolnili tudi gospo
darski plan. Doslej še niso zbrani vsi 
Podatki o poslovanju v minulem letu, za
to bomo lahko podrobneje poročali o fi
nančnem rezultatu šele po zaključnem 
računu, ki bo izdelan do konca februar
ja. Ob izpolnitvi plana upravni odbor 
Čestita vsem članom delovne skupnosti 
2a dosežene uspehe v minulem letu in upa, 
^a bomo tudi v prihodnjem letu dosegli 
Podobne uspehe.

PREVOZI NA DELO IN Z DELA

Minilo je šele 10 delovnih dni, odkar je 
Prevzel prevoze tamovcev na delo in z  
dela Avtobusni promet Maribor. Zahvalju
joč izredno skrbnim pripravam in priza
devanju avtobusnega podjetja je prevoz 
®alone v celoti uspel že kar prve dni. 
dejstvo je sicer, da je prišlo v tem ča
su do zastojev in gneče na nekaterih pro- 
Sah, vendar se pri avtobusnem podjetju 
trudijo z vsemi močmi, da bi v čimkraj- 
§em času odpravili sleherno pomanjklji
vost. Predstavniki avtobusnega podjetja 
s° bili že večkrat v podjetju in se za
nimali za sleherno pripombo. Prav tako 
3o sklenili, da morajo šoferji nastopiti 
službo eno uro prej, preden odidejo na 
Vožnjo in sicer zaradi tega, da bodo tu
di sami pomagali odstraniti napake, ki 
Nastanejo na vozilih. Poostrili so tudi 
kontrolo vožnje. Kjer se je pokazalo, da 
Prihaja do gneče, bodo uvedli dodatne 
avtobuse. Iz tega lahko sklepamo, da bo 
Prevoz delavcev kmalu popolnoma urejen, 
čeprav nastopijo v zimskem času dodatne 
težave.

*ZV0Z V KOLUMBIJO

Po programu smo izvozili v novembru 20

Vesti lz  T A M  Izdaja informativna služba T A M  v s a k o  drugo soboto

in v decembru 26 vozil v Kolumbijo,V po
nedeljek, 8. januarja, pa smo odposlali 
še 15 vozil in s tem zaključili program 
izvoza v Kolumbijo za minulo leto. Ko~ 
mercialni sektor je prejel obvestilo, da 
obstojajo tudi v tem letu možnosti za 
izvoz v to državo.

ZBOR ZVEZE KOMUNISTOV

V nedeljo, 28. januarja, bo v restavra
ciji TAM ob 8. uri zjutraj zbor komuni
stov našega podjetja. Udeležba je obvez
na za vse člane organizacije Zveze ko
munistov naše delovne skupnosti.Na zbor 
so povabljeni predstavniki avtomobilske 
industrije ter predstavniki kolektivov 
iz območja Maribora in nekaterih naših 
kooperantov. Na zboru bodo komunisti po
slušali in obravnavali poročilo o delu 
sekretariata in osnovnih organizacij ter 
referat o vlogi komunistov na področju 
samoupravljanja, pri sestavljanju kon
cepta poslovanja in določanju perspektiv
nega razvoja podjetja'. Na zboru bodo spr = 
jeli med ostalim tudi dokončno obliko 
organiziranosti.-naše_.organjLZ-acij e Zveze 
komunistov, prav tako pa bo zbor izvolil 
okoli 60 članov za konferenco, ki bo st'] 
no delpvno telo organizacije ZK TAM.Kon 
ferenca-se--bo .konzultirala nekai dni pv 
zboru ter izvolila sekretariat^— sekretar• 
ja in ostale organe konference.

GOTOVINSKA POSOJILA

Služba za poslovanje s krediti obvešča, 
da sprejema do nadaljnjega prošnje za
gotovinska posojila do 1.000 novih di
narjev. Prosilci morajo imeti za omenje
no gotovinsko posojilo eno pričo, oben̂ ... 
pa ne smejo imeti nikakršnega drugega 
kredita.
Vloge oziroma prošnje oddajte v pisarni 
za poslovanje s krediti od 1 3. vre dalj'
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RAZVESELJIVI PODATKI NEZAKONITO DOLOČILO

Po obsežni akciji centra za izobrazbo, v 
kateri je pridobival kandidate za vpis v 
osemletko, se je doslej priglasilo nad 
90 sodelavcev,ki še niso dosegli obvezne 
izobrazbe. Po številu priglašenih kan
didatov lahko sklepamo, da so mnogi uvi
deli, da morajo dokončati vsaj popolno 
osnovnošolsko izobrazbo. To dejstvo je še 
posebej razveseljivo, če upoštevamo, da 
se je ob prejšnjih akcijah vpisalo le 
majhno število kandidatov, tako majhno, 
da jih ni bilo niti za en razred.

Delavska univerza bo pričela pouk v za
četku februarja, zato je še vedno čas in 
sicer do 20. januarja, da se priglasijo 
še ostali sodelavci, ki so doslej kole
bali. Pouk za en razred osemletke za od
rasle traja A- mesece.

Od junija lani pa do današnjega dne se 
je vpisalo iz naše delovne skupnosti na 
oddelkih za odrasle pri delavski univer
zi kar 160 članov kolektiva.

SEMINAR 0 VARSTVU PRI DELU

V teku je dopisni seminar o varstvu pri 
delu, ki ga je organiziral center za iz
obrazbo. Omenjeni seminar morajo opravi
ti vsi organizatorji proizvodnje in si- 
,cer vodje delovnih enot, oddelkov in od
sekov. Seminar bo trajal šest mesecev. 
Snov, katero morajo obdelati udeleženci 
seminarja, je razdeljena na šest pogla
vij. Ta so: 1. organizacija in način var
stva pri delu, 2. pravne in ekonomske o- 
snove pri delu, J>. zdravstveno varstvo in 
delovno okolje, A-. psihologija dela in 
varstvena vzgoja ter 5. in 6. področje 
tehniškega varstva pri delu glede na spe
cifične pogoje tehnološkega procesa.

V tej jesensko-zimski sezoni obiskuje se
minar 150 sodelavcev. Danes je bilo opra
vljeno prvo testiranje prve skupine, med
tem ko bosta testirani ostali dve skupi
ni v ponedeljek, 15. januarja in v torek,
16. januarja.

Po končanem seminarju bodo prejeli vsi ti
sti udeleženci, ki bodo uspešno opravili 
vsa testiranja, dokazila o opravljenem se
minarju. Temeljni zakon o varstvu pri de
lu namreč določa, da lahko zaseda vodilno 
mesto v proizvodnji le tisti delavec, ki 
je bil izprašan o temah s področja var
stva pri delu.

!

Sindikalni odbor je opozoril vodstvo p 
jetja, da je v 14. členu pravilnika o 
litvi osebnih dohodkov pomotoma vrinje 
nezakonit odstavek, ki določa, da nim 
pravice do dohodka na stalnost tisti L 
lavec, ki je neopravičeno izostal z de 
To določilo uvaja torej določeno denarij 
kazen, česar pa zakon ne dovoljuje. Z<£ 
takšne kršitve delovnih dolžnosti je 1 
zakonu določen najprej le opomin, sled: 
ta mu javni opomin in zadnji javni opo' 
min ter nato izključitev iz delovne skl 
nosti.

\  ju
Na seji upravnega odbora, ki 'je bila n 
sredo, 10. januarja, je generalni direlu 
tor opozoril na nezakonitost omenjenega 
odstavka 14. člena o delitvi osebnih di 
hodkov. Tudi upravni odbor je ugotovita 
nezakonitost določila in sklenil, da s'k 
ne sme uporabiti tega določila. 0ddel*a 
za proučevanje osebnih dohodkov mora t*c 
koj popraviti vse odločbe delavcev, kip 
tere je prizadela uporaba omenjenega d 
ločila. Ta sklep upravnega odbora bo o' 
ravnaval delavski svet na prvem rednem.^
zasedanju. ^

•K

P
REGISTRACIJA OSEBNIH AVTOMOBILOV »e

j
Služba za rekreacijo obvešča, da opral« 
lja v sodelovanju z AMD TAM registracij 
osebnih avtomobilov od 10. januarja da 
lje in sicer samo v času odmora ter oj 
prihodih na delo in ob odhodih z dela.® 
Hkrati podaljšujejo tudi vozniška dov<r- 
ljenja in vpisujejo nove člane v firuŠT* 
AMD TAM. S seboj prinesite vozniško d ce
ljenje in kartonček o veljavnem tehnik0 
pregledu. <1

ZABAVNA PRIREDITEV
•o
lo

Delavska univerza Celje prireja danes
17. in 20. uri v dvorani doma JLA kul
turno zabavno prireditev z naslovom
PESrM  NI MODA - MODA JE P^SEM. Sodeluj
jo člani ljubljanske in mariborske opes
Marjana Deržaj, ansambel Milana Štant«1*'
in drugi. Vstopnice dobite pri Kompasi
v domu JLA. e

n
SPOROČILO RESTAVRACIJE j-

Restavracija sporoča, da ni podražila1! 
ha, temveč razreže sedaj štruco na 10 i; 
sov, zato je cena 15 din, predtem pa Ji 
narezala štruco kruha na 15 kosov in Ja, 
bila cena 10 din za kos. k

•d
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Ji UPRAVNEGA ODBORA 

O
Pravni odbor je na seji v ?redo, 23. ja 
‘Uarja, razpravljal o poteku proizvodnje 
n iz poročil ugotovil, da je bilo v raese 
januarju pripravljenih za revizijo 255 

M°zil, v tem času pa smo prodali 18? vo- 
ijil. Mesečni operativni program predviden 
'•Ja za montažo 466 vozil in šasij. Do 
ključno 25. januarja je montaža zmonti
rala 366 vozil in šasij. V montaži pravi- 
k'0, da bodo skoraj zanesljivo izpolnili
operativni program za mesec januar.
3
o’
^Pravni odbor je razpravljal tudi o osnut-
:u gospodarskega plana za lato 1963. V
'kladu z določili statuta podjetja je po
‘azpravi in nekaterih manjših spremembah
lesedila dal predlog gospodarskega plana
10-dnevno javno razpravo. V razpravo

f9 dan izvleček osnutka, vendar so v njem
^trnj eni vsi bistveni podatki, 
a
d
,led ostalo problematiko je upravni odbor 
plenil, da mora vodstvo sektorja sploš- 
tlj-h služb zbirati vse pripombe o prevozu 

delo in z dela in o tem obveščati Av- 
č?°busni promet Maribor. Ob koncu februar- 
a pa mora posredovati odboru sporočilo 
poteku prevozov in o problemih, ki se 

'°javljajo ob prehodu na nov način prevo- 
na delo in s d̂ ela.

<ibor je razpravljal tudi o pozivu sklada 
f* gradnjo bolnišnice v Mariboru, v kate- 
r ®  ponovno prosi za pomoč pri zbiranju 
e^dstev za izgradnjo bolnišnice. Upravni 
tfdbor je ponovno opozoril na predlog, ka- 
erega smo lani posredovali ustreznim fo- 
llruom, v katerem predlagamo, da naj druž
ino politične organizacije in občinska 
ruPščina izvedejo skupno akcijo med vse- 
M1 delovnimi organizacijami v Mariboru in 
golici za zbiranje sredstev po določenem 
V-juču. Za gradnjo bolnišnice naj prispe
tje vsi, ki koristijo njene usluge, ne 
51 samo nekatera podjetja.

Leto V/2

VARČUJMO ZASE IN ZA PODJETJE

Upravni odbor je na eni izmed svojih sej 
priporočil članom delovne skupnosti, ; da 
prijavijo številke hranilnih knjižic in • 
dajo s tem pristanek, da lahko denarne 
ustanove v Mariboru odobravajo podjetju 
kredite v višini njihovih vlog. 0 tej 
akciji smo že dvakrat pisali v glasilu 
:,Skozi TAM:' in opozorili, da je finanč
ni sektor natisnil posebne izjave in jih 
razdelil vodstvom delovnih enot. Pose
bej smo poudarili, da je tajnost vlog 
popolnoma zajamčena in da lahko vlagate
lji tudj. potem, ko javijo podjetju šte
vilko svoje hranilne knjižice, še naprej 
popolnoma svobodno razpolagajo z vlogami. 
Izjav ni treba podpisovati, ker je po
trebna samo številka. V času, ko teče ak
cija, vprašujejo vlagatelji, ki imajo de
nar naložen na poštni hranilnici, ali 
lahko priglasijo številke svojih hranil
nih knjižic. Pojasniti moramo, da v teu 
primeru številke poštnih hranilnih knji
žic ne pridejo v poštev. Toda, če imate 
hranilno knjižico poštne hranilnice ter 
bi želeli prenesti vloge h kreditni ban
ki Maribor, potem izrazite svojo željo 
pri poštni linici. Ustregli vam bodo,kaj
ti Kreditna banka Maribor poslovno sode
luje z vsemi poštami na območju občin 
Maribor, Lenart, Gornja Radgona in Ormo.:, 
Če imate hranilno knjižico Kreditne ban
ke Maribor, morete dvigovati z nje svoje 
prihranke pri katerikoli banki v državi 
ter pri vseh poštah v Sloveniji in sicer 
dnevno do 100.000 starih dinarjev. Za na
vadne vloge, katere lahko vsak čas v Ce
loti dvignete, daje banka 6 % obresti,za 
vloge, vezane nad eno leto, daje 7 % o- 
bresti in za vloge, vezane nad dve leti,
8 % obresti. Kreditna banka Maribor spre
jema tudi namenske vloge za graditev ali 
obnovo hiš, nakup stanovanj v blokih, u- 
reditev komunalnih naprav, graditev ga
raž in počitniških hišic. Po preteku var
čevalne dobe prejmejo varčevalci*1 kredit 
od 80 do 550 % od privarčevanih zneskov.



ZBORI VOLILCEV

V času med 6. in 16. februarjem bodo v 
TAM zbori volilcev, na katerih bomo raz
pravljali o predlogu odloka o prispevkih 
in davkih občanov, o predlogu proračuna 
občine Maribor za leto 1968 in o analizi 
dosedanjega razvoja gospodarskih in nego
spodarskih dejavnosti v občini Maribor 
in o možnostih za razvoj omenjene dejav
nosti v letu 1 9 6 8. Priključena bo še re
solucija o usmeritvi razvoja občine Mari
bor v letu 1 9 6 8.

SMUČARSKI TEČAJ

Novoustanovljeni smučarski klub TAM pri
reja smučarski tečaj za smučarje začet
nike in ostale smučarje. Tečaj bo v do
poldanskih in popoldanskih urah. Intere
senti se naj prijavijo v službi za re
kreacijo, vendar samo v času odmora.Čla
ni kluba imajo 30 % popust pri tečaju.

ROMUNI V TAM

Tretjega januarja je prišlo v TAM devet 
romunskih avtomehanikov na 14-dnevni te
čaj za strokovno izpopolnjevanje. Romun
ski mehaniki so bili vzorni učenci.Po o- 
cenah tovarišev, ki so jih poučevali, so 
bili romunski mehaniki med najbolj mar
ljivimi, ki so doslej obiskovali podobne 
tečaje. Ob koncu tečaja je tovariš Rudi 
Jeretin izročil romunskim mehanikom v 
sobi za goste, kjer so imeli majhno slo
vesnost, darila in v nagovoru poudaril, 
da tako prizadevnih tečajnikov še ni bi
lo v TAM. V Romuniji, kjjr vozi po ce
stah 205 vozil tamove proizvodnje, bodo 
ti avtomehaniki opravljali servisne pre
glede na avtobusih in tovornjakih, ki so 
jih kupili v TAM.

REKLAMACIJA SMUČI

V enem mesecu so prodali v rekreacijski 
službi 4-50 parov smuči, vendar brez mož
nosti reklamiranja, ker so jih nabavili 
po znižani ceni, kar so pri naročilu in 
predaji smuči vsakemu kupcu tudi poveda
li. Po kasnejšem dogovoru s predstavniki 
Nikroma pa so dosegli sporazum o prizna
vanju reklamacij za smuči, katere so se 
zlomile zaradi tovarniške napake. Do 26. 
januarja so zamenjali 15 komadov zlomlje
nih smuči za nove, vendar so mnenja, da 
je bilo po tovarniški napaki polomljenih 
le šest smučk, ostale pa so zlomili smu

lCl
M

čarji po lastni krivdi. Ker pri Nikroif 
ni več smuči na zalogi, sedaj reklamac 
več ne upoštevajo, kajti rok 25. 1. 1 
katerega so jim določili predstavniki 
kroma, je potekel. Torej smučarji, vo 
te previdno, dokler še imate cele smu

K

USTANOVITEV SMUČARSKEGA KLUBA
EU

V torek, 23. januarja, je bil na željo 
mnogih članov kolektiva in službe za rb 
kreacijo ustanovljen smučarski klub. 
stanovnega občnega zbora se je udeleži^1 
presenetljivo veliko število članov c' 
lektiva. Na z joru so izvolili odbor klDc 
ba, ki je začel takoj z delom. Že v pî  
hodnjem tednu lahko pričakujemo začeli' 
smučarskih tečajev za mladino in odra^ 
Pogoji za uspešno delo so dani, saj jeQz 
znano, da je v našem delovnem kolekti/6 
nad tisoč aktivnih smučarjev. Ta podat0, 
zgovorno kaže na to, da je smučanje iN 
naš nacionalni šport in hkrati tudi nar3

______________ V-I..V J-  -Jtdbolj množičan. Klub je primerna oblika
organizacije v našem primeru, ker toli!
sna množica smučarjev prerašča možnosi
sekcije. Klub je razdeljen na sekcije,a
Kot samostojna športna organizacija t
mogel klub veliko bolje uresničiti av<?
je naloge. V razpravi je bilo poudarja
da je prva in najvažnejša naloga kluba
množično rekreativno smučanja. Zato sc.0
nerazumljive zdrahe okoli naslova. NeK°
teri trdijo, da smučarji pač ne bodo c
bili. dotacij, če ne bodo organizirani s
obliki sekcije. Po našam mnenju ni pon11
no, pod katerim naslovom se bomo smučau
pomembno ja, da širimo to zdravju korf^
no športno panogo. *

»c

TEČAJ ZA PONOVITEV MATEMATIKE >g

Center za izobrazbo obvešča člane kol^b 
tiva, da bo organiziral tečaj iz progiv 
ma matematike za srednje šole. Tečaj j'p 
namanjen tistim članom kolektiva, ki 
nameravajo v jeseni vpisati v razne a 
je šole. Obenem bo tečaj primeren za 1 
ste tovariše, ki že obiskujejo srednji 
šolo, pa tudi za tiste, ki se nameraval 
vpisati v srednje šole, kajti programa 
tako prirejen, da bo zajel tudi snov ic 
programa, ki je predviden za sprejemati 
izpite ob vpisu v srednjo šolo. Prav 
ko pa se lahko vpišejo v ta tečaj tudi 
tisti, ki potrebujejo na delovnem mesW 
določeno znanje matematike, pa bi ga 
leli ponoviti ali utrditi. Prijave poŠ 
te čimprej, ker bo tečaj že v kratkem.^



Leto V/3

Prijave sprejamajo poverjeniki planinskih 
skupin. Povratek z zgornje postaje pohor
ske vzpenjače bo ob 1 7. uri. Prijavite se 
lahko še danes v službi za rekreacijo. Če 
pa ne utegnete, lahko pridete jutri na do
govorjeno mesto brez predhodne prijave,ker 
boste lahko na avtobusu plačali prevozne 
stroške.

o -

10 LET PLANINŠKEGA DRUŠTVA TAM - Ob 10. 
obletnici svojega obstoja bo Planinsko 
društvo TAM proslavilo v dvorani Nigrad, 
Strma ulica 8 , v soboto, 17. februarja.
Na proslavi bo nastopil priznani Planin
ski oktet s prijetnim programom domačih 
pesmi, ki so pri srcu vsem planincem. Ta 
večer bodo prikazali tudi štovilne barv
ne diapozitive in barvni film Naveza, ki 
so ga posneli v sodelovanju s foto-kir.o 
klubom TAM. Prikazovanje filma in barv
nih diapozitivov bodo spremljali s pri
jetno domačo glasbo.
Planinsko društvo TAM vabi vse prijate
lje narave, da pridejo na svečanost. Pla
ninski veterani jim bodo pričarali s po
močjo barv in fotografije svet, ki je 
tako tuj mestnim ulicam. Vstop je prost.-

-  o  -

PRVn HITROSTNE DIRKE NA LEDU - AMD Ore
hova vas prirodi v njdeljo, dne 11. fe
bruarja 1 9 6 8, ob 14-. uri hitrostne moto 
dirke na ledu. Nastopili bodo vsi naj
boljši slovenski dirkači. Dirke bodo na 
ribniku v Hotinji vasi. Po dirki bo pred
pustno rajanje v domu AMD z nagraditvijo 
mask.

o -

ODPRODAJA RABLJENIH VOZIL - Prodajni od
delek sporoča, da ima na prodajo še 7 »v. - 
tobusov in 6 tovornih avtomobilov. Vozi
la so v voznem stanju, ogledate pa si j 
lahko prod bivšim avtoprometnim oddelkom. 
Informacije daje Jože Pavlinek v proda-* '

aribor, 10. 2. 1963

o

RlGLASNICE - Vsi, ki so upravičeni 
prejemati otroški dodatek, morajo na 
Dvo izpolniti priglasnice za otroški 
]Ddatek. Za tistega, ki priglasnice no 

izpolnil, bo Zavod za socialno zava
janje smatral, da sam ve, da mu ne pri- 
e&da otroški dodatek. Priglasnice bodo 
e&zdeljene vodstvom oddelkov. Tam jih je 
/eba izpolnjene tudi oddati najpozneje 
j® 22. februarja do 12. ure. Formularje 

izpolnijo tudi tisti, ki ne spreje
l o  dodatka, pa mislijo, da bi jim pri
dal. Pripominjamo, da od 1. 4. 1968 

bo več zmanjšanega dodatka. Upravičen
ci bodo od tega dne sprejemali za vsake-
* otroka po 50 N din.

f
■d ~  o  -

^SMO SE ZMOTILI - Ko smo poročali o 
;Cc°raj šnj i ureditvi okolja družinskih 
^okov na Teznem, se nismo zarekli, tako 

so mnogi menili, ko smo dejali, da 
^tojajo resne možnosti za ureditev o- 
^ftjenega okolja. V proračunu občinske 
;3tupščine Moribor za loto 1968 so stro
j n e  službe pri občinski skupščini pred- 
idele 4-5 milijonov štirih dinarjev za 
*cetna dela ob predvidenem urejevanju o- 
•ija družinskih blokov na Teznem.0 pred- 
*&u občinske skupščine bodo razpravlja- 
1 občani na zborih volilcev od 6. do 16. 
•*jbruarja, medtem ko bomo v podjetju ob- 
>®vnavali ta proračun na zborih volilcev 
^Ponedeljek, 12. februarja.

— U —
i

i ^ T  NA GLAŽUTO - Planinsko društvo 
priredi v nadeljo,_ 1 1.februarja,iz- 

1  ̂na Glažuto. Izlet bo združen s tra-
3-cionalnim tekmovanjem pionirjev, mla
d c e v  in članov v slalomu in sankanju. 
^ rališče in odhod avtobusov bo ob 7 ,1 5.

prod Mariborskim dvorom. Ob 8 . uri se 
T °  odpeljali z vzpenjačo, začetek tek- 
^^nja pa bo ob 11. uri. Cena za pionir
ji (do 14 let) je 2 N din, za mladino 
n.° 18 lit) 3 N din, za člane pa 4 N din.

j v eau U TAM l i  da j a inform ativna a lu ib a  TAM T lak o  dru*o aoboto. Vae novice »poročajte na tel. t t .  IM Odgovorni u redn ik  Tomlalav Ferlič  

1



Z B O R I  V O L I L C E V

Vsekakor se letni občinski proračuni, oziroma njihovo uresničeva
nje, tičejo ne le podjetij in določenih posameznikov, temveč vsakega občana,pa 
naj se on tega zaveda ali ne. Marsikdaj bi si kdo zaradi nepredvidenih težav 
drugače uredil svoj "proračun", če bi bil bolje seznanjen s splošnim - občin
skim proračunom. Toda po toči zvoniti je prepozno. Da bi se izognili podobnim 
nevšečnostim in v zvezi s tem tudi neupravičenim kritikam, je potrebno z ob
činskim proračunom pravočasno seznaniti občane; to je takrat, ko še ni dokonč
no sprejet, temveč je dan v razpravo in je še mogoče spremeniti nekatera nepri
jetna določila. V ta namen se sklicujejo zbori vseh občanov.

Zbor delovnih ljudi v TAM bo v ponedeljek, 12. februarja. Zajel 
bo naslednje delovne enote:

43. volilna enota:

DE 13 - kalilnica, DE 20-21 - mehanska obdelava, DE 22 - mehanska obdelava,'
DE 34 - galvanika, DE 61 - kontrola sprejema; DE 62 - kontrola polizdelkov.

Zbor bo ob 12,30. uri v prostorih mehanske obdelave; otvoril ga 
bo član delavskega sveta- tovariš Valentin Golčar.

44. volilna enota:

DE 19 - interni in železniški transport, DE 24 - montaža, DE 25 - orodjarna, 
DE 40 - skupne službe vzdrževanja tovarne, DE 41 - vzdrževanje strojev,
DE 43 - vzdrževanje elektronaprav, DE 45 - splošno vzdrževanje, DE 46 -
energetske postaje, DE 49 - kontrola finalov in revizija.

. Zbor bo ob 12,30. uri v prostorih montaže; otvoril ga bo član de
lavskega sveta tovariš Blaž Purič.

45. volilna enota:

DE 11 - kovačnica, DE 12 - livarna, DE 15 - priprava dela, DE 23 - karoser- 
nica, DE 33-35 - lakirnica in tapetništvo.

Zbor bo ob 12,30. uri v prostorih karosernice; otvoril ga bo pred
sednik delavskega sveta, tovariš Marjan Rožman.

46. volilna enota:

DE 10 - skup. službe proizv. sektorja, DE 39 - kemični laboratorij, DE 50 - 
skup. službe pripravij. sektorja, DE 53 - tehn. pripr. proizvodnje, DE 51 - 
inštitut, DE 60 - skup. službe sekt. tehn. kontrole, DE 81 - vodstvo pod
jetja in strokovna službe, DE 84 - finančni sektor, DE 85 - elektronsko-ra- 
čunski center, DE 82 - splošne službe, DE 86 - kadrovsko-socialna služba in 
učna delavnica, DE 80 - restavracija, DE 90 - skiip. službe komerc. sektorja
DE 91 - nabava, DE 94 - prodaja.

Zbor bo ob 13,30. uri v avli inštituta; otvoril ga bo Član delav
skega sveta, tovariš Slavko Savnik.

Za vse zbore je predlagan naslednji dnevni red:

1. izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika;
2. razprava o predlogu odloka o prispevkih in davkih občanov;
3. predlog proračuna občine Maribor za leto 1968;
4. analiza dosedanjega in možnosti bodočega razvoja gospodarstva in negospodar

ske dejavnosti v občini Maribor za loto 1968 z resolucijo o usmeritvi razvo
ja občine Maribor v letu 1968;

5. razno.

Odhod avtobusov je določen za 13,30. uro, za 46. volilno enoto pa 
za 14,30. uro.
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Eje upravnega odbora

fii upravnega odbora so na svoji zad- 
seji med drugim obravnavali:

Dsežen višek osebnega dohodka v mesecu 
^arju. Člani upravnega odbora niso i- 
i k izračunu nikakršnih pripomb.Omenje- 
višek, ki je določen po novih merilih, 
izplačan 28. t.m.;

•^ureditev tal v obratu mehanske obde- 
e. Člani so ugotavljali nujnost same 
Reditve. Izvedbo del bo proučil odde- 
za perspektivni razvoj;

«isk AO-članske skupine delavskega sve- 
^abrike automobila iz Priboja.Svojo ek- 
ẑ ij o v TAM so najavili za 18. marec.

bodo vrnili lanski obisk naših pred
nikov v njihovem podjetju.

tTV’] V SAMOUPRAVNE ORGANE

1 cku so priprave za volitve članov cen
enega delavskega sveta in svetov ter 
^ov delovnih enot, katerim letos izte- 
ftjihova mandatna doba. Do 5. marca bi 

. tt&j posamezni sveti delovnih enot iz- 

. ftili, ali bodo obdržali sedanje števi- 
sVojih članov. Volitve so predvidene 
.25. april; izvolili bi naj 261 članov 
l ̂ ov in zborov delovnih enot in 26 čla- 
centralnega delavskega sveta. 0 pri

bah na volitve bomo obširneje poročali 
mt.rca.

'A SEJA NOVEGA SEKRETARIATA ZK

[-tek, 16. februarja, je imel novoizvo- 
, &i sekretariat ZK T^M svojo I. sejo.ka- 
''e so se udeležili tudi sekretarji dose
gih osnovnih organizacij ZK. Dogovori
j o  se, da naj v 10 dneh delovne komi- 

izdelajo svoja programe ter jih pred
ajo sekretariatu. Dosedanji sekretarji 
'°vnih organizacij naj pregledajo zased- 
°lanstva po oddelkih. Pri tem naj sode
č o  s komisijo za organizacijo in raz-
• Za namestnika sekretarja so izvolili 
fetiša Iva Letonjo.

' ̂ «B tl Is T A M  Iz d a ja  In f o r m a t iv n a  a lu ž b a  T A M  va& ko d r o g o  » o b o to .

Loto V/A

0 GRIPI IN BOLNIŠKEM STALEŽU

Dr. Jože Hajdinjak, upravnik naše obratne 
ambulante nas je obvestil, da letos v TAM 
ni bilo epidemije gripe.Številna obolenju 
v prejšnjem in v začetku tega meseca so 
bila zaradi neprimernih vremenskih razmer. 
Sam je imel le dva slučaja, da sta bolni
ka, ki bi jih zaradi visoke temperature 
lahko prišteval h gripoznima, bila v redu 
cepljen čl proti gripi. Vsi ostali niso bi
li cepljeni.
Še letos pa grozi resna epidemija gripe. 
Njen povzročitelj je pri nas nov virus A2, 
proti kateremu trenutno še ni cepiva.

Lanski bolniški stalež v TAM znaša 3,3 %• 
To je precej pod republiškim povprečjem.' 
Vsekakor ima za to določene zasluge zdrav
stvena preventiva.

0 NOVIH PROSTORIH PRODAJE IN ODPREME

Služba za perspektivni razvoj podjetja ob
vešča, da bodo prostori bivšega avtopro-- 
meta preurejeni v funkcionalne prostore 
prodaje. Za preureditvena dela, ki bi n»j 
bila končana do julija, je predvideno 20 
milijonov starih dinarjev. Sedanji prosto
ri prodaje so pomanjkljivi, novi pa bodo 
vplivali predvsem na izboljšan postopek 
prodaje. V naslednjih letih se predvideva 
še razširitev prostorov za prodajo in od 
premo, tako da bi povečali skladišče. in 
uredili konzervirnico.

EKSKURZIJA ZA 8. MAREC

Peta in šesta sindikalna podružnica,ki za
jemata obrat mehanske obdelave in karoser- 
nico pripravljata za 8. narec enodnevno 
ekskurzijo v celjsko tovarno emajlirane 
posode - EMO. V peti podružnici se je cd 
A5 članic prijavilo AO, v šesti pa je od 
50 članic prijavljenih 30. Potovale bodo 
s posebnima avtobusoma. Razen tovarne :r!0 
si bodo ogledale še druga podjetja.

ae n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l .  i t .  O d g o v o rn i  u r e d n i k  T o m la la v  P e r li f i



DOBAVA NOVIH STROJEV

Iz službe perspektivnega razvoja podjet
ja poročajo, da je izbira strojev za na
kup iz dolarskega kredita končana. V 15 
dneh morajo biti določeni še dobavitelji 
za licitirane stroje. Za* nanj še stroje je 
predviden rok dobave do konca leta, za 
večje(protiudarno kladivo, lomilni stroj 
in stroje za obdelavo motorne, gredi) pa 
začetek prihodnjega leta. Torej bo doba
va vseh strojev končana čez eno leto.

PRVOMAJSKI IZLET

Oddelek za rekreacijo obvešča ' člane ko
lektivi, da Turistično društvo in avto
busno podjetje Kompas Maribor organizira
ta prvomajski izlet v Italijo.

Izlet bo trajal 7 dni. Odhod iz Maribora 
bo 29. aprila ob 3. uri zjutraj, prihod 
v Maribor pa bo 5. maja 1968 okrog polno
či. Cena izleta je 695 ND, V to ceno je 
všteta celotna oskrba in vsi prevozi z 
avtobusom, kakor tudi vsa organizacija 
in vodstvo potovanja. Prijave sprejema 
do 20, 3, 1968 rekreacijska služba.

POPRAVEK

Ko smo v glasilu "Skozi TAM:; poročali o 
potrditvi letošnjega gospodarskega plana, 
je prišlo v začetku petega odstavka do 
neprijetne pomote. Pravilno se stavek 
glasi: Letos potrebujemo za obratna sred
stva 322,400,000 milijonov N dinarjev,od 
tega pa imamo nepokritih le 37 milijonov 
U dinarjev, ne pa, kakor smo zapisali,da 
imamo pokritih le 37 milijonov N dinarjev.

OBČNI ZBOR F0T0KIN0 KLUBA

Fotokino klub TAM vabi vso svoje člane 
na letni občni zbor, ki bo 6, marca 1968 
ob 17,30. uri v prostorih čolnarne "Boris 
Kidrič",

Odhod avtobusa bo ob 16,30. uri izpred 
prostorov FKK TAM na Ptujski cesti št.115. 
Vmes bo avtobus ustavil še pri Metalni, 
Žoharju in na Glavnem trgu. V okviru ob
čna ga zbora bodo predvajali film :NAV^ZA::, 
ki ga je posnel FKK TAM.

SINDIKALNI PRORAČUN

Na seji sindikalnega odbora, ki je bil 
v potek, 2 3. februarja, ob 1 3. uri, 
člani sprejeli predvideni proračun sindi 
kalne organizacijo za leto 1 9 6 8.

[j
Predvidene postavke za izdatke -proračuna 
ki npj bi znašal 186.34-5 N din, jo obras^ 
ložil tovariš Mirko Kramer. Odborniki sl. 
se v.©d drugim zanimali predvsem za odpra( 
nino in pogostitev upokojencev (35.000 (
din), za podporo socialno šibkih članov; 
ob letnem dopustu (12.000 N din) ter j.J 
moč članstvu, oziroma za aadržano članai, 
no po podružnicah (49.54-5 N din).

Odborniki so razpravljali še o zdraveti 
nem zavarovanju, oziroma .0 poviševanj* 
prispevkov tako za zavarovanje saj,10 l£(
tudi za zdravstveno storitve,medtem ko  ̂
na drugi strani na primer osebni dohodKr 
zdravnikov kar visoki. V zvezi z navede1 
nim bodo poslali dopis na višje sindikal; 
ne forume .•

Sprejeli so tudi predlog športne komisiji 
in smučarskega kluba o priključitvi smif1 
čarskega kluba k zimskošportni sekciji! 
toda pod pogojem, da bo imel suučars! 
klub enak status kot ostale sekcije. »

Za praznovanje 8. marca se je sindikali; 
organizacija dogovorila s Slovenskim nai, 
nim gledališčem za dve interni predstž 
Nušičeve komedije Gospa ministrica. > 
Predstavi bosta 8. marca popoldan in zv<̂  
čor v gledališču, /stopnice bodo razdol; 
ne brezplačno.

"  /  f
y

ZADNJA VEST - SERGEJ KRAIGHER V TAM •

Med svojim dvodnevnim bivanjem v MariboJS 
jo predsednik skupščino SRS tovariš Sel0 
gej Kraigher ob 11. uri v spremstvu tov« 
riša Mirka Žlendra, predsednika skupŠčiJ2 
Maribor obiskal našo podjetje. Po skor' 
enournem ogledu posameznih obratov in pl 
štorov inštituta se je tovariš Kr~igheJ 
dve uri pogovarjal s predstavniki TAM: 
m stnilc generalnega direktorja, dir ktol 
sektorjev, predsednik UO in DS, sekretar, 
ZK TAM in predsednik sindikalne organiz«1 
cije. Tovariš Kraigher se je zanimal pr<3 
vsem za naše sodelovanje s kooperanti ic 
dobavitelji, za licenčne oziroma našo 1* 
no možnosti za izdelovanje vozil ter za  ̂
delovne pogoje. e
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‘*vni odbor je 
o proizvodnji

na zadnji seji po poroci- 
v februarju, ki je zelo 

dno, obravnaval še poročilo zunanjetr- 
inskega oddelka o izvozu v februarju, 
očilo pove, da je znašal izvoz v febru- 
U 117.143 dolarjev, kar pomeni, da smo 
segli plan izvoza v februarju za 74 od- 
tkov. Plan. izvoza za marec znaša 334 

î oČ dolarjov, do sloj pa imairo že za 4.30 
°Č dolarjev naročil. Po teh podatkih 
ko ugotovimo, da je naš izvoz v prvih 

[fcNcih letošnj ega leta zel e ugoden.
{d
JSK IZ FAP

Ponedeljek,* 13. marca bo obiskalo naše 
.jRjs tje 40 predstavnikov samoupravnih or- 
;ifiov in političnih organizacij FAP.Gost- 
i -i bodo ogledali podjetje, nato pa bo- 
1 imeli v sejni sobi delavskega sveta raz
dre s predstavniki našega podjetja. Ta 
sk sodi v začrtan program o sodelovanju 
obema podjetjema, obenem pa so se to- 
:ai iz FAP odzvali vabilu, ki so jim 
izrekli naši predstavniki samoupravnih 
&nov in političnih organizacij lani V 
filu, ko so po ogleda beograjskega sej- 
*] Motorjev in motornih vozil obiskali FAP.

h  SEKRETARIATA ZV ;J3 KOMUNISTOV

porek, 5. marca je bila druga razširje- 
I s-̂ ja sekretariata Zveze komunistov na- 

podjetja. Na tej seji ;o obravnavali 
jf°rdiniranoet programskega dela komisij 
pregledali vsebino programov dela posa- 

ifcnih Komisij. Po obravnavi so sklenili, 
bodo izdelali zgoščen akcijski program 
sicer v dveh variantah. Prva varianta 

r Vsebovala razširjen program dela za se- 
?“tariat in komisije. -V tem programu bo
do potankosti določene konkretne nalo- 

r in čas, v katerom jih je treba optavi- 
prav tako pa bodo določeni pričakova- 
rezultati. V dru^ i varianti pa bodo v 
°sčeni obliki prikazane smernice za de- 
in vzbujanje pobud za delo vodstev od- 
■'■kov. Obenem so pozvali vodstva oddelkov 
Gze, da se naj v najkrajšem času se.sta- 

in izvolijo nova vodstva.

Leto V/5 

JAVNA RAZPRAVA

V četrtek, 7. marca je dal upravni odbor 
v javno razpravo program poslovnega skla
da in amortizacije za leto 1968, program 
koriščenja sklada skupne porabe in sta
novanjskega prispevka za leto 1968 tar 
predlog plana investicij za ljto 1968. 
Javna razprava traja 10 dni, zato jo tre
ba oddati pripombe tehničnemu sekretarju 
organov upravljanja najpozneje do vključ
no 18. marca. Pripombe, ki bodo prispele 
k sekretarju ob tem datumu, ne bodo upo
števane pri pripravi dokončnega predloga 
za delavski svev.

BEOGRAJSKI SEJEM

V času od 20. do 28. aprila bo v Beogra
du sejem motorjev in motornih vozil. To ' 
je edini sejem, na katerem smemo kot ol\- 
ni biroja proizvajalcev motorjev in motor
nih vozil razstavljati v Jugolaviji. Le
tos bomo razstavljali 20 vozil, vendar ne 
bomo razstavljali nikakršnih novosti.

DESETDNEVNO LETOVANJE NA MADŽAF^KEM

Na osnovi izmenjave lotovanja mladino 
Szombathelya (Madžarska) in Maribora or
ganizira občinski komite mladine in po
čitniška zveza 1 tovan;:e ob Blatnem jeze
ru za mladino Maribora. Desetdnevno leto
vanje v sindikalnih domovih z vso komplet
no oskrbo in organizacijo krajših iz latov 
v okolico, stane 227 din. Izmeno trajajo 
od 1. do 30. julija. Interesenti lahko 
dobijo podrobno informacije na tovarniškem 
komiteju mladine TAM vsak dan od 13. do 
14. ure in po telefonu na številko 596.

OBČNI ZBOR

Ribiška sekcija TAM vabi vse svoje člane 
na občni zbor, ki bo 12. marca ob' 17. uri 
v sobi za goste v restavraciji pri TAM.

V e s t i  lz  T A M  iz d a ja  in fo r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d r u g o  so b o to . V se  n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l .  š t .  284. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P e rliC



POHLOVHO POROČILO ZA LETO 196?
•

Iz poslovnega poročila za leto 1967, ki 
predstavlja izvleček iz zaključnega ra
čuna, povzemamo najosnovnejše pomembno
sti po posameznih sektorjih,

PROIZVODNI SEKTOR - Že takoj ob začetku 
leta 1967 smo ugotovili, da bo to leto 
mnogo uspešnejše kot vsa minula leta. 
Značilne težave, ki so se pojavljale v 
prvih mesecih v preteklih 1-tih, so v 
lotu 1967 skoraj povsem odpadle. Proiz
vodnja v prvem četrtletju je bila skoraj 
normalna. K normalnejšemu poslovanju je 
največ prispeval rednejsi dotok materi
ala. Večina dobaviteljev polizdelkov in 
surovin se je izredno popravila, tako 
da je bil obseg proizvodnje vedno bolj 
odvisen od naših proizvodnih in prodaj
nih možnosti. Poslovanje v letu 1967 je 
ponovno dokazalo, da nazadovanje v prej
šnjih letih in počasna rast proizvodnje 
nista bili odvisni od subjektivnih fak-' 
tor jev podjetja, marveč v glavnem od ob
jektivnih težav, ki so izvirale iz pro
izvodnih težav naših dobaviteljev.

PRIPRAVLJALNI SEKTOE - Oddelek za per
spektivni razvoj podjetja je na podlagi 
elaborata za proizvodnjo 10.000 vozil 
pripravil parcialne rešitve, ki so bile 
prilagojene razpoložljivim sredstvom.PO 
sklenjeni pogodbi za najetje dveh mili-« 
jonov dolarjev kredita za nabavo stroj
ne opreme je predvidel še. druge investi
cije, ki so neposredno ali pa tudi po
sredno vezane na strojno opremo. V letu 
1967 j-- bilo vključenih v proizvodnjo
12 novih strojev, generalno popravilo 
je bilo opravljeno na 45 strojih, sred
nje popravilo pa na 88 strojih. Kljub 
temu, da je večina strojev slabo izko
riščana, imamo 276 'obdelovalnih strojev, 
ki so bili izkoriščeni več kot 75 %, ra
čunano. na dve izmeni.

SEKTOR TEHNIČNE KONTROLE - V zadnjih le
tih je kvaliteta nekaterih agregatov,ka
kor tudi celotnih vozil, zelo nihala. 
Za to nihanje kvalitete so odgovorni
predvsem naši kooperanti. Tehnična kon
trola se je zato v letošnjem letu tru
dila, da bi odpravila to nihanje zlasti 
pri funkcionalno najvažnejših elementih 
vozila. Da bi to dosegla, je kontrola 
zaostrila nekatere prevzemne kriterije 
za nabavljeno blago, zaostrila pa je 
tudi kriterije za sprejem v podjetju 
■izdelanih delov. Tako v podjetju, kakor

tudi pri kooperantih, strožja merila ko 
trole niso povzročala večjih težav ali 
stojev. Ob koncu leta pa smo ugotovili, 
vprašanje embalaže in transporta še ved 
ni zadovoljivo rešeno.

j

I

SEKTOR SKUPKIH SLUŽB - Čeprav smo števil 
zaposlenih v 1 ;tu 1967 znatno povečali, 
primerjavi z 1,/tom 1966, še vedno nismoL 
dosegli tolikšnega števila delavcev kot 
smo ga imeli v letu 1964-, čeprav smo ta(J 
krat proizvedli 1000 vozil manj. Že ta ji 
datek nam pove, da se je v zadnjih treh 
tih v našem podjetju marsikaj spremenil 
Fluktuacija ni več problem podjetja.V ijc

s)tu 196? je ta znašala le 7,8 %, Lani 
povečali število zaposlenih le za 269 d 
lavcev. Tudi pri sprejemu delavcev je d 
sežen določen napredek, saj je selekcij 
ob sprejemu še strožja kot v preteklih 
tih. Prav take je lani prenehalo množicb 
preseljevanja delavcev na razna druga d 
lovna mesta, kar je bilo značilno za pr 
tekla leta.

KOMERCIALNI S"!KT0R - (povzanamo samo po 
membne novosti iz nabavne službe) - Ce 
merjamo rezultate nabavne službe v let 
1967 s preteklim obdobjem ugotovimo, ds 
je nabavni oddelek znatno napredoval. P 
tem ne smemo prezreti dejstva, da je k 
uspehom delno prispevala tudi 'ospoda.ro 
reforma. Prodaja proizvodov je iz dnevs 
dan težja, ne s-.mo za naše podjetje, te 
več tudi za vse naše dobavitelje in ko 
perante. Pod temi pogoji pa lahko zahte 
mo samo še to, da nam dobavitelji prav® 
no dostavijo kvalitetno blago. Naša k-[ 
perantska in dobaviteljska mreža se je p 
zadnjih letih začela krčiti. Tesnejša ft 
vezava z našimi dobavitelji zahteva, 4C 
sklepamo pogodbe s tehnično in ekonomij

Hmočnimi dobavitelji, katerih ne more pf 
zadeti vsaka najmanjša sprememba v naSĵ

| igospodarskem sistemu.

FINANČNI SEKTOR - Količinski plan proi 
vodnje smo prekoračili za 1,4 fo ali 64 
zil, v primerjavi s preteklim letom pa 
bilo izdelanih 679 vozil več, kar pred? 
vlja povečanje za 16,6 %. Precej pod pl 
nom so bil le zunanje, znatno nad plaij 
pa interne storitve, medtem ko je dose 
na vrednost rezervnih delov po lastni 
ni bila realizirana v okviru planskih fr 
davanj. Doseženi rezultati v letu 1967^ 
odraz intenzivnega poslovanja, saj.je r
lo ob 16,6 % količinskem porastu prois'’ 
nje povečano število efektivno zaposleJ1 
le za 8,9 %•

o
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P̂roizvodnja

Spravni odbor je n& redni seji v torek, 
H9. marca med drugim razpravljal o po
seku proizvodnje in iz poročil ugoto
vil, da jo bilo v času od 1. do I6.mar- 

pripravljenih za revizijo 224- vozil, 
podano pa 141 vozil. Skupaj je bilo 
In rjarca n& zalogi za prodajo tako v 

kot v prodajalnah 124 vozil.V mon- 
3r̂ zi trdijo, da bo operativni program 
N  mesec marec sigurno izpolnjen,če ne 
-Po prišlo do večjih nepredvidenih za
stojev.

>bisk iz fap

of ponedeljek, 18. marca je obiskalo 
^še podjetje 37 predstavnikov samou- 

javnih organov in političnih organi- 
'̂ Cij FAP, Gostje so si ogledali pod
aje, nato pa so imeli v sejni sobi 
klavskega sveta razgovore s predstav
nici organov upravljanja, družbeno po
etičnih organizacij in vodstva pod- 
“tj,.. Obisk sodi v začrtan program o 
ledsebojnem sodelovanju obeh podjetij.
; obisku bomo podrobneje poročali v 
^sopisu "Skozi TAM1!.

"SVIJA BARVNIH DIAPOZITIVOV

(ji torek in sredo, 26. in 27. marca vas 
■kh ^ranc  ̂ Smajs popeljal ob glasbeni 
j.',P̂ emljavi s 100 barvnimi diapozitivi 
čudovite predele naše slovenske ze- 
.ds. PD TAI1 organizira to lepo in za- 
^ivo predavanje za vso svoje člane 
postale člane kolektiva, ki ljubijo 
*so slovensko zemljo ali gore. Zlasti 
5 imo tiste, ki se ukvarjajo z barvno 
tografijo in filmom. Barvni film je 
°snel tovariš Drago Pelci,glasbo zanj 
, * Franci Šmajs. Predavanje in film bo- 

trajala okoli uro in pol.
J-

,̂ rVse člane, ki delajo od 6.
b° predavanje v torek, __ _____

.... ^3,10 v sejni sobi delavskega sveta,
»1 °stalo člane kolektiva, ki delajo od 

do lZf* ure» pa v sredo, 27. marca ob 
"10, prav tako v sejni sobi delavskega

do 13.
26. marca

Leto V/6

sveta. Pridite, ne bo vara žal'Vstopnine ni

OBVESTILO ŠPORTNE KOMISIJE

Sindikalna športna komisija razpisuje ša
hovski brzoturnir za vse člane kolektiva. 
Tekmovanje bo v dveh skupinah. V prvi 
skupini bodo tekmovali registrirani igral
ci - kategorniki, v drugi skupini pa ne
registrirani igralci. Tekmovanje bo 29.* 
marca ob 15. uri in 30 minut v sejni so
bi delavskega sveta. Prijave sprejema re
kreacijska služba do 27. marca na tele
fon 520. Športna komisija razpisuje tudi 
pomladansko prvenstvo v krosu za leto 
1968. Pravico do nastopa imajo vsi člani 
kolektiva. Tekmovanje bo v treh skupinah. 
Tekmovanje bo ob stražunskem gozdu 3. a -  
prila ob 15. uri in 30 minut. Prijave za 
tekmovanje sprejema oddelek za rekreaci
jo do 3. aprila, sicor pa tudi na startu.

ZADNJA VEST

Delavski svet jo včeraj na svojem 9 .red
nem zasedanju sprejel vrsto sprememb i n '  
dopolnitev za interne normativne akte.Ta
ko je sprejel pravilnik o delitvi dohod
ka. Merila za delitev obračunskega dohod
ka bodo ostala tudi letos nespremenjena' 
in bo u ;peh delo\rne enote tudi letos ve
zan na lasfne dosežene enote proizvodov 
v višini 75 % in  lo s 25 % na doseženo 
število enot realizacije.
Delavski svet je sprejel z nekaterimi 
spremembami in dopolnitvami pravilnik o 
delitvi osebnih dohodkov in pravilnik o 
uporabi osebnih avtomobilov. S sprejetim 
pravilnikom o delitvi osebnih dohodkov se 
je spromenila vsem zaposlenim obračunska 
osnova osebnega dohodka za nadurno delo 
od dosedanjih 50 % na 30 %.
Delavski svet je v celoti potrdil predlog 
poslovnega sklada, predlog sklada skupne 
porabe in stanovanjski prispevek za leto 
1968.
Sprejel je tudi investicijski plan za le
to 1968 in razpisal aa dan volitov v sa
moupravne organe soboto, 27. aprila.

Vesti u  t a m  iz d a ja  in fo r m a tiv n a  a lu ž b a  t a m  v s a k o  d ru g o  s o b o to . Vse n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l .  » t. 281. o d g o v o r n i  u r e d n ik  T o m is la v  F e r l ič



OPOZORILO LASTNIKOM OSEBNIH VOZIL

Vodstvo podjetja opozarja vse lastnike o- 
sebnih vozil,ki uporabljajo parkirni pro
stor pred podjetjem,da dosledno upošteva
jo predpise, ki veljajo za parkirne pro
store. Kljub temu,da je na parkirnem pro
storu službena oseba, ki ima nalogo, da 
skrbi za red in pravilno parkiranje, par
kirajo koristniki parkirnega prostora 
vsak po svoje. Službena oseba je pred nji
mi nemočna,zato bo moralo podjetje v pri
hodnje ukrepati proti kršilcem reda na 
parkirnem prostoru.Z lasti je nerazumlji
vo, da parkirajo nekateri posamezniki svo
ja vozila na o dr. urjenem parkirnem prosto
ru za goste,čeprav je ta označen s promet
nim znakom, ki ga morajo poznati vsi voz
niki. Ce bodo tamovci še v prihodnjo za
sedali ta rezerviran prostor, bo podjetje 
prisiljeno predati kršilce sodniku za pre
krške .

Videz je, da primanjkuje v ožji okolici 
podjetja parkirnih površin,vendar je kri
vo pomanjkanje teh površin nesmoterno par
kiranje. Podjetje ne bo v bližnjem času 
investiralo v ureditev novega parkirnega 
prostora sto ali dvesto milijonov starih 
dinarjev,kolikor bi jih bilo verjetno po
trebno ,temveč bo le poskrbelo za ureditev 
sedanjih parkirnih površin. Iz tega lahko 
sklepamo, da bo tudi v prihodnje odvisen' 
red na parkirnem prostoru zgolj od uporab
nikov teh površin,zato bodo morali korist
niki upoštevati vsa navodila službene ose
be in tudi sami ravnati tako kot na par
kirnem prostoru kjerkoli drugje.

ZOPE ̂ -ORGANIZIRANA KRAJA

Oddelek za zavarovanje tovarne je pred 
kratkim odkril skupino— T̂CTrto-pjiikov"' in 
njihovih pomagačev, ki so si na nedovalj-en 
način prilastili večjo količino valjčnih 
ležajev v vrednosti nad pol milijona sta
rih dinarjev.

Gre za skupino štirinajstih ljudi, od ka
terih je pet članov našega kolektiva.Ti 
so zaposleni v transportu, montaži in skla
dišču oskrbe montaže. To so predvsem de
lavci v povprečno desetletnim stažev v pod
jetju. Vsi so stari nad trideset let.

Kraja, katero je odkril oddelek za zavaro
vanje tovarne, je trajala že nad dve leti. 
Krivce je izdal primanjkljaj ležajev na 
montažni liniji. Za ukradene ležaje je bi
la izdana redna-dokument-nrcija. Med krivci 
je tudi nekaj takšnih, ki so pole.g kraj«--

ležajev izdelovali v podjetju tudi raz* 
osi za krožne žage brez potrebnega dov£ 
ljenja. Ukradene ležaje so skupaj s te 
osovinami prodajali raznim obrtnikom 
kmetom v okolici Ptuja. Skupno so ime
11 rednih odjemalcev, ki so prišli ze 
poceni do kvalitetnih valjčnih ležajev’ 
kratkem času je to drugi večji primer L 
ganizirane kraje. Pred sodiščem se j 
znašlo štirinajst obtoženih storilcev ̂  
njihovih pomagačev.

t

d
KAM LETOS NA DOPUST? r

B,
Po informacijah oddelka za rekreacij 
so v teku intenzivne priprave za na£ 
kapacitet za letovanje. Oddelek za 
kreacijo bo lahko sporočil podrobne i 
formacije o možnostih za letovanje £ 
koncem marca. Takrat boste lahko dvi£_ 
nili prijave za letovanje v svojih r- 
delkih. Oddelek za rekreacijo bo tu<£ 
letos organiziral ugodno prodajo r^ 
lične camping opreme (šotori, blazin*1 
itd.). Naročila za camping mizice spr^. 
jema že sedaj. Cena za mizice je 62 df' 
za stolčke 25 din, za roštilje pa 6' 1 
din. Camping opremo bodo nabavili d. 
28. marca 1968. Opremo je treba plači 
ti ob prevzemu.

IZLET

Oddelek za rekreacijo prireja skupa 
planinskom društvom TAM v nedeljo, L 
marca izlet v Kumrovec in Gorski d 
na Gorah pri Bistrici ob Sotli. Od?) 
bo ob 7. uri in 30 minut izpred Mari 
borskega-dvo-ra. Postajališče bo še pr 
~Žoh arju in v Hočah. Povratek v Maribc 
je predviden ob 18. uri zvečer. Ceî  
izleta, oziroma samoprispevek po oset 
znaša za mladince 5 din, za odrasle 
člane kolektiva in svojce pa 7 din.Pf 
jave sprejema oddelek za rekreacijo 
vso planinske skupine v TAM.

DELOVNA AKCIJA RIBIČEV

Ribiška sekcija TAM bo v nedeljo, j i  
marca odlavljala v dopoldanskih urf 
ribji zarod iz gojitvenega ribnika 
Račah. S tem odlovom se začnejo pr* 
delovne akcije ribiške sekcije v okvi 
ru predvidenega delovnega programa v 
to m letu.
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“lanom delovna skupnosti tam

trjevanje in poglabljanje samoupravlja
jo pomeni boj za samoupravne družbene 
dnose in hkrati boj za ekonomsko in 
^užbeno reformo. Zato je izrednega pome- 
At da se vsi nosilci samouprave zaveda
jo posebnosti, nastalih z ekonomsko in 
^užbeno reformo in da te vnašamo v na- 
.° samoupravno prakso in zavest.

£to pozivamo vse člane kolektiva, da se 
( naj večji meri udejstvujejo na kandida
tskih zborih in v vseh ostalih oblikah 
ifužbeno politične aktivnosti, ki bodo' 
.^licane v naslednjih dneh in pred sami- 
iA volitvami v samoupravne organe podjet
ij in delovnih enot. Apeliramo na člane 
l;°lektiva, da naj pri tej aktivnosti upo
števajo in zastopajo naslednja stališča:

& Volitve ne smejo pomeniti formalnega 
:: akta, temveč naj bodo neposreden pro

ces za izgrajevanje socialističnih 
odnosov. Le na ta način se bo lahko v 
vseh demokratičnih institucijah razvi
la polna aktivnost, ki bo osnovana na 
demokratičnih načelih volilnega siste
ma.

Glede na izkušnje iz preteklosti, ko 
je bila struktura organov upravljanja 
eden osnovnih kriterijev izbiranja 
predstavnikov, so za današnjo dobo 
n«prijaej*«o važnejši naslednji krite
riji:

a) stališč a kandidata do samoupravlja
nja kot temelja našega nadaljnjega 
družbenega razvoja,njegov odnos in 
delo v dosedanjih samoupravnih or
ganih in njegova zavzetost za uva
janje resničnih samoupravnih odno
sov;

b) stališča kandidata do osnovnih go
spodarskih in drugih problemov pod
jetja in delovne enote, v kateri je 
zaposlen ter njegova pripravlje
nost, da bo prispeval svoj delež 
pri reševanju teh problemov. Zato 
je važno, da poznamo osnovne kon
cepte tistih, ki jih kandidiramo, 
kar velja še posebej za predlaganje

k IZREDNA IZDAJA m
kandidatov za delavski svet podjetja, 
saj bo od tega v veliki meri odvisno de
lo novoizvoljenih organov upravljanja.

Nastali pogoji gospodarjenja in na
daljnjega razvoja podjetja zahteva
jo sposobno, učinkovito in ustvar
jalno samoupravo, takšno, ki bo spo
sobna realno in objektivno ocenje
vati vprašanja, ki so v njeni dome
ni. Kandidati za člana DS naj volil- 
cem razložijo svoje poglede o nadalj' 
njem utrjevanju samoupravi janj a, po
litike nagrajevanja, kadrovsko poli
tiko, poslovno politiko itd. Poseb
no pomembno je, da bodo v DS izvo
ljeni taki člani kolektiva, ki bodo 
poznali in uvideli probleme celotne 
delovne skupnosti in ne le svojih 
delovnih enot in ki bodo torej znali 
premagati princip predstavništva in 
zastopanja interesov delovne enote, 
katere člani so, če gre za vpraša
nja, ki so pomembna za podjetje kot 
celoto.

c) Odločno bi bilo treba prekiniti s 
prakso, ko smo predlagali v organe 
upravljanja nekatere kandidate sa
mo zato, ker imajo dovolj časa,ker 
se niso znali ubraniti kandidature, 
včasih pa smo predlagali koga celo 
iz šale itd. Izbrati moramo spo
sobne, aktivne in ustvarjalne uprav- 
ljalce tudi med mladimi, ženami ih 
med tistimi, ki delajo za strojem. 
Poudarili smo že, da nismo za for
malne kriterije, poudarjamo pa, da 
je družbeno nesprejemljivo mnenje, 
da lahko uspešno dela v DS ali celo 
v svetih DE samo organizator proiz
vodnje ali vodstveni delavec.

3. Ko bomo predlagali in volili kandida
te, moramo težiti za tem, da bomo iz
volili kandidate, ki bodo zmožni za
gotoviti nadaljnji razvoj celotnemu 
kolektivu. S tem pa bomo dokazali svo
jo družbeno politično zrelost.

Družbeno politične organizacije TAM

Vesti  I* TAM Izdaja  Informativna s lužba  TA M  vsako d r u f o  soboto .  V se  nov ic e  spo roča j te  na  tel. St. 284. O dgovorn i  u red n ik  Tomis lav Per l l f
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5 SSJ^ UPRAVNEGA ODBORA - Upravni odbor 
)e na redni sjji v sredo, 3. aprila med 
irugim razpravljal o poteku proizvodnje, 
tz poročil je ugotovil,da je bilo v me- 
Pgcu marcu vskladiščenih 448 vozil in je 
tako bil mesečni plan, ki je znašal 454 
Vozil, realiziran z 98,6? %.0b koncu me
seca marca je bilo v nedovršeni proiz
vodnji v delovnih enotah revizija, mon
taža in karosernica 49 vozil. Tako je 
bilo v marcu pripravljenih za revizijo 
'+•61 vozil. Plan montaže za mesec marec 
Je znašal 470 vozil. Ta plan smo izpol
nili 98,08 odstotno. Skupaj je bilo v 
ftarcu prodanih 452 vozil od planiranih 
<64 vozil. Upravni odbor je ugotovil, 
fla je bilo v prvih treh mesecih letoš 
v skladiščenih 1.376 vozil, od planira
nih 1261 vozil. S tem je bil trimeseč
ji plan vskladiščenja realiziran z 
I0 9 ,12 %. Iz poročil je razvidno, da je 
Pilo v treh mesecih v montaži montira
nih 138O vozil od planiranih 1375.Kumu
lativni plan je bil realiziran 100,36 
Odstotno.

^kupaj je bilo prodano v prvih treh ne- 
*~cih 1456 vozil od planiranih 1261 vo- 
*il. Plan za marec sicer ni bil dosežen, 
^ndar je kumulativni plan za tri raese- 
69 znatno presežen.

kon-cvLjn&s^ca—33—bilo na zalogi za 
dodajo v pod j jt ju in prodajalnah 122 
^zil.

2 pregleda je torej razvidno,da je bil 
;udi mesec marec dokaj uspešen, zato pri- 
-akuje odbor, da bomo nadaljevali s ta- 
cim tempom proizvodnje, čeprav se poje
njajo nekatere težave v zvezi z dobava- 
"i materialov nekaterih kooperantov.

-  o  -

^PRAVILO TRANSFER LINIJE - Vodstvo de- 
°̂vne enote 20-21 se je odločilo zs ge- 
leralno popravilo transfer linije I., 
tjer obdelujejo glavo valja. Takšna od
ločitev je bila nujna, ker so.bili stro-
i že dokaj iztrošeni. Popravilo bo tra- 
lalo predvidoma, nekaj tednov.

SPOMINSKE URE - Po informacijah kadrovsko 
socialne službe, pravkar zbira po oddelkih 
imena članov kolektiva, ki bodo letos pre
jeli spominske ure. Spominske ure bodo pre
jeli vsi tisti člani kolektiva, ki so deset 
let neprekinjeno zaposleni v našem podjet
ju, seveda tudi tisti, ki bodo 26. junija 
dopolnili 10 let delovnega staža v podjet
ju. Predvidevajo, da bo l2tos prejelo spo
minske ure nad 180 članov kolektiva. Letos 
bomo že dvanajstič podelili spominske ure. 
Doslej je prejelo ure 2774 članov kolekti
va. To lepo spominsko darilo bodo prejeli 
tudi upokojenci, ki so z letom upokojitve 
dopolnili 10 let neprekinjene delovne dobe 
v podjetju. Za nakup spominskih ur je le
tos namenjenih 65.000 dinarjev. 0 nakupni 
ceni spominskih ur bo odločal upravni od
bor. Podelitev bo tudi letos ob prazniku 
dneva borca. Služba bo izobesila spiske 
jubilantov na oglasnih deskah po oddelkih. 
Reklamacije na objavljene spiske bo spre
jemala do 3 0. aprila.

-  o  -

IZL^T - Oddelek za rekreacijo organizira ‘ 
21. aprila izlet v Ravne na Koroško. Pred- 
vid no je kopanje v zaprtem bazenu in raz
na športna srečanja s predstavniki Železar
ne Ravne. Izleta se lahko udeleži vsak 
član kolektiva in svojci. Samoprispevek' 
po osebi znaša 2 dinarja. Odhod bo 21. a- 
prila izpred tovarne ob 6. uri in 30 minut. 
Postajališča bodo pri bencinski črpalki na 
Teznem, na Tržaški cesti in na Glavnem trgu 
Povratek istega dne po dogovoru z udeležen
ci izleta. Prijave sprejema oddelek za re
kreacijo do 18. aprila.

o -
OPOZORILO - Industrijska zaščita obvešča 
člane kolektiva in njihove svojce, da za
radi varno.-ti pred nezgodami ni dovoljeno 
voditi otroke v tovarno, kadar imajo oprav
ke v podjetju. Ker ima vratarska služba te
žave z osebami, ki pripeljejo otroke s se
boj, ker jih ne morejo pustiti komu v var
stvo, opozarja oddelek za zaščito tovarne 
vse člane, da v lastnem interesu in v in- 
tereru podjetja upoštevajo opozorilo in ne 
povzročajo težav vratarski službi.

V esti iz  T A M  iz d a ja  in fo rm a tiv n a  s lu žb a  T A M  v s a k o  d ru g o  so b o to . Vae n o v ice  s p o ro č a j t e  n a  te l. i t .  284. O d g o v o rn i u re d n ik  T o m is la v  P erliC



K A N D I D A C I J S K I  Z B O R I

Po ustreznih določilih Temeljnega zakona in sklepa delavskega sveta bo
do v sredo, 10. aprila kandidacijski zbori delovnih ljudi pred volitvami v samo
upravne organe.

D n e v n i  r e d :

1. Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in dveh overovateljev zapisnika;

2. Poročilo o delu organov upravljanja enote v pretekli mandatni dobi in razprava 
po poročilu;

3. Predlaganje in potrditev kandidatov za delavski svet, svete delovnih, poslovnih 
in obratnih enot ter predsedstva zborov delovnih enot; j(

4. Razno. . >

Zbori delovnih ljudi za proizvodne enote bodo ob 12. uri in 30 minut, za priprav- } 
ljalne službe pa ob 13. uri in 30 minut. Zbori bodo v naslednjih volilnih enotah:

I. VOLILNA ENOTA: 11 - kovačnica. Zbor bo ob 12,30. uri v prostorih jedilnice 5
v kovačnici. li

II. VOLILNA "NOTA: 12 - livarna. Zbor bo v prostorih livarne.
III. VOLILNA ENOTA: 13 - kalilnica. Zbor bo v prostorih kalilnice. fi
IV. VOLILNA ENOTA: 15 - priprava dela. Zbor bo v prostorih planskega oddelka PDii
V. VOLILNA ENOTA: 19 - interni in železniški transport; zbor bo v pol. akumul.t
VI. VOLILNA ENOTA: 20-21 - MO; zbor bo v prostorih obrata mehan ite obdelave. >;
VII." VOLILNA ENOTA: 22 - MO; zbor bo v prostorih mehanske obdelave.
VIII. VOLILNA ENOTA: 23 - karos^rnica; zbor bo v prostorih obrata karosernice.
IX. VOLILNA ENOTA: 24 - montaža; zbor bo v prostorih obrata montaže.
X. VOLILNA ENOTA: 25 - orodjarna; zbor bo v prostorih obrata orodjarne.
XI. VOLILNO' ENOTO sestavljajo naslednje delovne enote: 35 - 36 - lakirnica in' *

tapetništvo, 34 - galvanika in 39 - kemični laboratorij. Zbor bo v prosto- ( 
rih lakirnice in tapetništva-. i

XII. VOLILNO ENOTO sestavljajo delovne enote: 40 - skupne službe vzdrževanja to-*;
varne, 41 - vzdrževanje strojev. Zbor bo v prostorih vzdrževanja strojev. I1

XIII. VOLILNO ENOTO sestavljajo naslednje delovne enote: 43 vzdrževanje elektro *>
n-prav, 45 - splošno vzdrževanje, 46 - energetske postaje. Zbor bo v prosti 
rih splošnega vzdrževanja. h

XIV. VOLILNA ENOTA: 55 - inštitut. Zbor bo v prostorih gornje risalnice inštitut
XV. VOLILNA ENOTA: 53 - TPP. Zbor bodo imeli v prostorih spodnje risalnice.
XVI. VOLILNO ENOTO sestavljajo naslednje delovne enote: 10 - skupne službe pro

izvodnega sektorja, 50 - skupne službe pripravljalnega sektorja, 81 - vod-^ 
stvo podjetja in štabne službe, 84 - finančni sektor. Zbor bo v prostorih 11 
sejne sobe delavskega sveta.

XVII-, VOLILNO ENOTO—sestavi j aj o naslednje delovne enote: 60 - skupne službe sek-1-
'̂ 'trrrj-a tehnične kontrole, 61 - kontrola -frprej-ema, 62 - kontrola poliz-delkovi1 

69 - kontrola finalov in revizija. Zbor bo v pros-torih. kontrole sprejema, 'h
XVIII. VOLILNO ENOTO sestavljajo naslednje delovne enote: 80 - restavracija, 82

splošne službe, 86 - kadrovsko socialna služba. Zbor bo v prostorih pri ga'1 
silcih. fE

XIX. VOLILNO ENOTO sestavljajo naslednje delovne enote: 85 - elektronsko račun-1! 
ski center, 90 - skupno službe komercialnega sektorja, 91 - nabava, 94 - 'f 
prodaja. Zbor bo v prostorih prodaje.

it
Ko bomo predlagali kandidate, moramo težiti za tem, da bomo izbrali take, ki bod<5}j 
zmožni zagotoviti naš nadaljnji razvoj; s tem pa bomo dokazali svojo družbeno po
litično zrelost.
Tega dne bodo vozili avtobusi. normalno. . |r

-  o  -  J
i

LETNA KONFERENCA SZDL - V sredo, 10. aprila bo ob 18. uri letna konferenca socia-^ 
listične zveze delovnih, ljudi Tezno v prostorih mladinskega kluba, Prvomajska 1. tj 
VABLJENI! Jc
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tolZVODNJA - Upravni odbor je na redni 
ji v sredo, 17. aprila med drugim raz- 
»vljal tudi o poteku proizvodnje. Iz 
ročil je ugotovil, da je bilo v času od 
! do 13. aprila montirano na liniji I.
' vozil, na liniji II. pa 80 vozil; pro- 
|tio je bilo 57 vozil. Tako je bilo do 13- 
kila pripravljeno za revizijo 194, pro- 
lno pa 130 vozil, kar je znatno pod pla- 

Skupaj je bilo 13. marca na zalogi 
•l prodajo v podjetju in prodajalnah 93 
pil. V to število so vključena tudi vo- 
Ua na sejmu motornih vozil v Beogradu.

0 POPRAVILU TRANSFER LI'TIJE - Vse ka
li da smo bili pomanjkljivo informirani 
°bsegu popravila transfer linije I., ko 
,0 zapisali, da jo pravkar generalno po
kljajo. Po poznejših informacijah smo 
bedeli, da bodo stroje letos le pre- 
jfttivno pregledali. Za prihodnje leto so 
^dvideli srednje popravilo stroja na 
Rnsfer liniji, čeprav bi bilo to potreb- 
** Že letos.

■ [S ČANJE D V Ji H KOLEKTIVOV - Jutri bo v 
lvttah na Koroškem množično srečanje čla- 

našega kolektiva s člani kolektiva 
■^ezarne Ravne. Ekipe se bodo pomerile 
fi^Ogometu, rokometu, odbojki, šahu, na
gnem tenisu in kegljanju. Številni ude- 
"2enci, ki bodo spremljali naše tekmoval- 
*k ekipe, pa bodo izkoristili to prilož
it tudi za kopanje v znanem ravenskem 
'lPrtem bazenu. To je eno izmed prvih 
6čanj obeh kolektivov. Srečanje je or- 
^izirala rekreacijska služba skupaj s 

5.likalno športno komisijo. V Ravne bo 
, Potovalo nad 200 članov kolektiva.

o

|°GRAJSKI SEJEM - V torek, 23. aprila
• odpotovalo v Beograd na sejem motorjev 
, Motornih vozil 4-1 članov samoupravnih 
Šonov. Sejem si bo ogledalo prav toliko 
tokovnih delavcev. Na sejmu razstavlja 

naše podjetje 20 vozil.

PO KANDIDACIJSKIH ZBORIH - V petindvaj
setih volilnih enotah je kandidiralo za 
sedemindvajset prostih kandidacijskih 
mest v delavskem svetu 46 članov kolek
tiva, od tega je predlaganih 5 žensk in
7 mladincev. V svete delovnih, poslovnih 
in obratnih enot je kandidiralo 358 čla
nov kolektiva za 258 kandidacijskih mest. 
Od predlaganega števila je 77 žensk in
4-8 mladincev. Na voČini kandidacijskih 
zborov so predlagali več kandidatov, kot 
jih bodo volili 27. aprila.

- e -

ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - Delavski 
svet je včeraj na svojem desetem in zad
njem rednem zasedanju v tej mandatni 
dobi na začetku zasedanja potrdil delo 
upravnega odbora med obema zasedanj ima.
V nadaljevanju zasedanja je potrdil spre
membe in dopolnitve pravilnika o delov
nih razmerjih in pravilnika o ugodnostih 
članov kolektiva v času letnega dopusta. 
Spremembe pravilnika o delovnih razmer
jih zajemajo spremembe nekaterih določil 
v zvezi s člani kolektiva, ki odhajajo 
na odslužitev vojaškega roka in v zvezi 
z obveznim sprejemanjem pripravnikov v 
delovno organizacijo in pripravniško do
bo. Bodoči vojaki so imeli doslej brez 
razlike pravico do treh dni izrednega 
dopusta, ko so odhajali k vojakom, med
tem ko pripada sedaj tistim, ki imajo 
redni letni dopust, še en dan izrednega 
dopusta, tistim pa, ki še nimajo pravice 
do rednega letnega dopusta, pa pripada 
tri dni izrednega dopusta. Prav tako so 
s tem pravilnikom sprejete določene spre
membe o sprejemanju pripravnikov. Določ
be o sprejemu pripravnikov je še posebej 
zaostril Temeljni zakon o obveznem spre
jemanju pripravnikov v delovne organiza
cije. Svet je tudi sprejel sklep, da bo 
prejel vsak zaposleni 150 din nadomesti
la za prevoz v kraj letovanja.

Predsednik sveta Marjan Rožman se je ob 
koncu zahvalil vsem članom za prizadevno 
delo v tej mandatni dobi delavskega sveta.
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KJE BOMO VOLILI?

Člani kolektiva, v soboto, 27. aprila bomo volili že predlagane kandidate \ 
organe upravljanja. Da bi bili že vnaprej seznanjeni, kje boste volili, dajemo pre
gled razvrstitve volišč.

1. volilna enota - kovačnica - volišče v pisarni preddelavcev kovačnice;
2. volilna enota - livarna - volišče v vodstvu livarne;
3. volilna enota - kalilnica - volišče v vodstvu kalilnice;
4. volilna enota - priprava dela - volišče v vodstvu PSP;
5. volilna enota - interni in železniški transport - volišče v vodstvu transporta;-
6. volilna enota - 0M0 20-21 - volišče v sejni sobi DE 20-21; t
7. volilna enota - 0M0 22 - volišče v tehnični pisarni DE 20; j
8. volilna enota - karosernica - volišče v tehnični pisarni DE 23, (
9. volilna enota - montaža - volišče v tehnični pisarni DE 24;
10. volilna enota - orodjarna - volišče v vodstvu DE 25;
11. volilno enoto sestavljajo DE j4, 35, 36 in 39 - volišče v vodstvu DE lakirnice;J
12. volilno enoto sestavljajo DE 40 in 41 - volišče v pisarni vodstva;
13. volilno enoto sestavljajo DE 43, 45 in 46 - volišče v vodstvu DE 45;
14. volilna enota - inštitut - volišče v konferenčni sobi inštituta;
15. volilna enota - tehnološka priprava proizvodnje - volišče v II. nadstropju 

inštituta;
16. volilno enoto sestavljajo DE 10, 50, 81 in 84 - volišče v sejni sobi DS;
17- volilno enoto sestavljajo DE 60, 61, 62 in 69 - volišče v vodstvu DE 62 - kon

trola polizdelkov; ;
18. volilno enoto sestavljajo DE 30, 82 in 86 - volišče v sobi referenta za civilno* 

zaščito;
19. volilno enoto sestavljajo DE 8 5 , 90 in 94 - volišče v posebni sobi restavracije

Glede na pomembnost volitev in naloge, ki so pred nami, pozivamo člane ko
lektiva, da volijo aaaoupravno-organa z vso rcsnostjo-.in_odgovorno 9 tj.cwJ>okažite 
svojo  družbeno in politično zrelost.

OBVESTILO VOZNIKOM MOTORNIH VOZIL

Obvešč^mo-čd^jia Jidj~uženj a šoferjev in avt-ojnehanikov'^podružnice TAM in osta 
— č-L&joe—kalek~tiva, da lahko dvigne j o-po&eben^znaJc "nL :' za praktično poučevanje vseh vf 
motornih vozil. Interesenti lahko dvignejo tablice vsak ponedeljek in četrtek od 1̂  
do 15. ure v TAM pri izhodu iz tovarne (soba številka 30). Prosilec mora predložiti 
veljavno vozniško dovoljenje. Vse dodatne informacije dobite na telefon 375.

Prav tako obveščamo vso voznike motornih vozil, katerim je potekla veljav 
nost vozniškega dovoljenja pred 29- junijem 1967, da lahko podaljšajo ali zamenjajo 
vozniška dovoljenja do 30. junija letos v prostorih občinske skupščine Maribor, Lel> 
nov trg 5, soba 33- Vozniki, ki imajo še veljavno vozniško dovoljenje, pa lahko zap 
sijo za podaljšanje tega pred iztekom veljavnosti. Vlogi za podaljšanje veljavnostmi 
vozniškega dovoljenja morajo priložiti kolek za 50 para in vozniško dovoljenje; voM 
ki kategorije C in F pa še dve novejši fotografiji velikosti 3,5 x 4,5 cm. Vozniki 
tegorije D in vozniki, ki so dopolnili 65 let starosti, morajo priložiti še zdravn* 
ško spričevalo o zdravstveni sposo-buo-sti. za. upravi j anje z motornimi vozili.

k
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i majhnih in velikih smrti. Ob vsaki 
ftrti se nekoliko zdrznemo zaradi nje- 

nepreklicnosti in dokončnosti.
9 prav posebno pa nas pretresejo smr— 

ki so glede na svojo nepričakova- 
osf in nasilnost komaj verjetne.

ed dvema dnevoma je v naši karoser- 
ici zasedala komisija za vodenje po- 
topka in izrekanje ukrepov zaradi kr- . 
itve delovnih dolžnosti. Navzoči so 
Ui predsednik komisije Lojze Staro- 
<§nik, člana komisije Milka Sluga in 
»ne Kranjc, zapisnikarica Štefka 
rAtnberger, pravni svetovalec Dušan 
ugina ter kršilec delovnih dolžnosti 
l’5nc ”ovački,ki je štiri dni neupra- 
•̂ceno izostal z dela.
0 je bila ustna obravnava končana,je 
fisija pozvala Novačkega, da mora 
0 konca posvetovanja po sklepu komi- • 
i-je zapustiti pisarno. Nato je Novač
it ki se je ves čss obravnave vedel 
krajno predrzno in nesramno, odšel i2 
'isarne ter bržčas za vrati prisluško- 

posvetovanju.
0 so p<̂ končanem posvetu, po sklepu 
Emisije,poklicali obdolženca, da se' 

vrne v pisarno, se je Novački vr- 
Ul ?n še pred razglasitvijo sklepa^ 

tafQtegnil iz notranjega žepa suknjiča 
vf^štolo ter pričel streljati na že od
lagajočega Fugino. Zadel ga je s šti- 
-ti imi streli in Fugina se je po nekaj 

očakih zgrudil pred stopnicami s pre
beljenim srcem. Medtem je podivjani 

v^ ijalec. še streljal za njim in že na 
j^taie.
eMsarna se je spremenila v bojišče, 
aP\jer so štirje neoboroženi poskušali 
^  Hi smrti. Kranjčevo glavo je oplazil • 
'°2trel, krogla se je zarila v desno steg- 
■i 0 Starovašnika in že je bilo videti, 
rn> * bo morilec povsem potešil svoje uni
katno hotenje, 
teh trenutkih največje nevarnosti sta 
s^ela prisebna Starovašnik in Kramber- 
^tjeva rešiti, ne samo lastni, temveč

Maribor, 24. 4. 1968
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prav verjetno še nekaj življenj (kasnaj ; 
so v bolnišnici našli pri ubijalcu e 13 
nabojevl). Starovašniku je namreč uspe- 
•lo s stolom izbiti pištolo iz roke mo
rilca, Krambergerjeva pa je pištolo po
grabila in jo vrgla skozi okno. Tedaj je 
Novački izvlekel nož, Sluga ter ranjeni 
Kranjc in Starovašnik so ušli skozi vra
ta, Krambergerjeva pa se je rešila skozi 
okno s tveganim skokom v boks za odpadno 
pločevino.
Sredi razdejane pisarne je še vodno div
jal in ruval pohištvo zdaj osamljeni u- 
bijalec. Potem pa je zavladala tišina, 
z nožem se je zabodel štirikrat v levo 
stran prsi in si prerezal mišičevje vra
tu ter podjezično kost (vendar jo zunaj 
življenjske nevarnosti in bo že te dni 
bolnišnico zamenjal s preiskovalnim za
porom).
To so dogodki, ki so so v tistih stra
hotnih minutah odigrali v našem podjet
ju .v minutah, ko je smrtno zadet iz
dihnil Dušan Fugina, diplomirani prav
nik.

Samo po sebi se sproži vprašanje, zakaj 
se je vse to pripetilo?
V popolnoma r.azdejani pisarni so našli 
poslovilno pismo ubijalca, datirano s
17. 4. 1968. V njem grpzi Franc Novački, 
da bo že vsem pokazal,in da si je zato 
nabavil pištolo ter nož; Preden om nja 

. zadnji naboj, s katerim si bo sam vzel 
življenje, piše, da se bo o njem še go
vorilo... Že te vrstice dajo slutiti 
popačeno osebnost ter do brezumja stop
njevano in bolestno izmaličeno težnjo p*-* 
uničevanju ter trenutnem uveljavljanju 
za kakršnokoli ceno.
Kaj šo vemo o tem, komaj 24-letnem mla
deniču iz Velke v Slovenskih Goricah? 
Tisti, ki so prihajali v stik z njim, 
pravijo, da je bilo značilno zanj, da ni 
imel posebnega zanimanja za nobeno stvar, 
da mu je bil povsem tuj osnovni čut od- 

, govornosti do dela, da se jo rad prere
kal s sodelavci ter predpostavljenimi,
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je zadnje Sase kar sproti zapravljal de
nar za alkohol in ženske, da si je rad iz
b ijal najrazličnejšo zgodbe itd...
V svoji iztirjeni brezciljnosti in popolni 
nesposobnosti za razreševanje osnovnih pro
blemov zrelejšo življenjske orientacije je 
zasovražil sebe in drugo in naposled pri- 
šol do skrajno strahopetne odločitve, da
si konča življenje. Vendar pa ni nameraval 
oditi v smrt sam, temveč se jo odločil ob 
tj m š; doseči, da se J>o->o njan še govorilo. 
Njegov nagon po nasilju se je kar na slepo 
sprostil na človeku, ki ga je komaj poznal.

t

Tako jo padel pri izvrševanju svojih delov
nih dolžnosti naš sodelavec Dušan Fugina, 
ki jo bil v prvi vrsti elementarno dober, 
odkrit in pošten človek, nato imuniten to- 
v-riš in šole nato odličen strokovnjak, 
pr vnik.
V svoji brezmejni človečnosti je imel ved
no pred očmi pomagati človeku po svojih naj
boljših močeh. Kdo bi lahko preštel drobne 
strokovne usluge, ki jih je nesebično raz
daj al.
te -i kdaj opazovrli, kako pozoren in vlju

den je bil do svojih strank? Oči so se mu 
zaiskrile, ko je govoril o tem, da so prav 
preprosti ljudje tisti, katerim je treba 
najbolj pomagati.
Nenehno si jo širil znanje s področja spo
znavanja človekove osebnosti, da bi lahko 
pr:.v v kočljivih disciplinskih zadevah, na
šel kar najbolj človeške rešitve!
'-talno jo prov.rjal svoja ravnanja in se 
vpraševal: "Ali sem ravnal pravilno?"', kar 
jo v njegovem besednjaku pomenilo - člo- 
v štvo.
'J naše pod j vt j e je prišel pred tremi loti, 
bil je nadvse navdušen tamovec in to v naj
boljšem smislu te besede.
Koliko dobrega bi se dalo še povedati o 
tem zlatem človeku, l:*i je s svojim nalez
ljivim smehom in optimistično vedrino se
ji.1 okoli sebe prijetno razpoloženje. 
Doživljal j j strahote druge svetovne vojne. 
Zato jo sovražil orožje in je značilno zanj, 
da jo enega svojih zadnjih člankov za gla
silo "Skozi TAM,: končal z odločnim vzklikom: 
;Proč z orožjem!”

Naj pov.mo samo še to, da je s smrtjo ' 
Dušana Fugine slehorni tr.movec utrpel ne
nadomestljivo škodo.

Verjetno 'omo še.uspeli imeti enakovredno 
nadorestilo za izpraznjeno mosto pravnega 
referenta, za izpraznjeno mesto človeka pa 
no več.

Zato se Ti, dragi naš Dušan, danes n : 
klanja, ne samo vos TAM, temveč ves Mr 
ribor. Mi pa smo lahko še enkrat ponos 
ni na Tebo, da si bil in boš naš!

il

Žalne brzojavke v zvezi s tragičnim do
godkom so prispelo tudi iz kolektiva 4 
”Boris Kidrič" Maribor, Prodajalne Za-fl 
grob, Tehnogradnje Maribor in Romont-s 
visa Novi Sad.

Od dragega pokojnika se bomo poslovil 
danes, 24-. aprila ob 16,30. uri na po 
breškem pokopališču.
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‘Jasnilo k izplačilu osebnih d o h o d k o v,
"BO JUTRI, DNE 27. APRILA

mesec januar in februar je naše pod
aje izplačevalo osebne dohodke po 
Ljdlogu pravilnika o delitvi dohodka 
y leto 1 9 6 8, ki ga je delavski svet 
''ejel šele 22. marca 1968. Obračun o- 
bnega dohodka za prva dva meseca smo 
kršili torej po predlr.gu novega pra
tika zaradi tega, ker smo v letesnujem 
^  zvišali osebne dohodke za 10 'A. Ce 
| namreč obračunavali osebne dchodKe 
sprejetja novega pravilnika po s t A -
11 pravilniku iz leta 1967, bi doseg- 
osebne dohodke v lanskoletni višini,
£ej za 10 % nižje, kot so znašali v 
^°šnjem prvem četrtletju.

okoliščine so zahtevale, da smo mora
la januar in februar izplačati osebne 
kodke po predlogu pravilnika, ki pa r?a 
‘svskem svetu ni bil sprejet v takšni 
'iki, kot je bil predložen v razpravo, 
sjamo bistvene spremembe, ki jih je 
koval predlog pravilnika:

pravilniku, ki je veljal za leto 
967, je dosežena proizvodnja vplive- 
9. na formiranje ošabnih dohodkov v 
išini 75 % ter fakturirana realizaci- 
v višini 25 P o predlogu pravil

na naj bi bil voliv obeh faktorjev 
^avnan. V tem primeru bi bili naši 
sebni dohodki odvisni od proizvodnje 
višini 50 % ter od fakturirane rea- 

p-Zacije v višini 50 %. Predvidena l.ioč- 
ejša odvisnost osebnih dohodkov od re- 
Uzacije v letu 1968 je Lila predla
g a iz razloga, ker je le s prodajo 
9sih proizvodov možno zagotoviti fi
zična sredstva za izplačilo osebnih 
°hodkov. Na osnovi pripomb, ki so jih 
' Času javne razprave dostavile dolov- 
® enote, je delavski svet sprejel 
rlep, da formiramo osebne dohodke iz 
)°sežene proizvodnje in realizacijo v 
Btem razmerju kot v letu 1967, to 0e 
dosežene proizvodnje 75 % in iz fak
sirane realizacije 25 %5

predlogu pravilnika smo v začasna 
^čunska merila zajeli preseganje 
P*toe v višini dejanskega Jj preseganja

IZREDNA IZDAJA^
posamezne DE v preteklem letu, v kolikor 
je bil ta enak ;:li nižji od 20 %. V pri- . 
ir • h , Vo je bilo preseganje po indivi
dualnih normah v jr.oteklem letu višje oa 
20 ‘-/o, smo vkalkulir--li j e  polovico od do
seženo razlike tič d 20 Na podlagi pri
pomb, ki so jih " 1 d/ne 'note posredova
le na navoderi 'redlog, je delavski svet 
spre j •>! sklep, ie ri zajemanju presega
nja norme v obraSu/ska Morila izhajajmo 
iz dejanskega pranega n j/ v letu 1 9 6 7,
ki je znašal povprečno z-. T..M 24,6 To 
pomeni, da smo po potrjenem pravilniku 
zajeli v obračunski, morila posameznih de
lovnih...enot presc u e norme v višini de
janskega ?> p n  seganja v pr teklem letu, 
v kolikor it bil t enak ali nižji od 
?4,6 ; . V primerih, ko je bilo preseganje 
po iirektnih normah /isje od 24,6 f>, smo 
vkalkulirali se polo.ico od dosežene raz
like nad 24,6 %.

Znano je, da Jo lil- -pl--nirana višina o- 
sebnih cohodkcv z . loto 1968 potrjena na 
delavskem svetu z o'podarskim planom 
ocdj et j - . Potrjena mast ..eonih dohodkov 
ne r.icremo r;.'ckoručiti, Zato smo lahko viš- 

preseganje norm vkalkulirali le na ra
čun znižanja viška osebnih dohodkov;

- po predhodnih, raz - ivah s..;o po predlogu 
pravilnika vkalkulirali 7 obračunska me
rila 'tud: dodatek -a Jelo v podaljšanem 
delovnem času v v: < • • i 25 %. Na osnovi 
pripomb delovnih n t j . delavski svet 
potrdil dodatek z . č lo v podaljšanem de
lovnem času v višin- 30 95. Tudi to zvi
šanje gre na račun viška osebnih dohodkov.

To so torej bistveno spremembe, ki so pov 
zročile korekturo o ičuna akontacije za 
prvi dva meseca. Obračunano akontacijo 
s: o : orali prilagoditi n vemu pravilniku, 
ki v 1 j a od 1. jama --ja dalje. Na podlagi 
navedenih sprememb s:o nastale naslednje 
razliko: doseženi povprečni osebni dohodek 
po oredlogu pravilnika za januar 1968 
znaša 1.193,10 din doseženi povprečni 
osebni dohodki po prejetem pravilniku 
za isti mesec pa znišajo 1 ,2 0 3,1 7? za me
reč fe -ruar 1568 p- 00 predlogu pravilnika

Ves ti Iz TAM Izda ja Informativna s lužba  TA M  vsako d r a g o  soboto .  Vse n ov ic e  s p o r o i a j t e  na tel. St. 284. O dgovorn i  u redn ik  Tomis lav  P er l l J



piaVilnika znaša povprečni doseženi oseb
ni dohodek 1.393,08, po sprejetem pravil
niku pa 1.334-,99 dih.

Delavski svet je torej sprejel merila, 
ki dajejo večji poudarek proizvodnji in 
produktivnosti d o 1q in manjši poudarek 
realizaciji podjetja. Mod proizvodnimi 
delovnimi enotami so zato v posameznih 
mesecih možno med viški osebnih dohodkov 
večje razlike. Po obračunu, usklajenem 
? potrjenim pravilnikom, morajo proizvod
no delovne enote pri izplačilu dne 27. 
aprila vrniti za januar in februar pov
prečno 4,43 % viška osebnih dohodkov, 
režijske enote pa povprečno 7,60 %. Ra- 
z n tega smo pri obračunu osebnih dohod
kov za mesec marec morali uskladiti do
sežene osebno dohodke prvega tromesečja 
z do^čilom pravilnika o delitvi dohod-' 
ka, ki odreja višino realnih osebnih do- 
hoclkov. Doseženi osebni dohodki v prverfl 
tromesečju znašajo 1.253,46 din. V pri
merjavi z realnimi osebnimi dohodki po 
93. členu pravilnika o delitvi dohodka, 
ki znašajo 1.230 din, je nastala razli
ka 23,46 din ali 1,9 %• Od presežka nad 
realnimi osebnimi dohodki se izplača sa
mo 50 %. Povprečni osebni dohodki za pr
vo tromesečje znašajo torej:

doseženi OD din 1.253,46
razlika po čl. 98 11 - 11,73

din 1.241,18

Tudi to razliko smo obračunali pri iz
plačilu za mesec marec, ki bo dne 27. 
aprila. Po tej uskladitvi znaša p<?v- 
prečni doseženi višek osebnih dohodkov 
za mesec marec 16,92 %.
Znano je, da iz doseženih osebnih dohod
kov izločamo mesečno sredstva v rodni re- 
z ;rvni sklad in v rezervni sklad za do
puste in praznike. Zato so povprečni iz-' 
plačani osebni dohodki ob koncu tromeseč
ja nižji od doseženih in znašajo 1.151,40 
din. Izravnavajo sc deloma že v poletnih 
... jsecih ob koriščenju dopustov, dokončna 
izravnava pa sledi ob koncu leta z izpla
čilom celotnega rezervnega sklada.

Glede na letošnji povprečno doseženi o- 
sebni dohodek, ki naj bi po planu znašal
1.230 din in ki je bil že v prvem trome
sečju dosežen v višini 1.241,18 din, že
limo zaradi lažje primerjavo prikazati 
gibanje osebnih dohodkov v drugih sorod
nih delovnih organizacijah:

Povprečni neto osebni dohodki na mesec1 
v letu 1967 so znašali v kovinski indu
striji Jugoslavije 771 din, v letu 1966 
v mesecu januarju pa 765 din; v kovinsl̂  
industriji Slovenije v letu I 967  znašL 
povprečni osebni dohodek na mesec 911  “ 
v januarju letos pa 895  din; v TAM je U 
letu 1967 znašal povprečni osebni dohoi 
na mesec 1.120 din, v prvih treh mesec' 
letos pa 1.151 din; v tovarni TŽV "Borij 
Kidrič" Maribor je povprečni osebni do-s 
hodek v letu 1967 znašal 724 din, v pr' ‘i 
treh mesecih letos pa 777 din; v Metali n 
je znašal povprečni osebni dohodek na r̂  
SiC 1.010 din, v prvih treh mesecih 16' 
tos pa 910 din; v tovarni t:Primati: Ma
ribor je znašal povprečni osebni dohode j 
na mesec v letu 1967  1.062 din, v prvil^ 
treh mesecih letos pa 971 din; v ::Elek'n 
kovini" Maribor jo znašal povprečni os<̂ . 
ni dohodek v letu 1967 817 din, v prvil^ 
treh mesecih letos pa 783 din. (To so 
povprečni neto osebni dohodki).

KOGA BOMO JUTRI VOLILI? - V skladu dol< 
čil temelj n .ga z kona o volitvah delav
skih svetov in drugih organov upravljaj 
in določil statuta podjetja bomo tudi 1 
tos v naši delovni organizaciji izvedi 
volitve v organe upravljanja. Tako bo! | 
jutri, 27- aprila volili že predlagan«; 
kandidate za delavski svet in svete do- 
lovnih, poslovnih in obratnih enot. V 
volilnih enotah bomo volili sodeminc’vaj 
set članov kolektiva, v delavski svet 
258 članov kolektiva v svete delovnih, , 
slovnih in obratnih enot. Ko bomo volil 
že predlagane kandidate, izvolimo tiste 
najboljše, ki bodo zmožni zagotoviti n«, 
daljnji razvoj samoupravljanju in celo1 
nemu kolektivu. Zavedajmo se, da tister 
ki ga volimo, dajemo v roko del svoje <, 
lovne usode in da so oni izraz naših Ž<( 
lja, hotenj in pogledov v samoupravnih L 
organih.

-  o  -  .

PRVOMAJSKA PROSLAVA - filan« kolektiva ii 
njihovo svojce obveščamo, da prireja J 
ša sindikalna org nizacija prvomajsko J 
slavo izven podjetja. Proslava bo v pol! 
deljek, 29- aprila ob 17. uri v UnionsM: 
dvorani. Vstop prost!



'Maribor, 4. maja 1968;
!PROIZVODNJA - Upravni odbor je na redni 
seji v petek, 3* maja med drugim raz
pravljal tudi o poteku proizvodnje v 
mesecu aprilu. Po neuradnih podatkih je 
Ugotovljeno, da je znašal plan finaliza- 
cije za mesec april 462 vozil,izvršenih 
Pa je bilo 4?4 vozil, kar predstavlja
I03 V tem času je bilo preskladiščeno 
in prodano 489 vozil. Na zalogi v tovar
ni je bilo 30. aprila le 23 vozil. Iz 
^ega je razvidno, da je proizvodni plan 
tudi v mesecu aprilu presežen.

;:USPELA'; PROSLAVA OR 1. MAJU - Program 
Proslave, ki ga je pripravila sin
dikalna organizacija za člane kolekti
va ob prazniku dela v Unionski dvorani, 
je v celoti odlično uspel, žalostno je 
le, da je prišlo na proslavo 105 tamov- 
cev in njihovih svojcev, medtem ko je bi- 

nastopajočih okoli 150. Jasno je, da 
iire za popoln polom, pa tudi vzroki, za- 

'°(5aj je bil obisk tako boren, so jasni, 
‘̂^avestne subjektivne sile, o katerih to- 

iko govorimo, so povsem zatajile. Med- 
em, ko je informativna služba priprav- 
Oala program proslave in mesec dni obve
zala člane kolektiva o omenjeni prosla- 

li^^iso subjektivne sile storile ničesar, 
bi zagotovile obisk na proslavi. Zla- 

^/ti pa je žalostno, da razen zelo redkih 
Lo1-2jem niso prišli na proslavo politični 
.^Jslavci, vodje delovnih enot in direktor
ati sektorjev. Po toči zvoniti"je sicer 
'g,lfepozno, vendar se vprašujemo, kako, da 

je priglasilo lani za proslavo ob dne- 
rU republike okoli 300( tamovcev in nji- 
l°vih svojcev. Ta podatek zgovorno kaže,
^ bi lahko imeli tudi letos nabito pol- 
0 dvorano, če bi zlasti sindikalna orga- 
izacija storila kaj več, kot to, da je 

a Ugotovila denarna sredstva.

! t

Lh

polfiSTAVRACIJA - ODLIČNO - Dobro se še spo- 
nsMinjamo, da so se norali delavci, ki ma

hajo v restavraciji, teden dni gnesti

Leto V/ 9

po hodnikih, ko so v restavraciji belili 
prostore. Pa tudi ostali abonenti so se 
morali znajti, kakor je kdo vedel. Topot 
so se v restavraciji odločili, da se iž- 
ognejo takšnim nevšečnostim, ki so sko
raj nujne med obnavljanjem prostorov. 
Rrvega maja se je okoli 20 pleskarjev lo 
tilo dela v vseh prostorih restavracije. 
Ta množica pleskarjev je opravila delo v 
enem dnevu! Naslednjega dne, v četrtek,
2. maja so prišli vsi zaposleni v resta
vraciji, na delo tako, kot vsak delovni 
dan. Brez izjeme so še lotili čiščenja 
prostorov in prav tako, kot pleskarji, 
opravili vse delo v enem dnevu. Ko smo 
prišli po praznikih na delo, je lahko re
stavracija normalno poslovala. Čestitamo • 
kolektivu restavracije.

ŠPORT IN REKREACIJA - Športna komisija 
pri oddelku za rekreacijo obvešča člane 
kolektiva, da bo v četrtek, 9 . maja ob
15. uri prvenstvo TAM v streljanju z zraq 
no puško. Tekmovanje bo v kleti pri re
stavraciji TAM, kjer imajo strelci svoje 
prostore. Tekmovanje bo posamezno in ekip 
no. Pravico do tekmovanja imajo vsi čla
ni kolektiva. Ekipe naj štejejo po pet 
tekmovalcev, lahko pa so mešane - moški ■ 
in ženske. Sestavljene ekipe lahko pri
javite pol ure pred zače-tkom tekmovanja. 
Prijave in ostale informacije sprejema 
oddelek za rekreacijo - telefonska šte
vilka 520.

Športna komisija prav tako obvešča, da bo 
1 5. maja pričetek spomladanskega tekmova
nja v malem nogometu. Podrobnejše infor
macije dobite pri referentu za šport na 
telefonsko številko 520.

Nadalje obvešča oddelek za rekreacijo čla 
ne kolektiva, ki so se prijavili za leto
vanje, da morajo plačati akontacijo naj
kasneje do sobote, 11. maja.

-  o  -

PRIHODNJA g'.raVILKA GLASILA :!SK0ZI TAM”
BO IZŠLA V SOBOTO, 18. MAJA.

V esti lz  T A M  iz d a ja  in lo r m a t lv n a  s lu tb a  T A M  v s a k o  d ru g o  so b o to . V »e n o v ice  s p o r o č a j t e  n a  te l.  St. 284. O d g o v o rn i u r e d n ik  T o m is la v  PerliC



NOVOIZVOLJENI ČLANI SAMOUPRAVNIH ORGMIOV

Za nami so volitve v samoupravne organe.

Za delavski svet je kandidiralo za 27 

pro tih mest 46 Slanov kolektiva, za 258 

prostih mest v svetih delovnih, poslov

nih in obratnih enot pa 358 članov kolek

tiva.

V delavski svet so bili izvoljeni za dobo 

dveh let naslednji člani kolektiva:

1. Alojz Potrč - kovačnica

2. Jože Ferlež - kalilnica

3. Bojan Štajner - priprava dela

4. Stefan Cafuta - transport

5. Stane Kolarič - OHO 20-21

6 . Andrej Narandja - OHO 20-21

7. Ivanka Škerbot - 0M0 20-21

8 . Jože Rojs - OMO 22

9. Ivan Urekar - OMO 22

10. Peter Jauk - karosernica

11.. Justina Karner - karosernica 

12. Vinko Zalezina - karosernica 

13-- Milorad Trifunovič - montaža

14. Ivan Ciglerič - orodjarna

15. Mijo Pancer - galvanika

16. Henrik Salecl - vzdrževanje tovarne

17. Emil Semprimožnik - energetske postaje

18. Lovro Šparaš - spLoano-rz^Lrženranje 

1 Q_ Hi 1 sn-iatni-H  inštitut

20. Jože Glob©vnik - TPP

21. Vlado Stojanovič - TPP

22. Ferdo Marn - vodstvo podjetja

23. Marjan Božič - kontrola finalov

24. Milan Herman - kontrola sprejema

25. Franjo Bizjak - splošne službe podjetja

2 6. Rado Borec - analiza tržišča

27. Slavko Novak - nabava (za dobo enega 

leta)

Med izvoljenimi sta dve ženski in dva mla

dinca do 25 let.

Od 258 izvoljenih v decentralizirane 

moupravne orgr.no jo bilo izvoljenih 5 

^ensk in 29 mladincev do 25 let stard

PRODAJA ODPADNEGA MATERIALA

Komisija za maloprodajo sporoča član< 

kolektiva, da ne bo več ocenjevala 1* 

nih odpadkov izven skladišča gradben« 

materiala. Odpadke lahko kupite izkl 

no le s posredovanjem omenjenega skl 

dišča. Zbrani material bo komisija o<̂ 

njevala in pregledovala posamezno. Ld 

ne odpadke iz obrata mizarstva bodo 

ko kupili člani kolektiva še nadalje 

seznamu, ki ga vodi tovariš Muršec, 

ja mizarstva.

Prav tako lahko dobijo člani kolekti<l 

brezplačno žagovino, vendar tudi to 

vrstnem redu, kakor so jo naročili, 

ostali odpadni material lahko kupijo 

ni kolektiva le s posredovaAi£jn--odpa^j 

..ga^kI^4išČTT"^rsaJ£—drugi če-trrtek v mc^: 

cu.

Materiala ne smejo prinašati v sklad 

kupci sami, temveč ga mora dostaviti 

obrat z ustrezno povratnico za sklad 

odpadkov.

Prednost pri nakupu imajo graditelji 

novanjskih objektov.

-  o  -

»i
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Pribor, 11. maja 1968

SEJE UPRAVNEGA ODBORA - V sredo, 8. 
I&ja se je sestal na zadnji, 52. redni 
teji, dosedanji upravni odbor. V raz- 
>favi o poteku proizvodnje v preteklem 
Jesecu je bilo ugotovljeno, da je zna
šal plan vskladiščenja za mesec april 
^2 vozil, izvršeno pa je bilo 4-74- vo- 
^il ali 102,59 %• Plan montaže je zna- 
al za mesec april 4-70 vozil, kar 
fiaša 99,57 % izvršitve plana.

;Umulativni plan vskladišcenja za prve 
;̂ tiri mesece je znašal 1723 vozil, iz- 
^šeno pa je bilo 1850 vozil ali 
0 7 ,3 7 %• Če k temu številu vozil do- 
^mo še 50 vozil, ki so bila v nedo
končani proizvodnji ob koncu meseca 
*Prila, je bilo v prvih štirih mesecih 
fsvršenih 1900 vozil ali 110,27 % pro
izvodnega plana.

rav tako je ugotovljeno, da je znašal 
^mulativni plan montaže za prve štiri 
"ssece 184-5 vozil, dokončano pa je bi- 

Lvlo 184-8 vozil ali 100,16 %,

^  mesecu aprilu je bilo prodano 4-62 
^°zil,kar predstavlja 100 % mesečnega 
l̂ana, v prvih štirih mesecih letos pa 
bilo prodano 1918 vozil. S tem je 

^Butlativni plan prodaje prekoračen.

b koncu meseca aprila je bilo na zalo-
za proctnj-o -v— podjet ju in "prodaj ai-—
134- vozil.

r-2 poročil je tudi razvidno, da nara- 
člî a število kooperantskih kritičnih 
Uelov in agregatov. To so predvsem mo- 
°rji za vozilo TAM 2000, dve poziciji 

(jî meti, zaboji za prekucnike, ležaji 
** zadnjo os vozila TAM 2000 in neka- 
eri deli za vozila, ki so namenjena 
izvoz. Zaradi tega bo potrebno po

lotiti nabavi v tekočem mesecu več 
pozornosti. Prav tako je upravni odbor 
Celoti potrdil predlog stanovanjske 
fisije o dodelitvi posojil za indi- 
^ualno gradnjo v višini 540.000 din.

-  o  -

Leto V/10

ZVIŠANJE CEN - Restavracija TAM sporoča 
članom kolektiva, da je dvignila cene pi
vu za 10 par, žemljicam za 5 par in peci
vu za 10 par. K temu ukrepu so se morali 
zateči zaradi tega, ker morajo po novi j 
pogodbi s TAM v bodoče kriti sami stroške 
investicijskega vzdrževanja. Dosedaj je 
te stroške kril ustanovitelj TAM. Resta
vraciji je bilo zelo neugodno, da je mo
rala zvišati cene, vendar, kot smo že na
vedli, je bil ta ukrep nujno potreben, za
to prosi restavracija svoje abonente in 
goste, da z razumevanjem sprejmejo povi
šanje cen navedenim artiklom.

- o

REKREACIJSKA VADBA - Občinski sindikalni 
svet M:ribor organizira rekreacijsko vad
bo za genske in moške. Moški imajo vadbo i 
v osnovni šoli Angel Besednjak vsak pone
deljek in četrtek od 1 9,3 0. ure do 2 1. 
ure, ženske pa v Žolgerjevi šoli vsak 
četrtek od 2 0. do 21,30. ure. Vadba bo 
pod strokovnim vodstvom. Vabljeni so vsi 
ljubitelji telovadbe in športnih iger.

-  o  -

ZADNJA VEST -Včeraj se je sestal na prvem 
rednem zasedanju novoizvoljeni delavski 
svet. Na zasedanju so izvoli UL-predsedni
ka d.elavsi£e-g£u.srve-tâ _ajje'govega namestnika, 
novi upravni odbor in 10 komisij delav
skega sveta. Za predsednika delavskega 
sveta je bil izvoljen dosedanji podpred
sednik Jože Gubenšek iz priprave dela, za 
njegovega namestnika pa Ivan Ciglarič iz 
orodj arne.
V novi upravni odbor so bili izvoljeni na
slednji tovariši: Srečko Ježovnik - mon
taža, Zdenko Kostanjevec - statistična 
kontrola, Vlado Krivanek - zunanjetrgovin
ski oddelek, Henrik Marko - kovačnica, 
Andrej Narandja - 0M0 20-21, Katica Ober- 
žan - finančni sektor, Drago Parižanin - 
0M0 22, Milan Šmid - inštitut,Stanko Vod
nik - priprava dela in Vinko Zalezina 
karosernica.
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ADAPTACIJA LIVARNE - V skladu z razvoj
nim programom livarne bo obrat splošnega 
vzdrževanja v tem mesecu začel adap
tirati zgradbo livarne za vlivanje alu
minijevih zlitin.

Iz mednarodnega kredita bo za to delov
no enoto poleg ostalih strojev in naprav 
kupljena tudi moderna indukcijska mrež
no frekvenčna talilna peč za aluminijeve 
zlitine. Za postavitev peči so potrebni 
primerni temelji in rekonstrukcija zgrad
be livarne.

-  o  -

OSNOVNOŠOLSKO IZOBRAŽEVANJE - Center za 
izobrazbo obvešča člane kolektiva, da bo 
podjetje tudi letos omogočilo dokončanje 
osemletke tistim članom kolektiva, ki še 
nimajo osnovnošolske izobrazbe. Sedaj 
obiskuje to šolo pri delavski univerzi v 
Mariboru in dopisni delavski univerzi v 
Ljubljani 158 članov kolektiva. Precej 
ge tudi takih, ki so to šolo že končali. 
Šolsko leto traja štiri in pol mesece. 
Kandidat mora ob vpisu predložiti zadnje 
šolsko spričevalo, rojstni list in pet 
dinarjev za vpis. Pouk je prilagojen iz
menskemu dolu in bo v dopoldanski in po
poldanski izmeni. Vpis priporočamo zla
sti tistim, ki zasedajo delovna mesta, 
kjer je zahtevana kvalifikacija in mora
jo doseči stopnjo 3 do 25. avgusta 1 9 7 2. 
leta ( sklep 3» rednega zasedanja delav
skega sveta - 25. avgusta 1967), v ko
likor bodo. hoteli obdržati sedanja delov
na mesta. Predvidevamo, da bo prijavlje
nih veliko več, kot so letošnje razpo
ložljive kapacitete, zato priporočamo,da 
vsi, ki se nameravajo vpisati, to opravi
jo čimprej, vendar najpozneje do 1. avgu
sta letos. Vpis in ostale formalnosti 
lahko opravite v centru za izobrazbo.

Nadalje sporoča center za izobrazbo čla
nom kolektiva, da je pri šolskem centru 
TAM (IKŠ) ustanovljena šola za pridobi
tev kvalifikacije v obliki oddelka za 
odrasle. Šola traja dve leti za vse ko
vinarske poklice. Za razliko od prej
šnjih let bo pouk prilagojen izmenam de
la in sicer tako, da bodo vsi tisti, ki 
delajo v dveh izmenah, obiskovali šolo 
tudi dopoldan. Pogoja za vpis sta dokon
čana osemletka in tri leta prakse v stro
ki. Kandidati morajo za vpis napisati 
lastnoročno prošnjo ter predložiti zad
nje šolsko spričevalo in rojstni list. 
Prošnje sprejema center za izobrazbo do
1. avgusta letos, kjer tudi dobite po
drobnejše informacije.

PRAKTIKANTI - Tudi letos bo v našo' 
podjetju opravljalo počitniško praks 
večje število dijakov in študentov sre 
njih, višjih in visokih šol. Prakso bo 
opravljali v dveh izmenah in to od 17 
nija do 1 6. julija in od 1 7. julija
16. avgusta. V vsaki izmeni bo 90 pra 
tikantov. To so izključno praktikanti 
jim je počitniška praksa sestavni & 
pouka.

Za vse praktikante bo v začetku tridn® 
ni seminar^ kjer so bodo seznanili z z 
dovino in organizacijo podjetja,s tehfl 
loškim procesom,temeljnimi določili n« 
mativnih aktov, z delitvijo dohodka 
osebnega dohodka,s samoupravljanjem î

Nato bodo opravljali prakso po posame2v 
organizacijskih enotah.V vsaki organi* 
cijski enoti bo določen tudi mentor, 
bo skrbel, da bodo praktikanti oprav' 
li prakso tako kot je določeno s prog1!, 
mom.

Jfi
Praktikanti bodo dobili za cas prakse 
di denarne nagrade, ki jih je odobri 
upravni odbor na zadnji seji. Praktik*^ 
srednjih šol bodo dobili nagrado v vi 
150 do 210 dinarjev, praktikanti viš 
in visokih šol pa od 180 do 240 dinar, 
Prav tako lahko delovne enote denarno 
gradijo posamezne, zares dobre prakti^, 
te iz svojih sredstev. Namen opravljaj 
počitniške prakse je predvsem v tem, 
spoznajo dijaki in študenti delovni 
v proizvodnji, delovno in tehnološko 
ciplino, kakor tudi, da pridobijo noK][ 
praktičnih izkušenj, katere bodo vskl5 
li s teorijo v šoli.

- o -

ŠPORT - Športna komisija pri oddelku 
rekreacijo ponovno obvešča člane 
loktiva, da bo 1 5. maja pričetek spofl 
danskega tekmovanja v malem nogometu«

Js

Ekipe lahko štejejo največ sodem igrs 
cev. Tekmovanje bo v dveh starostni 
skupinah. V prvi skupini bodo nastop' 
igralci stari do 30 let, v drugi sk̂ fi 
ni pa igralci nad 30 let. Pravico 1 
tekmovanja imajo vsi člani kolektiva) 
nimajo klubske registracije. Vsa nog1 
motna srečanja bodo na igrišču pri * *  
skem centru.

^rijave in ostale informacije sprej 
oddelek za rekreacijo, telefonska št^ 
ka 520.

M
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ZASTOJ v MONTAŽI - Člani upravnega od
bora so na svoji drugi redni seji v 
sredo, 2 2. maja najprej imenovali pet
člansko komisijo za požarno varnost.Za 
Predsednika je bil imenovan Franc Koc
jan. V razpravi o proizvodnji so ugoto

vili, da je bilo v času od 13. do 1 8. 
•'aja montirano na prvi liniji 115 ša
sij, na drugi pa 92 vozil. Prodano je • 
Hlo 85 vozil.

 ̂tem mesecu je bilo pripravljenih za 
‘‘evizijo 229 vozil, prodano pa 170 vo- 
*il. Iz tega je razvidno, da trenutno 

izpolnjujemo mesečnega plana. Če bo-
0 kooperanti dalj časa tako neredni, 
kot so bili v maju, bomo tudi občutne
je zaostali v izvrševanju letnega pla- 
"a. Iz pregleda o fizičnem obsegu re- 

^srvnih delov in motorjev je razvidno,
\ s m o  v aprilu izpolnili plan rezerv
nih delov z 72,54 kumulativni plan 
•v prvih štirih mesecih pa s 93»35 
1 lan rezervnih in agregatnih motorjev 
ie bil realiziran v aprilu 100 ^kumu

lativno v prvih štirih mesecih pa 48,14 
Hstotno.

3
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'̂V USPEH - Po enoletnem prizadevanju 
^rokovnih delavcev v inštitutu in me- 
^nični delavnici (DE 22) je osvojen 
Sinhronizirani menjalnik za avtobus AS 
pOO. Pred kratkim so izdelali serijo 
y komadov teh menjalnikov in jih tudi 
'Sladili v avtobuse. Osvojeni menjal- 

, Jlik v celoti ustreza tehničnim zahte- 
ni',s,n,zato ga bodo že v prvih dneh juni- 
op1̂  pričeli serijsko izdelovati.Sinhro
nizirane menjalnike smo dosedaj uvažali,

ai
og‘
UROČILA - Osvajanje vozil družine De- 

5̂ 2 gre h koncu, zato je občutno padlo 
levilo naročil za izdelavo orodij v 
^odjarni.z zmanjšanjem naročil pa pri- 
*njkuje dela. V orodjarni pravijo, da
0 imeli v preteklih letih tudi do 5000

■C j1 5; 
it' I);

Leto V/ll

raznovrstnih naročil, medtem ko jih i- 
majo letos le 1600. Po zmanjšanju naro
čil so v orodjarni zmanjšali nedovršeno 
proizvodnjo in zaloge v skladišču, obe
nem pa so skrajšali nekatere cikluse 
izdelave. Prav zaradi tega ni prišlo do 
nobenih sprememb v osebnih dohodkih za
poslenih.V orodjarni želijo čimveč in
ternih naročil, saj so imeli doslej naj
več zunanjih naročnikov.

NOVA BRIZGALNA KABINA - V eni izmed zad
njih številk našega glasila smo zapisa
li, da bodo v montaži že v naju brizga
li šasije v novi brizgalni kabini. Po po
drobnejših informacijah v vodstvu lakir
nice smo zvedeli, da v omenjeni kabini 
še ne morejo brizgati šasij, ker še ni
so dobili električnih svetilk, ki jih 
izdeluie Elektrokovina. Predvidevajo,da 
bodo svetilke prispele že v začetku ju
nija.

SANITARNI PROSTORI - V oddelku za opre
mo tovarne smo zvedeli, da so že izdela
ni načrti 7,a izgradnjo sanitarnih pro
storov za -elavce livarne. Adaptirali 
bodo nanreč dosedanji prostor "a parr.o 
lokomotivo. V tem. prostoru bo poslej 
garderoba, umivalnica,kopalnica in osta
le sanitarije. Sredstva za to preuredi
tev so predvidena v planu investicij za 
letošnje leto. S preureditvijo bodo za
čeli takoj, ko bodo uspeli urediti za
časni prostor za parno lokomotivo.Z iz
gradnjo sanitarnih prostorov bo rešen 
pereč problem delavcev livarne.

PARKIRANJE - Industrijska zaščita obve
šča lastnike osebnih avtcsotiiov,ki de
lajo v popoldanski in nočni izrini, ds 
lahko parkirajo avtomobile v čuvajnici 
dvokoles, kjer jo za to posebej določen
prosto?. , y . . , , ,
Dovoz in odvoz v čuvajnico dvokoles je
nasproti vhoda v restavracijo.

Vesti iz  T A M  iz d a ja  inlormativna » lu ib a  T A M  v s a k o  drugo (o b o to . V  »e n o v ic e  sporočajte n a  te l. It. 284. O d g o v o rn i urednik T o m U la v  P e rlif i



URESNIČENE ŽELJE - Pred kratkim je pri
spelo 30 kompletov nove sobne opreme za 
samske domove. S to opremo bodo do kon
ca meseca opremili 30 sob ( ne 15* kot 
smo prvič pomotoma poročali v časopisu). 
Za nakup te opreme je podjetje namenilo 
150 tisoč dinarjev. Iz teh sredstev so 
tudi lepo prepleskali 30 sob, v katere 
bodo namestili novo opremo. V novoopre- 
mljenih sobah bosta stanovala le po dva 
stanovalca,seveda pa bo najemnina neko
liko višja od dosedanje. Z urejanjem 
prostorov v samskih domovih se počasi 
uresničujejo večletne zahteve mladih 
stanovalcev in s tem tudi izboljšanje 
stanovanjskega standarda.

PREPOVED - V zadnjem času so trgovska 
podjetja pri tis lila na vrata podjetij, 
kjer skušajo prodajati med rednim delov
nim časom svoje odvečne zaloge blaga.Pri 
tem seveda ne upoštevajo našega drago
cenega časa. Kajti, ko zapuščamo delov
no mssto zaradi nakupa blaga, kršimo v 
bistvu delovno dolžnost pa tudi delovni 
učinek se zmanjša.

Prav zaradi tega je upravni odbor spre
jel sklep, <? katerim prepoveduje proda
jo kakršnegakoli blaga v podjetju oziro
ma v prostorih restavracije. S tem je 
prepoveden vstop v podjetje raznim tr
govskim zastopnikom in akviziterjem, ki 
prihajajo sklepati pogodbe za prodajo 
bla^a, ki ni potrebno naši proizvodnji.

SEMINAR - V prvih dneh junija bo center 
za izobrazbo priredil dvodnevni seminar 
za člane delavskega sveta,upravnega od
bora in predsednike komisij pri DS. Na
men seminarja jo,da se člani centralnih 
samoupravnih, organov seznanijo s temelj
nimi izhodi^čj in smotri samoupravlja
nja pri uresničevanju in razvijanju go
spodarske ia družbene reforme.

LETOVANJE - Oddelek za rekreacijo obve
šča člane kolektiva, ki se še niso od
ločili za kraj letovanja, da je še nekaj 
prostih mest v posameznih letoviščih v 
različnem času, predvsem pa izven sezone.

PRVA POMOČ - Obratna ambulanta pri TAM 
obvešča člane kolektiva, da je po sklel' 
delavskega sveta uvedla novi delovni ča 
v pomožni ambulanti za nudenje prve po 
moči med prvim in drugim objektom. NoV' 
delovni čas bo od 6. ure zjutraj do 3.v> 
zjutraj naslednjega dne. Delovni čas 
obratni ambulanti za ordinacijo pa je
6 ,3 0. ure do 14. ure.

BRZOPOTEZNI ŠAHOVSKI TURNIR - Jutri, 2̂ c 
maja bo ob 0. uri zjutraj v zgradbi Lĵ s 
ske milice Tezno (Ukrajinska ulica l4)t 
otvoritev novih prostorov šahovskega ki 
ba Kovinar. Po krajši svečanosti bo
9. uri pričetek velikega brzopoteznega 
turnirja v počastitev dneva mladosti, fls 
turnirju bo sodelovalo 16 znanih kluboma 
iz Slovenije.
Ljubitelji šaha, vabljeni!

IZLET - Rekreacijska komisija pri dela'1 
skem svetu organizira v nedeljo, 23« 
nija izlet v Logarsko dolino in Velenjz 
Izleta se lahko udeležijo vsi člani ki 
lektiva in njihovi svojci. SamoprispeV^ti 
po osebi znaša 6 dinarjev. Prijave s pU 
čanim samoprispevkom sprejemajo predse°s 
niki sindikalnih podružnic najkasneje 6
11. junija. Podrobnejše informacije bô O 
objavljene naknadno v informativnih ott̂
ricah po obratih.

TEKMOVANJE RIBIČEV - Ribiška družina 
prireja v nedeljo, 2. jimija ob 7. uf: 
zjutraj-ribišk-o—teknrovnnje za pokal m S' 
šala Tita. Tekmovanje bo ob ribniku v 'e 
čah. Udeležijo se ga lahko vsi člani K(it 
lektiva, če predložijo tovarniško izka!'j 
nico. Podrobnejše informacije dobite P1 v 
ure pred pričetkom tekmovanja 
Ljubitelji športnega ribolova, vabljefl’

A
TOMBOLA - Avto moto društvo Orehova va! 
prireja 2 6. maja ob 14. uri veliko t ° l 
bolo na dirkališču v Radizelu. Med deS1 
timi tombolami je tudi avtomobil znam^C 
škoda in 500 manjših dobitkov.

TOVARNIŠKI KOMITE ZMS TAM ŽELI OB DIP^ 
MLADOSTI 7S M MLADIM ČLANOM KOLEKTIVA^, 
VELIKO DELOVNIH USPEHOV IN OSEBNE SRE0,
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POLNITEV PLANA - Upravni odbor je na
- °ji četrti redni seji med drugim raz- 
lu Ovijal o poteku proizvodnje v prvih 
Uh mesecih. V razpravi je ugotovil, 
je znašal plan vskladiščenja za me- 
; maj vozil, izvršenih pa je
lo 477 vozil, kar predstavlja 107,4-3 
’'stotkov mesečnega plana. Kumulativni 
3' In za prvih pet mesecev letos je' 
*šal 2167 vozil, izvršenih pa je bi- 
2327 vozil, ali 107,38 %•

koncu meseca maja so bila v nedovr- 
&i proizvodnji (v kontroli .montaži in 

s<fosernici) 103 vozila.

34*n montaže za mesec maj je znašal 4-50 
3s*il, izvršenih pa je bilo 460 vozil, 
tiroma 102,22 % mesečnega plana. Pro- 
* Ho je bilo 465 vozil. Kumulativni 
pUn montaže za prvih pet mesecev le- 
eCs je znašal 2295 vozil, izdelanih pa 
‘ bilo 2308 vozil, kar predstavlja 

10 ^,56 % izpolnitve mesečnega plana. V 
'i"3vlh petih mesecih smo prodali skupno 

20 vozil. Na zalogi za prodajo je 
t&lo ob koncu meseca maja še 109 vo- 
l. Glede na gornje ugotovitve lahko 
îmo, da so proizvodni rezultati v 

‘!vih petih mesecih letos, v primerjavi 
^stim obdobjem lani, izredno ugodni, 
3ub težavam, ki so nam jih povzročili 
5dvsem kooperanti v mesecu maju.
'favni odbor želi, da bi tudi v bodoče 
^aljevali s takim tempom proizvodnje, 
^ veda, če ne bo prišlo do večjih te- 

pri oskrbi materiala in, če bo tu— 
prodaja potekala tako kot dosedaj. 
‘sfto pa je, da moramo proizvodnjo pri
hajati zahtevam in potrebam tržišča.
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'Ostanki - Centralni plan in evidenca 
!Pred kratkim posredovala upravnemu 

;V k°ru podatke o gibanju števila zapo- 
 ̂ Sfiih v prvem četrtletju in o izgubah 

'^3^°vnega časa. Povprečno število za- 
Menih se je v primerjavi s prvim

četrtletjem lani povečalo za 316 zaposle
nih. S povečanim številom zaposlenih pa 
so se povečali izostanki v primerjavi z' 
enakim časom v lanskem letu za 6 , 6  %. Za
radi tega se je povečalo število izgub
ljenih ur v letošnjem letu za 2,03 % P° 
zaposlenem.
Povečanje izostankov gre predvsem^na ra
čun dopustov, ker so zaposleni občutneje 
koristili dopuste že v zimskih mesecih. 
Poleg tega pa se je povečalo za 7,2 %
število izgubljenih ur zaradi bolezni. 
Službena odsotnost se je povečala za 29.9 
odstotkov. Nehote se nam pri tem podatku 
vsili vprašanje, ali je vsaka službena 
odsotnost upravičena in, ali je v bodoče 
ne bi mogli zmanjšati.

NOVA GRADNJA - Za namestitev opreme iz 
dolarskega kredita so predvidene tudi 
pri kovačnici nove gradnje. Tako je že 
v gradnji dodatna transformatorska po
staja, ki bo zagotovila potrebno energi
jo za novo grelno in žarilno peč, lomil- 
ni stroj in dodatni kompresor. Zaradi 
pomanjkanja prostora v objektu kovačnice 
bo povečan tudi prizidek za kompresorje 
na južni strani kovačnice. Na severoza
hodni strani bo dograjen prizidek za kon
trolo in ravnalnico. Sprejemna kontrola 
kovačnice, ki ima sedaj prostor v pri
zidku kovačnice ob skladiscu materiala, 
bo dobila novi prostor, ki bo zgrajen ob 
razkladalni rampi skladišča materiala za 
kovačnico. Navedena gradbena dela bodo 
pričeli že v tem mesecu.

KAMPING OPREMA - Oddelek za rekreacijo 
obvešča člane kolektiva, da sprejema pri- 
jsve za nakup kamping opreme. Kupite lah
ko mizice po ceni 62 dinarjev, stolčke 
po 25 dinarjev, gugalnike po 98 dinarjev
in ležalnike po 122 dinarjev; jr av tako
pa prodaja tudi šotor "OHRID" za tri ose-
be po ceni 1085 dinarjev.
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OTROŠKI DODATEK - Mnogo razburjenja je 
povzročila v našem podjetju nova uredbš.
o prejemanju otroškega dodatka, ki ve
lja od 1. aprila, kar je mnogim uki
njen otroški dodatek. Na željo mnogih' 
članov kolektiva bomo še enkrat pojas
nili, kdo ima in kdo nima pravice 
do otroškega dodatka po novi uredbi.

Do 29. februarja 1968 je moral vsakdo, 
ki je prejemal dodatek, vložiti novo 
£riglasnico. Kdor tega ni naredil, je 
seveda odpadel. Da ne bi kdo pozabil 
izpolniti priglasnice, so v oddelku, za 
socialno zavarovanje v TAM izpisali 
vse priglasnice za tiste, ki so preje
mali dodatek do 1. aprila 1968. Od za
varovancev podpisane prijavnice so bile 
vrnjene oddelku za socialno zavarovanje, 
od tam pa so romale na upravo za dohod
ke in še naprej na komunalni zavod za 
socialno zavarovanje v Mariboru. Zavod 
je preveril vse priglasnice in nam do
stavil spiske z naslednjimi pripombami 
(seveda navajamo le primer):

1.. Franc Furlan - "DODATEK GRE"

2.. Tine Burja - »DODATEK NE GRE"

3. Alojz Demšar - SLEDI OBVESTILO

Na podlagi tega seznama je naš oddelek 
za obračun osebnih dohodkov izplačal' 
po navodilih komunalnega zavoda otroš
ki dodatek vsem tistim upravičencem, ki 
so imeli pripombo - "DODATEK GRE5'., Vsi 
tisti, kateri so imeli pripombo "DODA-' 
TEK NE GRE", pa dobijo v kratkem odloč
bo, v kateri bodo lahko razbrali,zakaj 
jim dodatek :,1,TS GRE". Ostali, ki imajo 
-pripombo "SLEDI OBVESTILO", pa nimajo 
kompletnih priglasjiic (lahko-^-da manj
ka kakšna izjava, morda.manjka prepis 
sodnega sklepa o preživnini, ali zaslu—• 
žek moža, ki je bil v službi leta 196? 
v inozemstvu ali podobno). Te primere 
bo zavod ponovno pregledal in obvestil 
podjetje o izplačilu dodatka.

V kratkem bodo prišle prve odločbe, da 
pa si bo lahko vsakdo sam izračunal,ali 
je upravičen do otroškega dodatka, da
jemo naslednja primera izračuna:

Kdor ne stanuje v lastni hiši, ali hi
ši sorodnika in, kdor ne poseduje no
bene nepremičnine, je upravičen do do
datka, če njegovi dohodki ne presegajo 
550 din mesečno po osebi.

Malo bolj zapleten jp izračun za zava
rovanca, ki stanuje na primer v svoji 
hiši, ima nepremičnine, ali stanuje v

hiši sorodnika, ne glede na skupno gosp 
dinjstvo. Pri teh primerih pridemo do fl 
slednjega izračuna:

Franc Kos je poročen, njegova žena ni 
službi, ima pa dva otroka. Torej so šti 
je družinski člani. Stanujejo v lastnii 
zgradbi. Njegov dohodek v letu 1967 j 
bil 18.000 din, 200 din pa je znašal nj! 
gov katasterski dohodek za to leto. Letj 
zaslužek delimo z 12 (1 8 .0 0 0 : 12 = 15C* 
Ker so v družini štirje člani, delimo 4s 
sečni zaslužek s štiri: 1500 : 4- = 375|
Na enega družinskega člana odpade 375 <f 
To vsoto moramo deliti s 5,5; 
torej 375 : 5,5 = 68. K temu še prištê , 
mo katasterski dohodek 200 : A- = 50. C15
sedaj seštejemo količnika 68 in 50, 
skupaj 118 din. Kosu torej otroški dod 
tek ne pripada, ker presega dohodek p<| 
članu letno 100 din. V primeru nejasnoS* 
lahko vsakdo vpraša oddelek za sociali* 
zavarovanje o vsem, kar mu je nejasno,! 
pa zavrti telefonsko številko 532.

RANCARIJA 68 - Zavod za evropske turis 
ne prireditve Rancarija Maribor organ 
žira veliko mednarodno dravsko karava' 
prijateljstva od 28. junija do 3. juli 
letos. Potniki se bodo vozili na rane 
(splavarskih čolnih) in na velikih 
splavih. Ob vsej poti bodo deležni šte 
vilnih kulturnih in zabavnih priredit1 
ki jih organizirajo prireditveni komit 
ji v posameznih krajih. Rancarsko poto'l 
nje po Dravi stane 150 dinarjev. V ce]L 
so vračunane" prenočitve v znanih letov>L 
ščih (Bori, Otok pri Prelo-gu, ŠodaricC 
Barcs),- večerja v Barcsu in vožnja z s| 
tobusi ob povratku v Maribor. Poleg me^ 

rjaarodne dravske karsirane se bo 2 8. jun] 
ja začela tudi velika kopenska avtomob 
ska karavana s startom v Beljaku na DuL 
ju in v Grazu. Kopenska karavana bo sp1̂ 
mljala dravsko karavano. Cena za potnj 
kopenske karavane je 100 dinarjev po oj 
bi. V ceno je vračunana večerja v BarcL 
in prenočišča v znanih letoviščih.

V tej turistični prireditvi sodeluje t' 
di oddelek za rekreacijo TAM. Vsi, ki 
želijo vključiti v to zanimivo turisti1 
no prireditev, se naj prijavijo najkaSjfti 
je do sobote, 1 5. junija v oddelku za 
kreacijo. Vsak udeležcnec prireditve, 
se bo prijavil v oddelku za rekreacijold; 
bo dobil tudi denarni prispevek. Višini] 
prispevka bo odvisna od števila prijal 
ljencev. V ta namen ima rekreacijska S 
ba na razpolago 90 tisoč starih dinarji

1

t
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.f^OIZVODNJA - Upravni odbor je v sredo 
C* svoji šesti redni seji med drugim 
; Opravljal tudi 6 poteku proizvodnje v 
li*su od 10. do 15. junija. Iz poročil 
d< ̂ -razvidno, da so bila v tem času mon- 
o1. i^ana na prvi liniji 103 vozila, na 
llrugi liniji pa 86 vozil, prodano pa 
,1 *K je bilo 44 vozil. V času od 1. do
5. junija je bilo pripravljenih za re
dijo 231 vozil, prodano pa 128 vozil.

s

nL  -
al'ANJSANJE NADUR - 7 prvih štirih raese- 
i h letos je bilo v podjetju porablje
ni -h 25.790 nadur, oziroma 58.768 nadur 
k lftj kot v istem obdobju lani. Če pri- 
■ e.ll,jamo, da se je število izdelanih vo-

1 v prvem četrtletju letos bistveno 
'-tiJečalo v primerjavi z lanskim obdob- 

nas letošnja občutno manjša poraba 
leÎ edno preseneča. Vprašamo se lahko,

’« ii IIL d  
a' 
ne 
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bilo lani res potrebno opraviti 
nadur, ali pa je šlo le za dopol

dni dohodek nekaterih posameznikov, 
bomo tudi v prihodnje uporabljali 
^Ure le v najnujnejših primerih, ne 
“"o nikoli več dosegli tako vrtoglavo 
Sokega števila porabe nadur kot v zad- 

letih.

DRAVLIČNA POSTAJA - Gradbena dela 
°blikovalnici pločevine so tako na- 

^&dovala, da bomo s prvim julijem pri-
* premeščati hidravlično kompresor- 
Q postajo. Na to bodo začasno priklju

čile vse hidravlične stiskalnice v ka
sa sernici, dokler ne bodo prispele še 
'» *sle nove stiskalnice. Takrat bodo 

dokončno pravilno razporejeni vsi 
šiî kljuSki za hidravlične stiskalnice v 
j av*osernici.
a S
ar j

Leto V/1 3

VARILNA GARNITURA - Pred kratkim so v de
lovni enoti 20 dokončno montirali garni
turo za varjenje s plinom C02. To garni
turo so predtem uporabljali v karosernic:. 
Ker je bila stopnja izkoriščenosti gar? i- 
ture v karosernici neekonomična, so jo 
premestili v delovno enoto 20. Prvi preiz
kusi s to garnituro so pokazali, da je 
moč opraviti najzahtevnejša dela 50 fo hit
reje kot z oplaščeno elektrodo. Kot pri
mer navajamo varjenje pokrova zadnjega 
mosta in ojačilne plošče. Za to delo je 
bilo potrebno dosedaj 49 minut, medtem ko 
opravijo sedaj delo s to garnituro v 24 
minutah. V bodoče bi kazalo posvetiti več 
pozornosti novemu postopku varjenja v tej 
delovni enoti. Prihranki so predvsem pri 
oplaščenih elektrodah in številu izvrše
valcev.

OBVESTILO - AMD TAM obvešča svoje član^, 
ki so dobili s članskim materialom tudi 
kartice, s katerimi lahko kupijo avtomo
bilske dele s popustom pri trgovcih v 
Grazu, da pogledajo, če so kartice žigo
sane na hrbtni strani, sicer jih pa dajto 
žigosati v društveni pisarni AMD. Kartice 
brez žiga niso veljavne.. AMD TAM prav ta
ko sporoča, da so ponovno odprti renovi- 
rani prostori servisa AMD TAM. Cene usluj 
so konkurenčne, postrežba pa hitra in so
lidna.

IZLET - Jutri se bo okoli 500 članov ko
lektiva udeležilo izleta v Logarsko doli
no in Velenje. Izlet organizira tudi to
krat rekreacijska komisija pri delavskem 
svetu. Udeleženci izleta si bodo ogledali 
zgodovinske znamenitosti in naravne lepo
te v Logarski dolini in Velenju.
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DAN ŠOFERJEV - V počastitev ^5.obletnice 
ustanovitve Združenja šoferjev in avtome
hanikov Jugoslavije in praznovanja dneva 
šoferjev - 1 3. julija, prireja upravni 
odbor podružnice TAM skupno proslavo in 
družabni večer za vse člane in njihove 
svojce. Proslava bo v soboto, 6. julija,
v prostorih čolnarne ::Boris Kidrič" ob 
bresterniškem jezeru. Odhod s posebnim 
avtobusom in osebnimi vozili bo ob 17.uri 
izpred glavnega vhoda našega podjetja.Sa- 
moudeležba znaša po osebi 10 din, medtem 
ko krije preostale stroške upravni odbor 
podružnice ZŠAM TAM. Prijave sprejemajo 
vsi predsedniki aktiva in blagajnik po
družnice .

V Celju pa bo v soboto, 1 3. in v nedeljo, 
14. julija republiška proslava dneva šo
ferjev. Po proslavi bodo številna šport
na tekmovanja v kegljanju, streljanju z 
zračno puško,v odbojki, poznavanju cest- 
no-prometnih predpisov in v spretnostni 
vožnji s tovornimi vozili in avtobusi.Na 
tem tekmovanju se bodo pomerili tudi čla
ni naše podružnice in skušali s svojim 
znanjem doseči čimboljšo uvrstitev. Šo
ferje in avtomehanike vabimo, da se ude
ležijo skupne proslave v Celju in si 0- 
gledajo tekmovanja.

LESNI OSTRUŽKI - Obrat mizarstva splošne
ga vzdrževanja ponovno obvešča Slane ko
lektiva, da imajo še vedno na zalogi brez
plačno lesne ostružke. Interesenti, ki 
želijo odpeljati ostružke, se naj zglasi
jo v mizarski delavnici pri tovarišu Mur- 
šecu. Če ne bo interesentov, bo treba te 
lesne-odpadke zažgati.

PIKNIK - V okviru prireditev ob 10-letni- 
ci delovanja foto kino kluba "Drago Gaj- 
zer” bo v nedeljo,3 0. junija veliki pik
nik na livadi v stražunskem gozdu ( pod 
družinskimi bloki TAM). Pričetek bo ob
11. uri dopoldne. Za razvedrilo bo skrbel 
znani mariborski ansambel "Plave zvezde". 
Poleg dobrot, ki so pripravljene za ude
ležence piknika, bo še bogat srečolov. V 
primeru slabega vremena bo piknik 4-. ju
lija, na dan borca.

OLAJŠAVE PRI ŠOLANJU - Org anizacijsko 
kadrovska komisija pri delavskem svetu 
tudi letos razpisuje olajšave pri šola
nju članov kolektiva. Olajšave so razpi

sane za naslednje šole:
Višja šola za organizacijo dela Kranj- 
oddelek v Mariboru - dve olajšavi;
Višja tehnična šola Maribor (oddelek ze 
strojništvo) - pet olajšav;
Višja ekonomsko komercialna šola MariW 
(oddelek za splošno komercialo in oddel 
za zunanjo trgovino) - štiri olajšave; 
Tehnična srednja šola Maribor (strojni 
oddelek) - pet olajšav;
Kovinarski šolski center (delovodska šc 
la) Maribor - petnajst olajšav; 
Administrativna šola Maribor (oddelek z 
odrasle) - tri olajšave;
Šola za industrijske kovinarje pri ŠC 
TAM (za kvalifikacijo) - neomejeno šte 
vilo olajšav.

Prav tako bodo dobili olajšave pri šola 
nju vsi, ki se bodo prijavili za dokon' 
Čanje osemletke pri delavski univerzi f 
ribor ali kateri drugi šoli, ki ima odd 
lek za odrasle.
Za uk v Elektrogospodarskem šolskem cer 
tru M'ribor sta razpisani dve učni mesi 
za obratna elektrikarja.

Prošnje za olajšave s priloženim zadnji 
šolskim spričevalom sprejema center za 
izobrazbo. V prošnji za dodelitev olaj 
šav mora biti navedeno, katero šolo ii1 
letnik namerava prosilec obiskovati, ko 
liko časa jo že v delovni skupnosti, n3 
katerem delovnem mestu dela, kakšna i
obrazba je zahtevana za to delovno mes^ 
in kdaj je odslužil vojaški rok. Razpis* 
velja 30 dni od dneva objave. Prošnje L  
sprejema center za izobrazbo.

ŠESTI KONGRES ZVEZE SINDIKATOV JU GOS L A'I 
VIJE - V sredo, 26. junija se bo v BeoT 
gradu začel šesti kongres 7>voza- sindik« 
tov Jugoslavije ."‘Koiigr©e—bo med drugim 
razpravljal tudi o predlogu novega sta^ 
ta Z v e z e sindikatov Jugoslavije.. Kongr^L 
sa se bosta udeležila tudi naša člana 1’ 
lektiva tovariš Stane Rebolj in Jože Pl 
novšek.

BRIZGALNA KABINA - Po najnovejših info* 
macijah v vodstvu lakirnice so d-.nes zS 
čeli brizgati šasije v novi brizgalni 
bini, ker so dobili manjkajoče svetilk#

Nova brizgalna kabina je nedvomno veli^ 
pridobitev za zaposlene v lakirnici in^ 
za vse podjetje.
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PROIZVODNJA V JUNIJU - Iz poročil o 
izvodnji je upravni odbor na svoji zad
nji redni seji ugotovil, da je znašal 
plan vskladiščenja za junij 448 vozil, 
dejansko pa je bilo vskladiščenih 461 
vozil. Kumulativni plan vskladiščenja 
je znašal za prvo polletje 2615 vozil, 
izvršenih pa je bilo 2788 vozil ali 
106,61 %. Ce k temu številu prištejemo 

d dl Še 56 vozil, ki so v nedokončani proiz
vodnji, je v prvem polletju vskladišče
nih 2846 vozil ali 108,83 %• Plan mon
taže v juniju je znašal 440 vozil, iz
vršenih pa je bilo 446 vozil.Kumulativ
ni plan montaže je za prvo polletje' 
2našal 2735 vozil, montiranih pa je bi
lo 2754 vozil ali 100,69 %. V navedenem 
Uesecu je bilo prodanih 469 vozil,- ku
mulativno za prvo polletje pa 2889 vo- 
Ul. Tako smo presegli plan prodaje v 

^zPrvem polletju za 274 vozil.Iz poročil 
,st3e torej razvidno, da so proizvodni re- 
)i5*uitati v prvem polletju izredno uspeš- 
> H. Po napovedih je upati, da bomo lah- 

tudi v drugi polovici leta delali 
‘sko uspešno kot.v prvi.

jAPOZORILO - Ceste v našem podjetju niso 
3C>vd--jnadzorstvom organov milice uprave 
ik45Vne varnosti,temveč jih nadzoruje od- 

elek za zavarovanje tovarne. Vendar bi 
ta^0r&li vsi zaposleni kontrolirati doga- 
grern3e 1161 naših tovarniških cestah, saj 
a t? Za na^° osebno varnost. Na tovarni- 
pipih cestah se je pripetilo že več pro
dnih nesreč,od katerih se je ena kon- 
|*la s smrtjo. Vsekakor pa ne moremo 
j^zreti materialne škode, ki nastane 
nezgodah.Povzročitelji prometnih ne

to d največkrat nimajo, vozniškega dovo-

1 z q in prakse Pri upravljanju s to-
• KkI'nim  ̂motornimi vozili. Prav zaradi 

uPravn  ̂ odbor na zadnji seji po- 
Vno sprejel sklep, s katerim prepo- 

l i ^ uje uporabo tovornih motornih vozil
i ki nimajo za to ustreznega dovo- 
^nja. Proti kršilcem prometne varno- 
rj bo podjetje odslej najstrožje posto-

ŠE 0 VARILNI APARATURI - Pri premestit
vi polavtomatske aparature za varjenje 
v zaščitnem plinu C02'iz delovne enote 
23 v delovno enoto 20-21 je bilo v zad
njih "Vesteh iz TAM:: po nepopolnih vi
rih informacije objavljeno, da je bil 
vzrok za premestitev slabo izkoriščanje 
omenjene aparature v karosernici. Ome
njena aparatura je obratovala v karo
sernici zelo uspešno približno 18 mese
cev in sicer vsak dan v dveh izmenah. 
Ekonomski učinek je bil zelo ugoden v 
primerjavi z dosedanjimi varilnimi po
stopki, saj so znašali prihranki na ča
su varjenja 35 - 60 %. Zlasti so bili 
ugodni prihranki na delih, kjer smo pre
šli od plamenskega k obločnemu varje
nju z zaščitnim plinom C02.

Prednost varjenja v zaščitnih atmosferah 
je ravno v večjem časovnem izkoristku v 
primerjavi s klasičnimi ročnimi varilni
mi načini, saj je hitrost odtaljevanja 
dodajnega materiala v odvisnosti od ja
kosti varilnega toka mnogo večja kot pri 
ročnem obločnem oziroma plamenskem var
jenju.

Gostota varilnih mest, posebno mest za 
plamensko varjenje, je najmočnejša v ka- 
rosornici, zato je bil osnovni namen,da 
z nabavo novih polavtomatov zmanjšamo 
številna delovna mesta in s tem števi
lo plamenskih aparatur v tem obratu.Pre
mestitev omenjene aparature v MO 20-21' 
pa je bila nujna zaradi nove tehnologi
je varjenja zadnjega mosta.

Ugotovimo lahko, da je sicer novi posto
pek že dosedaj prikazal mnoge koristi, 
tako v delovni enoti 23 kakor tudi v' 
delovni enoti 20—2 1, vendar bomo dejan
ske možnosti še boljšega koriščenja no
ve tehnike varjenja ugotovili šele ta
krat, ko bo postopek dokončno vpeljan' 
in ko bodo odpravljene določene tehnič-.; 
ne ovire.
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OSNOVNOŠOLSKO IZOBRAŽEVANJE - Sredi ju
nija je M i a  svečana podelitev spričeval 
v osnovni šoli za odrasle pri delavski 
univerzi Maribor. Med tistimi, ki so le
tos dokončali osnovno šolo, je bilo tu
di okoli 30 naših članov kolektiva. Po
datki kažejo, da so se -tamovci11 najbolje 
odrezali. Vsekakor pa imajo pri tem ve
liko zaslug pedagoški delavci osnovne 
šole za odrasle. Prav tako pa lahko po
hvalimo tudi člane kolektiva, ki so šolo 
zelo redno in re.'no obiskovali.

Člani kolektiva, ki še nimajo dokončane' 
osnovne šdle in to želijo dokončati,lah
ko opravijo vse formalnosti glede vpisa 
v 'centru za izobrazbo,

TUJI JEZIKI - Člnne kolektiva, ki se že
lijo uči + i tuj-?ga. jezika, obveščamo, da 
bo delavska univerza Maribor tudi letos 
v •jeseni' pi iredila štirimesečne tečaje * 
tujih jezikov po avdovizuelni in klasič
ni Metodi. Tečaj po r,\’dovizuelni metodi 
j-e namenjen slušateljem, ki želijo pri
dobiti aktivno vnanje tujega jezika v' 
razne rona kratkem času. Ta tečaj je in
tenziven, sprem Ljan je z diafilmi iz ži
vljenjskih situacij, govor pa poslušajo 
sluša-elji z magnetofonskega traku. Cen& 
tečaja je 300 din. Tečaj po klasični me
todi (šolski način) bo trajal štiri me
sece. skupaj pa 80 ur. Cena tega tečaja 
znaša 170 din. Vsi tečaji bodo začetni, 
nadaljevalni ir. konverzacijski. Podrob
nejše informacije dobite v centru za iz
obrazbo.

o

ŠTIPENDIJE - Komisija za organizacijs^0 ' 
kadrovska -vprašanja pri delavskem svetu 
razpisuje tudi letos štipendije za uk v 
šoi^ker. centru pri TAM. Štipendije so 
predvidene za naslednje poklice: 20 šti- 
pcrclij za strugarje, 15 štipendij za fre- 
zalce, 10 štipendij za brusilce, 4 šti
pendij? za strojne ključavničarje,^ šti
pendijo 7.a orodne ključavničarje, 12 šti
pendij za konstrukcij ke ključavničarje,
2 štipendiji za poklic strojnega kovača,
2 štipendiji za poklic livarja (talilca),
2 štipendiji za poklic kalilca, 12 šti
pendij za poklic avtokleparja in 5 šti
pendij za avtomehanike.
Kandidati, ki se želijo izučiti enega od 
navedenih poklicev in se po končani učfti 
dobi zaposliti v TAM, naj vložijo proš
njo za dodelitev štipendije v centru za 
izobrazbo.

PLANINSKI TABOR - Planinsko društvo TAl 
vabi vse člane kolektiva na planinski ti 
bor, ki bo danes in jutri pri !!Zarji:i n* 
Pohorju. Tabor je posvečen 10. obletnic 
obstoja planinskega društva TAM in 75.1' 
nici planinskega društva Slovenije.
Danes bo vse udeležence tabora ob prihoi 
na !:Zarjoi; pričakala pohorska godba. 0'
2 0,3 0. uri bo slavnostni govor, predvaj 
nje barvnih diapozitivov in barvnega fi 
ma. Prižgali bodo tudi kres, ki se bo s] 
menil v taborni ogenj, okrog katerega b<g 
planinsko rajanje pozno v noč. Jutri pl 
bo nagradno planinsko streljanje.Ob 9,3(i 
uri bodo spominske slavnosti. Sledil b{ 
orientacijski pohod mladincev medtem k 
bodo odšli ostali udeleženci na ialet d< 
gartovega stolpa (branik slovenstva na 
verni meji). Po kosilu bo planinska zabi0 
va na prostem. j.

Prevoz na ;:Zarjo:: bo z Glavnega kolodvoij 
s posebnimi avtobusi. Vmesne postaje bo* 
pri Mariborskem dvoru, na križišču Trža 
ke in Ptujske ceste t>ar v Hočah. Odhod 
tobusov iz Glavnega kolodvora bo danes (t 
1?. uri popoldne in jutri ob 7. uri zju 
traj. Povratek avtobusov z ::Zarje:; bo" 1 
nes zvečer ob 23- uri, jutri pa ob 20.u< 
Samoprispevek po osebi za vožnjo z avto 
busom znaša 2 dinarja.

PRODAJA OPREME - Odsek za storitve obve 
šča člane kolektiva, da je na zalogi 
prodajo še nekaj rabljene sobne opreme 
samskih domovih. Opremo lahko kupijo čl* 
ni kolektiva po pristopnih cenah. Vse p^1 
drobne Informacije dobi±e._v--upr-avi samsl®' 
domov, Panonska ulica 8.

IZLET - V počastit 
kreacijska komisij 
organizirala v čet
ni izlet po Gorenj

Med ostalimi zanim 
leženci izleta ogl 
njo na Primorskem, 
bolnica, v kateri 
ski ranjenci.

ev dneva borca je re‘ 
a pri delavskem svet^ 
rtek, 4. julija A—dne1) 
ski in Primorski.

ivimi kraji si bodo 
edali tudi bolnico Fr* 
To je znana partizan5 
so se zdravili partiz*1

Na potovanju je 90 članov kolektiva 
njihovih svojcev.

in
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s 16,25 VOZIL DNEVNO - Upravni odbor je 
sredo, 1?. julija iz ustreznih poro
di ugotovil, da proizvodnja v prvi po
nvici meseca ni najboljša. Za izpolni- 
®v planskih zadolžitev montaže vozil 
šasij morajo v montaži izdelati še 

28 vozil,ali pcprečno 1 6 ,2 5 vozil dnev- 
kar pa ne predstavlja nobenih večjih 

bremenitev za montažo. Če ne bo bistve- 
zastojev lahko pričakujemo, da bo 

of-an vozil tudi ta mesec izpolnjen.
Uni upravnega odbora so med drugim tu
li ugotovili, da so zaloge v podjetju 
(recej nižje od normativa,kar je nedvom- 
, 0 zadovoljivo.

u< o

° JVoz - Iz poročila zunanjetrgovinskega 
^elka je razvidno, da je znašal plan 
;Voza za junij 38O.OOO dolarjev, dejan- 
[o pa je bilo izvoženo za 6 5 3 .2 7 3 dolar- 

e-iv. Tako je mesečni plan izvoza reali- 
i^an 1?2 odstotno.
^ulativni plan izvoza v prvem polletju 

lf bil realiziran 119 %> letni pa 44 %. 
pMatki nam torej prikazujejo precej 
LgjfeQdne izvozne rezultate v prvem pollet

en izvoza za mesec julij znaša 3 9 0 .0 0 0  
farjev, dejanskih naročil pa je že za 
^•700 dolarjev. Po napovedih je torej 
'ati, da bodo izvozni rezultati tudi v 
^gem polletju zadovoljivi.

•e'
-  o  -

1̂ STROJI - V oddelku za perspektivni 
'2voj podjetja smo izvedeli, da sta v 
51 tednu prispela še dva nova obdeloval- 

rr! stroja. Kupili smo jih v Zahodni Nem
iri* 3i iz vsote dolarskega kredita. Tako
i.z!l dosedaj prispeli že trije novi obdelo- 

l̂ni stroji, ki bodo nameščeni v delov- 
snoti 22. Prvi je prispel stroj za 

Ln ^šenje termično obdelanih zobnikov in 
Že nameščen v tej delovni enoti.

Leto V/15

PRVA ZAPOSLITEV - V upravi šolskega centre, j 
pri TAM, v sklopu katerega deluje tudi šo~ ' 
la za industrijske kovinarje in risarje,sc 
nam povedali, da je bilo v šolskem letu 
1 9 6 7 /6 8 vpisanih 867 učencev> od tega Sf. 1 
deklet. Pouk je do konca obiskovalo 817 
učencev. Od teh je razred uspešno izdelala '•
v vseh treh letnikih 613 učencev ali 75,04 
odstotkov.
V tretji letnik je bilo vpisanih 244 učen
cev, končalo pa ga je 245 (eden je med le
tom še prišel). Od tega je 32 deklet. Šclo 
je uspešno končalo 228 učencev. Poprečni 
učni uspeh šole v šolskem letu 1967/58 znv 
ša 2,91.
Naše podjetje je štipendiralo v tretjer.; '< 
letniku 113 učencev, ki danes že iščejo za
poslitev v našem pod-e;ju.
Po informacijah v kadrovski socialni sl” zi
bi pa smo izvedeli, da je sklenjeno del a 
no razmerje za določen čas le z 83 učene-., 
oziroma absolventi za dobo od tr;-. dc L st
mesecev.Ostal ih dvanajst nismo mogli spre
jeti, ker je v podjetju dokaj rro! o Število 
prostih delovnih mest.

DOD'TNO OBVESTILO - V zadnjih «:V*3toh is 
TAM:: smo že poročali, da se bo pr'-t: c' - 
nom kolektiva, ki vozijo v tovarni tjvcrr.a. 
motorna vozila brez dovoljenja, r-.-jstvc 
postopalo- -Tokrat navajaruo sklep strokovni- 
ga sveta, ki pravi, da so dopolni pravil
nik o delovnih razmerjih z dol 
je vožnja motornih trvčrnih vozil v tovar
ni brez dovoljenja kršitev delovne dol2n - 
sti, ki ima za posledico tako;-šr; ' izklj>:-- 
čitev iz delovne skupnosti. i!pat: ja, d 
se bo marsikdo spomnil hudih porl-dic svo
jega nameravanega nepremišlj snega dejanja, 
preden bo brez dovoljenja s^del za volan.

DAN VSTAJE - OB DNEVU VSTAJE SLOVENSKE
GA LJUDSTVA, 22. JULIJU ČESTITAJC VS'I-i ČLA
NOM KOLEKTIVA K TEMU PRAZNIKU 3AMD' PIUVN’ 
ORGANI, DRUŽBENOPOLITIČNE ORGANIZACIJ S T" j 
VODSTVO PODJETJA.

V esti lz  T A M  iz d a ja  in fo rm a tiv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d ru g o  s o b o to . V se  n o v ice  s p o r o č a j t e  n a  te l. St. 284. O d g o v o rn i u r e d n ik  T o m is la v  P e r l i č



REGISTRACIJ’ SKLADIŠČA - V torek, 15. ju
lija je bil opravljen tehnični pravzem 
novozgrajenega s’ ladišča za vnetljive te
kočine v našem podjetju. Prevzem je opra
vila občinska komisija, ki je tudi izdala 
na osnovi pregleda novozgrajenih skladišč
nih prostorov uradno dovoljenje za upora
bo. Skladišče je tudi prevzela z manjšimi 
pripombami naša komisija,katero je imeno
val delavski svet. Skladišče bo služilo 
za vskladiščenje olja, masti, lakov itd. 
Razen tega je v njem še konsignacijsko 
skladišče in primerni pisarniški prostori. 
Za naše podjetje je novozgrajeno skladi
šče nedvomno velika pridobitev, saj je to 
eno izmed redkih tovrstnih skladišč v Ma
riboru.

o

ADAPTACIJA PROSTOROV - Pred kratkim smo 
začeli preurejati prostore dosedanjega' 
skladišča strojev. Ti prostori bodo preu
rejeni za potrebe elektro obrata. Doseda
nje prostore obrata za vzdrževanje elektro 
naprav pa bodo preuredili za potrebe avto- 
eljktro delavnice obrata montaže. Navede
na dela so v zvezi z rekonstrukcijo obra
ta karosernice. Vsa navedena dela izvaja
jo delavci iz obrata splošnega vzdrževanja.

Prav tako smo začeli preurejati bivše pro
store avtoprometnega oddelka. Te prostore 
bomo preuredili v skladišča za potrebe 
prodajnega oddelka. Z ureditvijo tega 
skladišča bo tudi primerno rešena odprema 
gotovih vozil.

-  o  -

LICITACIJA - Prodajni oddelek sporoča čla- 
_nom kolektiva, da so že razprodana vsa 
orodja in ostali material bivšega avtopro
metnega oddelka. Na zalogi imajo le še po
livinilaste cevi, primerne za škropljenje 
vrtov, ploščato gumo, primerno za polaga
nje na pod, dva stroja za razmnoževanje, 
kleparsko kladivo, primarno za avtoklepar- 
sko obrt, deset izrabljenih izločenih pri
mežev, tapetniški sukanec številka 1 , su
kanec za ročno šivanje tapetniških in us
njarskih izdelkov itd. Interesenti si lah
ko ogledajo navedeni material v garažah 
bivšega avtoprometnega oddelka. V kolikor 
bo za en predmet več interesentov, bo pro
dan najboljšemu ponudniku. Vse ostale in
formacije dobite pri tovarišu Pavlineku, 
telefon 3 0̂ .

f
HIDRAVLIČNA POSTAJA - O začetku prem<^ 
stitve hidravlične postaje v karosarni 
smo že pisali, tokrat naj le povemo, 
je omenjana hidravlična postaja že pr< 
ščena v kletne prostore nove presarni<

Vsa dela so napredovala nad pričakoval 
in rokom, ki ga je določilo vodstvo kŝ.
sernice. Pri preureditvi so sodelovali,
lavci iz vzdrževanja strojev, splošnej 
vzdrževanja in elektro obrata. Delavc« 
ki so sodelovali pri premestitvi, gre 
priznanje, saj so delo zelo hitro in 
opravili. 1

e;

GOTOVA JEDILA - Člane kolektiva obvesij 
da bo naša restavracija pričela pripri, 
ti gotovo malico podjetja ::Sljeme:: v i 
do, ZKr. julija. !1

ŠAH - Športna komisija pri rekreacijsl< 1 
službi organizira v ponedeljek, 2 9. 
lija šahovski brzoturnir za mesec julD 
Brzoturnir bo v prostorih šahovskega 
ba Kovinar (Ukrajinska ulica 14). 
Vabljeni so vsi registrirani in neregi 
rani šahisti - člani kolektiva.

RIBIČI - Ribiška sekcija TAM obvešča 
svoje člane, da bodo izdajali vsak i 
ribolovne dnevnice. Cena dnevnice znS5
5 dinarjev. Dnevnice in ostala n a v o d i  
dobite pri tovarišu Ivanu Gradišniku v 
č ah.

BLAGAJNA VZAJEMNE POMOČI obvešča, da ** 
radi tehničnih ovir ne bo poslovala v’ 
času od 29« julija do 19. avgusta. Pt[ 
simo člane, da sprejmejo z razumevanj« * 
začasno prekinitev.poslovanja.

o - ■

V prihodnji številki glasila :tSkozi TA v 
ki bo izšla 2?. julija, boste lahko pfl) 
brali naslednje sestavke: Celje gošti 
telj šoferjev ob njihovem prazniku - 
statutu zveze sindikatov Jugoslavije 5 
Ustanovljena je interesna skupnost juge 
slov anskih proizvajalcev gospodarskih 5 
cestnih motornih vozil - Modernizira ji" 
proizvodnjo - Dopustniški vtisi in drU



Pribor, 3. avgusta 1963

EŽAVE S KOOPERANTI - Proizvodnja tudi 
drugi polovici julija ni bila naj- 
°ljša. Se vedno nastopajo težave za- 
«di nepravočasnih dobav kooperantskih 
6lov. Upravni odbor je namreč na zad

ali seji iz ustreznih poročil ugotovil, 
montaža ni izpolnila operativnega 

srograma v mesecu juliju prav zaradi 
pravočasnih dobav kooperantskih de- 
DV.

Sasu od 23. do 27. julija je bilo 
'Utirano na prvi liniji 77 šasij, na 

s)('ugi liniji pa 72 vozil. V navedenem 
‘su je bilo prodanih 83 vozil.
^i zaloge v podjetju in prodajalnah' 
v porastu,vendar smo še vedno opti- 
sti glede realizacije letošnjih plan
ih zadolžitev. Zsradi naraščanja za- 
'S in materiala v skladiščih v pod- 
tju in prodajalnah morajo vodstva 
Hor jev o ugotovitvi zalog pristopi
le takojšnjemu proučevanju razlogov 

. Mirovanje ali naraščanje teh, ugoto
vi naročnike in poskrbeti za zmanjša-
6 odvečnih zalog.

ul
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“ICA PO NOVEM - V sredo, 24. julija 
bila izvedena anketa med člani ko
siva, ki se hranijo s toplo malico, 
•ero nam dobavlja podjetje ::Sljemet:.

L zatiranih je bilo 315 članov kolekti- 
v' od tega 225 nepo-sr-ednih proizvajal— 

in 90 sodelavcev iz administracije, 
ije^ta je pokazala, da so bili anketi- 

ci v večini zadovoljni z okusom nove 
ice. Splošno mnenje anketiranih je, 
3e malica, ki jo pripravlja podjetje 

Ttf5«me;i, boljša kot prej, ko jo je pri
peljala naša restavracija. Največ pri-

s t r   .......... . •

j u g 1

kil1
aji”
dru

je bilo na količino hrane, ki mno- 
fizičnim delavcem na zadostuje.

stvo sektorja splošnih služb je ure- 
da bodo v prihodnjem tednu obroki 

;*ce večji. K sedanjim obrokom bo nam- 
dodala restavracija ustrezne priloge.

Leto V/1 6

LETOVANJE - Služba za rekreacijo obvešča 
člane kolektiva, ki se še niso odločili 
za kraj letovanja, da je še več prostih 
mest v Primoštenu, pri privatniku Anti 
Gačinu,pri katerem smo že več let najeli 
oskrbo. Prav tako je še nekaj prostih 
mest v našem domu v Omišlju in sicer kon
cem avgusta in v začetku septembra. Vse 
interesente prosimo, da se za navedene 
kraje letovanja čimprej priglasijo zara
di pravočasne rezervacije in izpisa pri- 
glasnice.

- o

ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - V torek, 6. 
avgusta bo ob 13,15. uri v sejni sobi de
lavskega sveta tretje redno zasedanje de
lavskega sveta. Na zasedanju bodo razprav
ljali o delu upravnega odbora med drugim 
in tem rednim zasedanjem, o rebalansu pla
na investicij in investicijskega vzdrže
vanja za leto 1968 ter še o nekaterih dru
gih vprašanjih, ki zadevajo obratno enoto 
remont-servis Novi Sad, predvideno deli
tev skladov v letu 19^9 , inventurne odpi
se in drugo.

-  o -

OBVESTILO - Oddelek za perspektivni raz
voj podjetja obvešča, da je zaradi preu
reditve prostorov bivšega avtoprometnega 
oddelka določen nov prostor za prodajo me
sečnih vozovnic avtobusnega prometa Mari
bor v bivšem skladišču vnetljivih tekočin 
blizu polnilnice akumulatorjev za elektro 
vozila.

-  o  -

POPRAVEK NEPOTRJENE INFORMACIJE - Na hrbt
ni strani objavljamo sestavek o položaju 
na Češkoslovaškem. V tem sestavku omenja
mo tudi nepotrjeno'vest, da je tovariš Ti
to že v četrtek, 1. avgusta odpotoval na 
čelu jugoslovanske delegacije v Prago.Med
tem časom so se zadeve bistveno spremeni
le in je bila ta vest preklicana. Kot je 
znano, bo tovariš Tito odpotoval na raz
govore v Bratislavo v ponedeljek, 5. av
gusta.

V e iti  lz  T A M  iz d a ja  intormatiTna i l u ib a  T A M  v s a k o  d ru g o  »o b o  to . Vrne n o v ic e  » p o ro č a j te  n a  te l. *t. 2M. O d g o v o rn i u r e d n ik  T o ra U U v  P e r l i i



RAZGOVOR O POLOŽAJU NA ČEŠKOSLOVAŠKEM

I

Sekretariat Zveze komunistov našega podjetja je organiziral v četrtek, 1. avgusta n  
govor v sejni sobi delavskega sveta o položaju na Češkoslovaškem. Razgovor je vodi 
Drago Simončič, predsednik komisije za mednarodne stike pri mestni konferenci Zveze 
komunistov mesta Maribor. Razgovora, v določenem smislu pa tudi predavanja ali tolms 
čenja, se je udeležilo okoli 60 članov Zveze komunistov, med njimi tudi Stojan Perhs 
in Branko Crnkovič. Razgovor je trajal dve in pol uri. k~~

V uvodu tolmačenja je Drago Simončič naštel nekaj najnovejših vesti iz dogajanj na 
škoslovaškem. Kot prvo je ncvedel odhod tovariša Tita na Češkoslovaško na čelu jugo
slovanske delegacije. Ko je to sporočil poslušalcem, še dnevno časopisje ni poročale 
tem dogodku. Obisk tovariša Tita in jugoslovanske delegacije pomeni ogromno moralno A: 
podporo Češkoslovaški v njeni sedanji borbi. Tema dneva v čehoslovaškem časopisju j’6 
obisk Tita v Pragi. Tisk je imenoval tovariša Tita brez vsakršnih rezerv za enega na0 
večjih politikov današnjega časa. 'Sl

v
Tovariš Simončič je poudaril, da lahko spremljamo dogodke na Češkoslovaškem prek dne^ 
nega časopisja, vendar je menil, da lahko na takšnem razgovoru povežemo vsa dogajanj^ 
in jih obravnavano kot celoto. Med temi dogodki je bistvenega pomena odločitev češko0j 
slovaškega partijskega vodstva, da se ne bodo odzvali vabilu petih na razgovore v Vge. 
šavo. Ker Češkoslovaška na tem sestanku ne bi imela nikakršnih moinosti, da obrani 
svoj s strani petorice obsojeni program, jim je v odgovor predložila, da je pripravle; 
na na obojestranske razgovore z vsakim posebej. Do teh razgovorov seveda ni prišlo,vej 
dar je trenutno prva napetost nekoliko popustila in kaže, da so se na razgovorih v Č^( 
erni dogovorili, da bodo vsa sporna vprašanja reševali na nižjih ravneh. Prišlo je t*. 
rej do diplomatskega sporazuma, zavržena pa je druga alternativa: posredovanje z or.ĉ  
jem. et

Že groba svojevrstna diplomacija in rožljanje z orožjem očitno k:že, da je Sovjetska}5 
zveza ena izmed dveh super sil na svetu in kot taka seveda širi svojo ekonomsko in 
litično moč na svoje sosedstvo. V nasprotju s tem pa je Češkoslovaška dežela z ogrofi3 
kulturno tradicijo, z razvitim gospodarstvom, saj je bila že pred drugo svetovno v°j?, 
na vrhu evropske tehnologije in s prekaljenim enotnim delavskim razredom. V takšni 
želi se seveda ni mogla za vedno obdržati na oblasti taka konzervativna politična gsP 
nitura, kot je bila Novotnyjeva, ki je dušila vse napredne tokove in uporabljala polj; 
cijsko moč. Toda ta moč se je počasi rušila,^dokler se ni letos januarja skrhal oko
stenel režim, ko je bil zamenjan sekretar KPČ, ki pa je moral potem odstopiti na za^, 
vo ljudstva. L

Kakšen je danes program Češkoslovaške? Čehoslovaki skušajo združiti socializem in defcj 
mokracijo, obenem pa želijo doseči dejansko neodvisnost, nemoten gospodarski razvoj ,r 
in enakopravnost med socialističnimi sosedami. Ta program pa je naletel na odpor pri>l 
njenih socialističnih sosedah. Pri tem prednjači seveda Sovjetska zveza. Zakaj? Sov-u 
jetska zveza ima svoje razloge. Če bi namreč Češkoslovaška urpsničila s^oj program,M 
to močno vplivalo na dogajanja v Sovjetski 'zvezi. Če bi namreč Sovje^bska-zveza dovol 
la prosto pot Češkoslovaškemu eksperimentu sa bi izpostavila novarnorti, da prevzatfe 
jo njene ideje satelitske sosede in ves evropski pa tudi svetovni delavski razred. C 
enem ne smemo pozabiti, da se porajajo tudi v Sovjetski zvezi notranja nasprotja in i 
idejni konflikti. Prav zaredi tega morajo tudi doma uporabljati moč režima, da kroti 
ta vrenja. Čeprav jih ti simptomi opozarjajo, da v vsaki družbi nekaj vre, tli in A 
spreminja, skuša vodstvo SZ konzervirati stalinistične toge metode obravnavanja doga'* 
janj v družbi. Pri teh dogajanjih mora SZ računati ra ogromno moralno podporo, ki j<5p 
uživa novo češkoslovaško vodstvo pri drugih evropskih partijah, zlasti partije Jugo-f 
slavije, Francije in Italije. Zdi se,^da so v SZ ocenili, da je zanje manjše zlo, čej- 
dosežejo čimveč dogovorov in pustijo Češkoslovaški njeno začrtano pot. kot pa, da bi]* 
posredovali z orožjem, kajti tak njen korak bi imel velik vpliv na socializem v svs* 
Privedel bi do razhajanj in razkola v svetovnem socializmu, S7 pa bi povzročil ogroC 
no moralno politično škodo.

V tem času pa je Aleksander Dubček idol ljudstva prav usradi tega, ker utelešuje če^ 
škoslovaško nacionalno in gospodarsko neodvisnost, obenem pa je v izredno dramatični 
trenutkih najbolj hladnokrven, vendar dosleden borec za nov program.



aribor, 10. avgusta I96G

1 ^LICA PO NOVEM - Upravni odbor je že 
jtečkrat razpravljal o pripravljanju 
ta ople malice od podjetja ,!Sljeraei:. Na 
smi redni seji pa se je na osnovi po- 
ssnil vodstva sektorja skupnih služb 

^•ttočil, da se naj prične s 23. ju
lijem poizkusno pripravljanje takšne 
c0ople malice. Do danes smo preizkusili 
,£etnajst vrst vnaprej pripravljene ma- 
ice. "Sljeme" jih ima seveda še mnogo 

J eS. Tovrstna malica je za člane ko- 
>-8ktiva nekaj novega v primerjavi z ma- 
ico, ki jo je pripravljala naša resta- 
racija. Da bi izvedeli, kaj menijo čla-
i kolektiva o novi malici, je bila v 

času trikrat izvedena anketa. Anke- 
iranih je bilo skupno 915 članov kolek
tiva, ki so se v teh dneh hranili z no- 
orf pripravljeno malico.

eta je pokazala, da je bilo 82 % 
etiranih bolj zadovoljnih z okusom 

gžDVe malice, 8 % pa enako zadovoljnih, 
ol^lošno mnenje anketiranih je (86 % ),  
0> je malica, ki jo pripravlja podjot- 

i:Sljemet:, boljša kot prej, ko jo je 
Opravljala naša restavracija.Na vpra- 

kako so zadovoljni s količino 
^lice, pa je več kot polovica anketi- 

'0 lr»ih (54 %) odgovorila, da je malico 
>r”ličinsko premalo. Predvsem ne zado-' 
>v-uje mnogim fizičnim delavcem (6l % ).  
1*^0 je seveda še več manjših pripomb 
rol sicer, da je hrana preveč začinjena, 
ian»e<ivsem preveč slana, izraža pa se tu- 
c bojazen, oziroma nezaupanje, češ,
i bo malica enaka tudi kasneje, ko 
bo veČ kontrole. Vse ostale pripombe
v tolikšni manjšini, da jih je zelo 
’ o upoštevati. Ker se poizkusna pri- 
va nove malice bliža h koncu, je o 
sljnjem pripravljanju omenjene ma

čehe razpravljal tudi uprevni odbor. V 
bi^sotnosti direktorja sektorja skup- 

služb tovariša Branka Crnkoviča, 
je restavracije tovariša Antona Fu-
a. in predstavnika podjetja Sljeme” 

če'»Upravni odbor najprej razpravljal o 
Citatih ankete. Odbor je ugotovil,

m

IZREDNA IZDAJA VA
da govorijo rezultati ankete nedvomno v , 
korist novega načina pripravljanja mali
ce. Pri tem pa so nastali nekateri teh
nični problemi, ki jih bo še morala re
šiti naša restavracija. Po daljši razpra
vi je nato upravni odbor sklenil, da se 
poizkusna priprava vnaprej pripravljene 
malice iz i;Sljemena,: podaljša še za 14
dni ter da se v tem času pripravi toplo 
malico tudi z raznimi prilogami. Prav ta
ko se mora v tem času izvesti med abonen
ti posebna anketa, v kateri naj bodo na
kazani trije načini pripravljanja tople 
malice: topla malica, pripravljena po sta
rem načinu v naši restavraciji, topla ma
lica brez prilog, ki jo pripravlja pod
jetje ‘'Sijema’1 in topla malica s prilo
gami, ki jo prav tako pripravlja omenjeno 
podjetje. Pri vsakem načinu pripravljanja 
hrane bo navedena cena, ker odbor želi 
zvedeti mnenje abonentov tudi glede cene 
tople malice.
0 dokončni obliki pripravljanja tople ma
lice bo upravni odbor lahko odločil šele 
po rezultatih te ankete.

- o -

PROIZVODNJA V JULIJU - Direktor proizvod
nega sektorja Zvonko Kramer, dipl. inž. 
in Stanko Vodnik, vodja oddelka z.a plani
ranje in spremljanje proizvodnje, sta po
ročala upravnemu odboru o proizvodnji .v 
juliju. Plan vskladiščenja za mesec julij 
je znašal 441 vozil, vskladiščenih pa je 
bilo 4-50 vozil. Kumulativni plan vskladi- 
Ščenja je znašal 305 6 vozil, skupno pa je 
bilo izdelano 3238 vozil, ali 1 0 5 ,9 5 %. 
Letos smo torej vskladiščili 754 vozil 
več kot v enakem obdobju lani. V nedovr
šeni proizvodnji je bilo ob koncu julija 
165 vozil. Prodanih je bilo 429 vozil, v 
prvih sedmih mesecih pa je bilo prodanih 
3331 vozil. Plan montaže za nesec julij 
je bil 390 vozil, montirano pa jo bilo 
432 vozil. Kumulativni plan montaže je 
znašal 3125, izdelanih pa je bilo 3186 
vozil.

Veatl l i  TAM Izdaja Informativna a lu iba  TA M  v iako  d r u f o  soboto . V a t  nov ice  »po ro ta l t«  na  tel. St. 284. O dgovorn i  u redn ik  Tomislav P er l l t



DELAVSKI SVET JE ZASEDAL - Delavski svet 
je v torek, 6. avgusta na svojem tret
jem rednem zasedanju najprej potrdil de
lo in sklepe upravnega odbora flfed obema 
zasedanjema. V nadaljevanju zasedanja je 
svet potrdil, po nekaterih dopolnitvah 
in spremembah,rebalans plana investicij 
in investicijskega vzdrževanja za leto 
1968. Iz poročila, ki ga je podal pred
sednik gospodarske komisije tovariš Šte
fan Kajzer, je razvidno, da je prispelo 
precej pripomb na predlog za rebalans 
plana investicij in investicijskega 
vzdrževanja za lato 1968, vendar za ve
čino novih predlogov še ni izdelana no
bena tehnična dokumentacija ali ekonom
ski izračun.Zaradi tega jih komisija ni 
upoštevala v celoti. Komisija meni, da 
je potrebno vsako novo investicijo pri
merno dokumentirati, saj lahko le na os
novi dokumentacije uvidimo potrebo in 
možnost za realizacijo.Prav tako bi naj 
bila oba navedena plana usmerjena pred
vsem k čimprejšnjemu aktiviranju sred
stev iz dolarskega kredita.

Delavski svet je v celoti potrdil že iz
vršeno revizijo delovnih mest v obratni 
enoti remont-servis TAM Novi Sad, obra
čunske vrednosti enote proizvoda in eno
te realizacije za to obratno enoto, iz
račun realnih osebnih dohodkov in njeno 
spremenjeno organizacijsko shemo.

Na priporočilo upravnega odbora je sez
nanila gospodarska komisija člane delav
skega sveta s predvideno delitvijo o- 
stanka dohodka, ki bo dosežen v letoš
njem letu, na sklade. Delavski svet se 
strinja s predlagano delitvijo, vendar 
priporoča, da je treba, po možnosti na
meniti več sredstev za izgradnjo stano
vanj in posojila za individualno grad
njo predvsem na račun novih investicij.

Svet je v nadaljevanju zasedanja med 
drugim tudi potrdil vsebino poročila o 
izvršeni inventuri zalog materialnih 
sredstev v drugem tromesečju.

Svet je tudi sklenil, da je treba naje
ti več sredstev za prodajo vozil na kre
dit.

Glede na dejstvo, da je naš sedanji pro
izvod star že nad 20 let, je zahteval 
delavski svet od generalnega direktorja, 
da pripravi posebno poročilo o perspek
tivi podjetja. To poročilo bo podal ge
neralni direktor na zasedanju delavske
ga sveta v septembru.

IZVOZ V JULIJU - Iz poročil zunanjetrl 
vinskega oddelka je razvidno, da je z! 
šal plan izvoza za julij 39O.OOO dolaJ 
jev, dejansko pa je bilo izvoženo 
422.326 dolarjev. Tako je mesečni pl 
izvoza realiziran 108 odstotno.

Kumulativni plan izvoza v prvih sedi 
mesecih je bil realiziran 117 odstotl 
letni pa 52 odstotno.

Plan izvoza za mesec avgust znaša p<^ 
tako 3 9 0 .0 0 0 dolarjev, dejanskih naroi0*' 
pa je še za 646.250 dolar jev. Podatki 
torej prikazujejo precej dobro izpolni^ 
tev mesečnih izvoznih planskih zadolži 
tev, kakor tudi ugodne izvozne rezultJ^- 
v prvih sedmih mesecih.

|2e
IZLET V VELENJE IN ŠOŠTANJ - Rekreacij 
ska komisija pri delavskem svetu bo 4 
ganizirala skupaj s športno komisijo > 
nedeljo, 18. avgusta enodnevni izlet 
Velenje in Šoštanj. Razen tega bo ta <i,c

0f'

športno srečanje z velenjskimi rudarji 
Pomerili se bodo športniki TAM in Spor 
niki rudnika Velenje. Tekmovali bodo 
nogometu, namiznem tenisu, šahu, keglj 
nju, streljanju, odbojki in rokometu 
hod avtobusov bo z Glavnega trga ob 6 
uri, postajališča pa bodo pri Zoharju( 
pred TAM, bencinsko črpalko na Teznu,# 
čah, Slivnici in Framu. V Velenje bodo 
prispeli predvidoma ob 8. uri. Ob 9 . u 
ho pričetek športnih srečanj

V Maribor se bodo vrnili predvidoma ob
21. uri. Izlet bo ob vsakem vremenu.

Cena samoprispevka za prevoz znaša 5  ̂
nar jev. Prijavite se lahko, na.-sindikat® 
in sicer v ponedeljek, 11. in v torek 
avgusta od 7. do 14. ure.

'c
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PRIJATELJSKO SREČANJE MLADINCEV - Ju* 
bo na Sladkem vrhu prijateljsko srečal1 
mladine našega podjetja in tamkajšnjeg 
vaškega aktiva.

Po razgovorih o medsebojnem sodelovanj1 
se bodo pomerili v šahu, nogometu, str 
ljanju, odbojki in namiznem tenisu.

Letos je to že drugo tovrstno srečanjec 
Srnčanja se bo udeležilo 42 mladincev 
našega podjetja.
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ipomemben dogodek v podjetju - Danes
°krog‘9. ure je steklo z montažne lini- 
jje 50.000. vozilo. Za naše podjetje je 
to nedvomno velik in pomemben dogodek.

;jsvečanosti, ki je bila v montaži, je 
-jSovoril tudi generalni direktor Stojan 
Kerhavc, dipl. inž.

svojem govoru jo v nekaj besedah opi
sal kratko zgodovino podjetja ter se 
!ahvalil celotnemu kolektivu za uspehe, 

smo jih dosegli v 23- letih proiz
vajanja motornih vozil.

^avi začetki našega podjetja kot avto
mobilske tovarne segajo nazaj pod ko- 
jjtac 1946. in v začetek 1947. leta, ko 
njje začela tovarna izdelovati sestavne' 
^le kamionov !'Praga' . Rojstni dan pod- 

lj s'tja je 31. december 1946, ko je to- 
O^riš Tito kot predsednik vlade lastno- 
oČno podpisal odločbo o preimenovanju 
skratne tovarne letalskih delov v To- 

jsrno avtomobilov Maribor. Novo ime 
podjetja je bilo registrirano 14. mar- 
jS 1947. leta. Proizvodnja je rasla 
akole: leta 1949 je bilo izdelanih že 
13 vozil, leta 1951 787 vozil, 1 9 5 3. 

°^Ha— 1387-v-ozj.l, 1955. leta že 1966 vo
li, leta 1957 pa celo'2740 vozil. Pro

izvodnja vozila r,Pionir!: bi bila rasla 
at6 hitreje, če ne bi bili morali prev- 
®ti koncem leta 1948 v generalno po
javilo okoli 4000 tovornih vozil GMC. 
°pravilo se je zaradi pomanjkanja re- 
8rvnih delov zavleklo do leta 1 9 5 3* 
nedavni preteklosti je bilo še več 
°*nembnih dogodkov, ki so odločilno 
Plivali na razvoj in rast naše tovar- 

Omenili bomo le nekatere najpomemb-
v
se.

Maribor, 17. avgusta 1968
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septembra 1950. leta je bil izvo- 
5en prvi delavski svet. Leta 1952 je 
i^Čeia obratovati velika kovačnica, v 
’teri kujejo dela za avtomobile. 1955. 

je tovarna dokončno osvojila teh-
ije!1logijo vozil 
3V

"Pionir to-Za našo
5l,no je pomembno 1957. leto, ko je 
llo izdelano 10.000 motorno vozilo

Leto V/17

!:Pionir1!. V tem letu smo tudi dokončno do
bili licenco za novo vozilo Deutz. Po sklol 
njeni pogodbi s firmo KHD v Kolnu smo za
čeli izdelovati novo sodobno vozilo TAM 
4500, sedanji TAM 5000. Nov uspeh je do
segla tovarna v letu 1959« Izdelali smo 
prva prototipa za dvotonski kamion lastne 
konstrukcije in izdelave, ki smo ga kasne
je pričeli izdelovati tudi serijsko. Leti ; 
19 6 2, ob priliki osvojitve licenčnega vo
zila, se je tovarna avtomobilov preimeno
vala v Tovarno avtomobilov in motorjev Ma
ribor. Prav tako smo tega leta prenehali 
s proizvodnjo vozila !tPionir!I.

Z namenom, da bi izboljšali kvaliteto in 
povečali proizvodnjo naših vozil, je bilo 
nujno potrebno izvršiti rekonstrukcijo 
strojne opreme. Prav zaradi tega smo naje
li v lanskem letu dva milijona dolarjev 
kredita za nakup nove strojne opreme, ki 
že prihaja v podjetje.

To je le nekaj najpomembnejših dogodkov v 
23. letih obratovanja podjetja. Letošnji 
dogodek bo pa nedvomno eden izmed največ
jih. K temu pomembnemu uspehu gre vseka
kor zahvala celotnemu kolektivu in koope
rantom, z željo, da še nadalje strmimo k 
nadaljnjim uspehom, dvigu kvalitete vozil 
in tako potrdimo jzaupanj^-kupcev naših 

^.proizvodov.

DO KONCA MTiS XA ŠE 256 VOZIL IN ŠASIJ 
Upravni odbor je na zadnji seji iz ustrez
nih poročil'ugotovil, da je bilo v času 
od 1. do 10. avgusta montirano na prvi li
niji 155 šasij, na drugi liniji pa 121 vo
zil. Prodano je bilo 58 vozil. V tem časa 
je bilo pripravljenih za revizijo 149 vo
zil. Na zalogi v podjetju in prodajalnah 
je bilo v navedenem času 139 vozil, na ka- 
roseriranju pa 112 vozil. V nedokončani 
proizvodnji je bilo 178 vozil. Do konca 
meseca moramo izdelati še 256 vozil, ali 
poprečno 14,25 vozil dnevno, kar pa ni ne
mogoče .

Vevs ti  iz  T A M  iz d a ja  in fo r m a tiv n a  sluZ ba  T A M  v s a k o  d ru g o  so b o to . V se  n o v ice  s p o ro 6 a j te  n a  te l. St. 284. O d g o v o rn i u r e d n ik  T o m is la v  P e r l i č



ZDRAVSTVENO STANJE IN ŠTEVILO NESREČ ZA
POSLENIH - Iz polletnega poročila o var
stvu pri delu v našem podjetju povzemamo 
nekaj najosnovnejših pomembnosti.

Preventivna dejavnost zdravstvenega in 
tehničnega varstva pri delu v našem pod
jetju je bila tudi v prvem polletju le
tos vsklajena s programom dela, ki so ga 
potrdili organi upravljanja. Preventivne 
ukrepe so opravljale zdravstvene službe 
in oddelek za varstvo pri delu. Naša 
obratna ambulanta je v prvem polletju o- 
pravila med drugim tudi l jč j> periodičnih 
zdravniških pregledov, 440 preventivnih 
pregledov zobovja, 108 zdravniških pre
gledov za novosprejete delavce in druge.

V prvem polletju je bilo 30?o obolenj in 
nesreč s staležem oziroma 60 obolenj na 
sto zaposlenih. Porabljeno je bilo 30.680 
staležnih dni, ali 6,02 staiežnih dr.i na 
enega zaposlenega. V lanskem letu v istem 
obdobju pa je bilo 55 obolenj na sto za
poslenih. Iz tega je razvidno, da je bilo 
število obolenj v prvem polletju letos ne
koliko večje kot v enakem obdobju lani.Če 
iz skupnega števila izdvojimo nesreče,ugo
tovimo, da je bilo teh letos nekoliko 
manj. V prvem polletju se j3 pri dela po
nesrečilo 159 članov kolektiva, oziroma 
na sto zaposlenih 3,12 članov kolektiva.

Precej se je povečalo število nesreč iz
ven dela. Teh je bilo v prvem polletju 
358, ali na sto zaposleni!. 7.03. Skupaj 
je bilo v prvem polletju >34 nesreč.Šte
vilo poklicnih obolenj v naši delovni 
organizaciji je v upadanju, s&.j jih je bi
lo dosedsj le osem. Pri ar.ai.izi vzrokov in 
virov nesreč pri delu je ugotovljeno, da 
je bila v večini primerov vzrok nesreče 
kršitev predpisov o varnost-, pri clylu.Vse 
te številke nam naj bodo sVc.ri.lo m  obe
nem opozorilo, da bomo na delovnem mestu 
in nasploh v podjetju dosledno upoštevali 
varnostne predpise.

IZLET V ZAHODNE JULIJCE, KAPNI JO T.N DOLO
MITE - Planinsko društva T/.TT prireja od
18. do 24. avgusta planinsko-alpinistični 
izlet v Zahodne Julijce, Kami:;c in Dolo
mite. Izleta se bo udeležilo 3^ "mladih" 
navdušenih planincev, ki bcep odpotovali 
na izlet z avtobusom jutri ob 8. uri iz
pred prodajalne TAM pri Mariborskem dvoru.

PONOVNO OBVESTILO - Služba za rekreaci 
jo ponovno obvešča člane kolektiva, 
se še niso odločili za kraj letovanja, 
je še več prostih mest v Primoštenu 
sicer v sezoni in izven sezone. Prav tL. 
ko je še nekaj prostih mest v našem do 
v Omišlju in sicer koncem avgusta in v 
začetku septembra. Vse interesente pro 
mo, da se za navedena kraja letovanja 's: 
prej priglasijo zaradi pravočasne reze 
vacije in izpisa priglasnice.

0(

MADŽARSKA V PLESU IN RITMU - V četrteK is 
29- avgusta ob 2 0,3 0. uri bo v Ljubljs|®s 
v hali Tivoli velika zabavna priredite 
::Madžarska v plesu in ritmu!:. Cena vs+ ̂  
nic znaša od 15 do 25 dinarjev.
Prevoz bo z osebnimi avtomobili ali 
avtobusi, kar bo odvisno od števila pf 
javijencev.

Prijave za ogled te zanimive prireditvi^ 
sprejema oddelek za rekreacijo najkasfl' 
je do 22. avgusta. D:?
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VSTOPNICE PO POLOVIČNI CENI - Od 20.
26. avgusta bo prvič v Mariboru izbirn1 
evropsko prvenstvo v prosti rokoborbi 
(CATCH AS CATCH CAN). Tekmovanje bo »< 
malem stadionu v Ljudskem vrtu vsak da^ 
s pričetkom ob 20. uri. Na prvenstvu s1 ̂ 
delujejo tekmovalci iz ZDA, Španije, H1̂ 
konga, Grčije, Peruja, Bolgarije, Kolu1 
bije, Kanade in Jugoslavije.
Tekmovalci nastopajo posamezno in v f  
rih. Vstopnice po polovični ceni (5 &
narjev) lahko kupite v oddelku za rekrf 
acii c

V PRIHODNJI ŠTEVILKI GLASILA “SKOZI TAl* 
ki bo izšla 24. avgusta, boste lahko pf 
brali naslednje sestavke:

- Kaj menijo kupci naših vozil - ObisK 
pri dobrem sosedu - Kmalu strojno planji, 
ranje proizvodnje - Spremembe in dopol 
nitve pravilnika o delovnih razmerjih 
Nekateri elementi izobraževanja v deloV 
nih organizacijah - Proizvodni rezulta 
delovne enote 20-21 v prvem polletju 
Ekskurzija absolventov strojnikov - Sr' 
Čanje mladine na Sladkem vrhu in drugi.

ti
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Pribor., 2 8. avgusta 1968

>ogodki v češkoslovaški ob zrednem 
^esenečenju, zaradi agresije petih obo- 
ozenih sil Varšavskega pakta na socia- 
istično Češkoslovaško, ki je zajelo 

a®s naš delovni kolektiv, se je nemudo-
* v sredo, 21. avgusta ob 1 2,3 0. uri 
estal širši politični aktiv našega pod
rtja. Po oceni dogodkov na Češkoslo- 
«kem so enoglasno sprejeli resolucijo,
i so jo telegramsko poslali centralnemu 
3raiteju ZKJ in Zveznemu sekretariatu 
4 zunanje zadeve. Vsebina resolucije je 

'v Slednja:
51)

K lovni ljudje tovarne avtomobilov in

>T0RJEV MARIBOR SMO GLOBOKO RAZOČARA- 
IN OGORČENI NAD ZUNANJO INTERVENCI- 
PETIH OBOROŽENIH SIL VARŠAVSKEGA 

dfCTA NA ČEŠKOSLOVAŠKEM. ODLOČNO NA- 
rnfjOTUJEMO TAKEMU NAČINU UVELJAVLJANJA 
bi ̂ L  MARKSIZMA IN LENINIZMA. V CELOTI 
n &PIEAMO DEMOKRATIČNO IZVOLJENO VOD- 
ia v0 ČSSR V NJEGOVEM PRIZADEVANJU ZA 
giftNO REŠEVANJE PROBLEMOV V SVTU, ŠE 
fliSEBEJ PA MED SOCIALISTIČNIMI DRŽAVA- 
lui ZAHTEVAMO TAKOJŠEN UMIK TUJIH VO- 

*KIH ENOT Z OZEMLJA ČSSR."

kil
kcIJE SOLIDARNOSTI KOMUNISTOV IN ČLA- 
KOLEKTIVA - V nadaljnjih akcijah 

Udarnosti, ki jih pripravlja sekre- 
îat Zveze komunistov TAM v zvezi z 

Jtodki na Češkoslovaškem, bo imel iz- 
TAf*Ho razširjeno sejo sekretariata Zve- 

komunistov in razgovore s komunisti 
ostalimi člani kolektiva. Razgovo- 
bodo v dveh skupinah, Prva skupina, 
^atero sodijo prvi, drugi in tretji 

iT^lok Zveze komunistov, se bo sesta- 
'ianes, ob 1J>. uri v prostorih jedil- 
med prvim in drugim objektom. Ko- 

listi četrtega, petega in šestega od- 
*a ter člani kolektiva iz tega de- 
,,lega območja se bodo sestali jutri 

uri prav tako v prostorih edil-
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IZREDNA IZDAJA
v/5

Namen razgovorov je, da se komunisti in 
ostali člani kolektiva pogovorimo o do
godkih na Češkoslovaškem, predvsem pa, 
da pretresemo aktualna pereča vprašanja, 
ki že vplivajo na gibanja v mednarodnem 
delavskem in socialističnem svetu. Na teh 
razgovorih bomo poskušali razčistiti tu
di nekatere aktualne probleme naše de
lovne skupnosti. Skupno bomo utrdili 
akcijski program dela komunistov v na
šem podjetju.

Ti razgovori so šele začetek družbene 
dejavnosti širšega kroga članov kolekti
va pri reševanju sedanjih in daljnosež
nih vprašanj naše delovne skupnosti in 
naše družbe. Na razgovore vabimo tudi vse 
mlade in napredno misleče sodelavce, ki 
niso člani ZK.

MNENJA ČLANOV KOLEKTIVA O DOGODKIH 
ČEŠKOSLOVAŠKEM

NA

ANICA PERC - brusilka: “Agresija na Če
škoslovaškem vsekakor ni v skladu s so
cialističnimi načeli in interesi miru. 
Akcijo Sovjetske zveze obdojam in sem od
ločno za takojšnjo umaknitev tujih voja
ških sil iz Češkoslovaške. V celoti pod
piram besede tovariša Tita in resolucijo 
CK ZKJ.”

ACO FLISER - kontrolor: "Menim, da jo 
vojaška akcija petih sil Varšavskega spo
razuma na Češkoslovaško nepotrebna, še c-s-
lo pa Sovjetske zveze, ki je prepričana, 
da edina pravilno misli. Verjetno misli 
tako zato, ker je velika! Agresijo ob
sojam in v celoti podpiram resolucijo CK 
ZKJ.!!

FRANC MEGLA - konstrukter: "Sovjetska 
zveza se je pokazala kot država, ki ho
če Češkoslovaški vsiliti svoje nesocia
listično ideje, ki niso v interesu Češko
slovaškega ljudstva. Sicer pa te ideje 
niso sprejemljive za nobeno socialistič
no državo. Odločno obsojam napad na Če
škoslovaško in podpiram stališča CK ZKJ.1-

Vesti  l i  TAM l id a ja  in form ativna s lu Jba  TA M  vsako d rugo  soboto . V se nov ic e  s p o ro fa j t e  na  tel. St. 284. O dgovorn i  u redn ik  Tomis lav Per llč



Resolucija desete plenarne sejo Centralnega komiteja Zveze komunistov Jugoslavi

P O T R D I T E V  T I T O V I H  B E S E D

Tragični, dogodki na Češkoslovaškem so povzročitelji razkola med silami v mednarodi) 
delavskem in socialističnem gibanju. Razumljivo in neizogibno je, da so dogodki 
Češkoslovaška. ? n s tem v zvezi, omonjeni razkol med svetovnimi silami, povzroči 
široko aktivno dejavnost tudi v naši socialistični skupnosti. Besede tovariša Ti 
in razprave na seji predsedstva in izvršnega komiteja Centralnega komiteja Zveze k 
munistov Jugoslavija so imele za posledico sklicanje desete plenarne seje CK ZKJ. 
seji, ki je bila v petek, 23* avgusta so razpravljali o položaju, ki je nastal 
okupaciji Češkoslovaške socialistične republike, soglasno potrdili izjavo predsedn 
ka Tita in sprejeli resolucijo, v kateri je med drugim rečeno: Komunisti, delov
ljudje, narodi in narodnosti naše dežele so v teh dneh enoglasno izrazili globo 
ogorčenje in protest proti okupatorju ČSSR. CK ZKJ ocenjuje, da je pred nami obdob& 
zaostrovanja mednarodnih odnosov, dirke v oboroževanju in pritiska na svobodo in n< 
odvisnost narodov. V tem položaju CK ZKJ posebej poudarja:

1. Zveza komunistov Jugoslavije n6 
priznava nikomur pravice, da se z upo
rabo vojaške intervencije ali kakršnih
koli drugih oblik pritiska samovoljno 
vmešava v notranje zadeve neodvisnih 
dežel;

2. ZKJ zavrača kot popolnoma nespre
jemljive vse argumente, s katerimi vla
de petih dežel varšavske zveze opravi
čujejo invazijo na Češkoslovaško. ZKJ 
daje vso podporo komunistični partiji, 
delavskemu razredu*in narodoma Češko
slovaške v njihovem boj a za neodvisnost 
dežele ter svoboden socialistični raz
voj ;

3. ZKJ zahteva takojšnje prenehanje 
okupacije Češkoslovaške in osvoboditev 
demokratično izvoljenih predstavnikov 
in voditeljev narodov ČSSR in KPČ. Obe
nem je treba ustvariti možnosti za ne
oviran socialistični rezvej Češkoslova
ške .

zr. Zveza komunistov in STRJ se bosta 
še nadalje vztrajno borili ?a najširše 
sodelovanje s socialističnimi ter vse
mi drugimi antiimperialističnimi in de
mokratičnimi silam', in gibanji v boju 
za svobodo, mir in družbeni napredek, 
za enakopravne odnose Eied državami in 
narodi, za spoštovanje pravic do samo
stojnega razvoja vst-ky dežele in parti
je ter za nevvosavanje v njihovo poli
tiko ter notranji razvoj.

. 5. Zveza komunistov in SFRJ ne prizna
vata nobenih sporazumov - javnih ali

tajnih - o interesnih sferah, ki 
tvarjajo male narode v goli objekt 
litike s pozicij sile.

pr«U:
p o ta i

6. Kot vselej doslej, smo tudi dane$i 
odločeni, da z vsemi silami in sredstvi 
branimo našo neodvisnost, revolucijo 
lastno pot socialističnega razvoja. Pr)] 
zadevali si bomo za nadaljnjo krepite^ 
obrambne sposobnosti in varnosti na^ 
dežele. To je zadeva vseh državljanov, 
vseh narodov in narodnosti naše sociali 
stične skupnosti.

7. S krepitvijo politične budnosti 
ter z odločno in brezkompromisno akcij 
se moramo upreti vsem poskusom spodko 
pavanja temeljev našega sistema, mote 
nja našega neodvisnega demokratičnega
..socialističnega razvoja in spodkopavanj 
enotnosti naših narodov in delovnih ljif6 
di.

8. ZKJ S j OBRAČA PREDVSEM K MLADIM 
LJUDEM, NAJ SE NA ŠIROKO VKLJUČUJ MO ' 
DRUŽBENOPOLITIČNO DEJAVNOST IN NAJ VSTOf« 
PAJO V VRST*< ZKJ, 31 OKREPILI NJENO 
USTVARJALNO SILO IN MOČ PRI NADALJNJI 
IZGRADNJI NAŠE SOCIALISTIČNA DRUŽBEL 
ZVEZA KOMUNISTOV POZIVA VS", NAJ VZTRAJ'1 
NO NADALJUJEJO USTVARJALNO DALO, NAJ SE 
ZAVZEMAJO ZA NAJŠIRŠO POLITIČNO IMOBILI
ZACIJO IN AMOTNOST DELAVSKEGA RAZPEDA, 
KMETOV, INTELIGENCE, VSEH NARODOV IN NA' 
RODNOSTI JUGOSLAVIJE V BOJU ZA IZVAJANJ 
SPR IJETE POLITIK i.
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VEDNO TEŽAVE S KOOPERANTI - Upravni 
°dbor je na zadnji seji ponovno ugoto
vil, da še vedno nastopajo težave v mon
taži zaradi nepravočasnih dobav kooperant 
skih delov, predvsem vzmeti. V montaži 
ženijo, da prav zaradi nepravočasne do
bave nekaterih kooperantskih delov obsto
ja bojazen, da v tem mesecu ne bodo iz- 
olnili planskih zadolžitev. Iz poročil 
riprave dela, centralnega plana in evi- 
&nce ter nabave je ugotovljeno, da je 
'ilo v času od 1 9. do 24-. avgusta monti- 
&no na prvi liniji 82 šasij, na drugi 
|a 6? vozil. Prodano je bilo 86 vozil, 
ključno do 24. avgusta je bilo priprav- 
\)eno za revizijo 3̂ -3 vozil, prodanih pa 

ozil. Na zalogi je bilo 163 vozil, 
nedokončani proizvodnji in na karoseri- 

Ljfsnju pa 110 vozil.

5»
aj °Va CENA TOPLE MALICE - Upravni odbor 
jtf® na eni izmed zadnjih sej ponovno raz
pravljal o pripravljanju tople malice 
°djetja "Sljeme1'. Najprej se je sezna-
1 z rezultati ankete, ki je bila ponov- 
izvedona 19* in 20. avgusta. Anketi- 
n̂ih je bilo 1620 članov kolektiva, ki 
8e v toh dneh hranili s toplo malico. 

rO^eta je vsebovala štiri vprašanja, na 
sftovi katerih so se anketiranci odloči- 

kakšno toplo malico hočejo imeti. 
*2ultati ankete so pokazali, da se je 

anketiranih odločilo za toplo mali
ki jo pripravlja podjetje "Sljeme", 

ilogo pa bo pripravljala naša re- 
^vracija. Cena obroka takšne malice 

'IA;l̂ša 2,5 dinarjev, od tega plača dela- 
1,25 dinarjev. Ker se je več kot po- 

vica anketiranih odločila za takšno ob- 
^0 pripravljanja tople malice, je ta 
Qdlog potrdil tudi upravni odbor.

tje je sklenilo pogodbo s podietiemsije

NOVA POTISNA P^Č V KOVAČNICI - Prihodnji 
teden bo začela obratovati v kovačnici no
va moderna gotisna peč za gretje surove i 
materiala. Saržiranje peči je mehanizir-- 
no in odpade vsako ročno dviganje materi
ala na šaržerno mizo. Novost pri tej peči 1 
je v tem, da ogrevajo material skozi dno 
peči. Zagreti material nato transportira- j 
jo do kladiva prav tako izpod peči.Pri
hod surovega materiala v peč in odhod iz J 
peči ja avtomatiziran, zato odpade vsako 
fizično delo. Dosedaj so namreč vstavlja
li material v peč in ga jemali iz peči 
ročno, kar pa je bilo izredno fizično na
porno, obstajala pa je tudi večja nevar
nost poškodb. Nova moderna potisna peč je 
nedvomno velika pridobitev za delavce v 
kovačnici pa tudi za podjetje, saj se bo
do bistveno izboljšali delovni pogoji.Tu
di produktivnost in kvaliteta dela bo ne
primerno boljša.

Peč je konstruiral Ivo Letonje, inženir 
strojništva v obratu vzdrževanja, ob so
delovanju tehničnega kadra kovačnice. Da i 
so dala pri montaži peči in postavljanju 
ostalih priključkov potekala nemoteno in 
kontinuirano, gre zahvala Damjanu Dinev- 
skemu, dipl. inž. metalurgije iz kovačni
ce, ki je konkretno reševal posamezne teh
nične ovire. Peč je v osnovi grajena tako, 
da jo lahko-postopoma še-~popolne j še avto
matizirajo.

PRISPEL JE Š 33TI STROJ - V oddelku za per
spektivni razvoj podjetja smo izvedeli, d 
je v četrtek, 29- avgusta, prispel v pod
jetje šesti novi obdelovalni stroj, kup
ljen s sredstvi iz mednarodnega kredita. 
Stroj je namenjen za odvalno frezanjo zob
nikov in za pehanje sklopnega ozobja na 
zobnikih menjalnika. Novi obdelovalni 
atrop̂ fceJ4>oMV ni1«  k  UgoU&UlM V m *  krtTŽZ:
Stroj smo kupili pri znani zahodnonemški
firmi Herman Plauter iz Ludwigsburg:a^___

€ m a « T iB g R ia j la r t la r j» a tK j iF  <Jnig^0>boto. V«

lhodnje leto obnovilo.
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STANIMO SE OKOLI ZV :’ZE KOMUNISTOV - Do
godki na Češkoslovaškem so povzročili iz
redno živahno politično dejavnost med
vsemi delovnimi ljudmi, še posebej pa med 
člani Zveze komunistov. Vsak dan smo 
priča masovnim sestankom komunistov v de
lovnih ,organizacijah, na katerih živahno 
razpravljajo o dogodkih na Češkoslovaškem.

Živahna politična aktivnost je zajela tu
di naš delovni kolektiv.Pole g razširjene
ga sestanka političnega aktiva v prejšnjem 
tednu, je bila v sredo, 2 8. avgusta izred
na razširjena seja sekretariata Zveze ko- 
mu$i^o.Y, .TAM. Sestanka so se udeležili 
.qrlâ i\is’ekretariata ZK. TAM, > predstavniki 
samoupravnih organov, vodstva podjetja in 
ostalih družbeno političnih organizacij.

V razgdvo-rih so izčrpno 'analizirali sta
nje na Češkoslovaškem pred agresijo petih 
članic varšavskega sporazuma in v času 
agresije. Po- izčrpni analizi dogodkov na 
Češkoslovaškem so se udeleženci sestanka 
ponovr^p:jsj|znpnili is sklepi predsedstva 
Izjvršppvga komitcgja Centralnega komiteja 
3yezre komunistovi .Jugoslavije in z resolu- 
;cyo djese.te seje, CK.-&KJ. ,Po; predočeni

in po tem,1 ko so se ponovno sezha- 
niJ.i,.;^^klppi in resolucijo CK ZKJ, so se 
posamezniki v .razpravi živo zavzemali za 
uresničitev sklfepov dešetfe seje CK ZKJ, 
hkrati, pa so odločno'ziahtevali, da tudi v 
naš,em;i p/od je t ju dosledno izvajamo omenjene 
sklepe!j.n smernice resolucije. Po razpra
vi so sprejeli sklepe, v katerih so dali 
poudarek nadaljnji demokratizaciji v sa
moupravljanju, obenem pa so apelirali na 
vestno delo strokovnih služb in poudarili, 
da je treba čimprej razčistiti vprašanja
o perspektivnem razvoju podjetja. V skle
pih so se prav tako zavzemali za nadaljno 
notranjo ureditev organizacije Zveze ko
munistov v našem podjetju. Predvsem je 
treba poklicati k aktivnejšemu delu ti
ste oddelke ZK, ki se doslej niso dovolj 
zavedali pomembnosti svojih nalog.

Znano je, da je ena izmed najpomembnejših 
točk resolucije desete seje CK ZKJ, v ka
teri so pozivani mladi ljudje, mladinke 
in mladinci, da se v čimvečjem številu 
vključujejo v vrste ZKJ. Na podlagi tega 
poziva, še posebej pa pod vtisom akcij, v 
katerih je ZK TAM sprejemala nove člane 
in pomlajevala svojo vrste, so sprejeli na 
tem razširjenem sestanku sklep, da je 
treba čimprej sklicati vse napredno mi
sleče mlade proizvajalce in' jih v čimveč
jem številu vključiti v vrste ZKJ.

Podobne zaključke so sprejeli komunist 
in člani kolektiva na razgovorih v srt 
do in četrtek popoldne v jedilnici me( 
prvim in drugim objektom. Teb razgovo
rov se je v obeh dneh udeležilo nad 40! 
komunistov in članov kolektiva.

Zaključek sestanka sekretariata in obe 
razgovorov s komunisti in člani kolekt 
va je ob koncu izzvenel v poziv vsei
članom kolektiva, da se strnejo okô i
ZK in se čimprej vključijo v njene vi" 
ste.

PRvD KONFERENCAMI, MLADINSKIH. AKTIVOV 
Tovarniški komite jSveže mladine S,l;ovar 
nije TAM je '.na feni izmed zadnjih- 
razpravljal med drugim tudi o priprav« 
na letne konference mladinskih aktivoV' 
Člani komiteja so po krajši razpravic 
odločili, da morajo biti končane lotil 
konference v vseh osmih mladinskih aKj. 
vih d o '20. septembra. Na konferencah 't 
d6' mladinke in mladinci pregledali, enj 
letno delo v. aktivih' ter. razpravljali * 
'rtadaljnjofn delu in vlogi mladinske p̂ ,'12 
1 pizacije v. podjetju. Konference v 
dinskih' aktivih so obenem tudi priprA^ 
za letno konferenco mladine naše tovaj 
ne* ki pa bo v začetku oktobra. 1
i ... u ....... , -i . ... ■ O Ofl

MLADINKE, MLADINCI! - Počitniška zvez^: 
Jugoslavije omogoča tudi letos svojim 
članom izredno cenen prevoz. Zveza 
daje tudi regrese za letovanje v poči|i 
niških domovih na morju in v planinah 
Tako bodo člani Počitniške zveze izreci 
no poceni potovali na razne skupinske 
izlete po naši domovini in izven nj$c 
Da bi te ugodnosti koristilo čimveč m 
dih v Jugoslaviji, kličemo mladino kf 
lektiva, da se v čimvečjem številu vK- 
či v to specializirano vejo mladinske 
ganizacije, katere geslo je "Spoznava], 
domovino in še bolj jo boš ljubil!" 
Letna članarina z vpisnino in izkazn1 
co vred znaša 12 dinarjev.

Podrobnejše informacije za vpis dobi^ 
na tovarniškem komiteju Zvezo mladih 
TAM vsak dan od 10. do 14-. ure, ali P 
telefonu na številki 596.

Izvršni odbor 
Počitniške zveze TAM

3 :
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0I2VODNJA V AVGUSTU - Upravni odbor 
na predzadnji seji, ki je bila v 
edo, 4. septembra razpravljal tudi o 
'Hzvodnji v avgustu.

in vskladiščenja za avgust je znašal 
1 vozil, dejansko pa ja bilo vskla- 
Ščenih 463 vozil. Kumulativni plan 
ikladiščenja za prvih osem mesecev je 
išal 3.517 vozil, vskladiščenih pa 
bilo 3.70° vozil. V nedovršeni pro- 
*odnji je bilo ob koncu avgusta le 
Voz il.

montaže za avgust je znašal 405 
,$fil, dejansko pa je bilo izdelanih v 
^taži 466 vozil ali 115,06 %,kar po- 
fno dokazuje, da je mesečni plan vo- 

J 1 vidno presežen. Tudi kumulativni 
montaže, ki je znašal prvih 

*ui mesecev 3 .5 3 0 vozil, je presežen 
122 vozil. V avgustu je bilo proda-
1 4-57, v prvih osmih mesecih pa 3.780 

$3!il. V septembru morajo predvidoma 
n elati v montaži 4-51 vozil in šasij 
; poprečno 16,6 vozil na dan.Po ope- 
i' ;ivnem programu pa bodo morali v mon- 
h* ;i izdelati 4-61 vozil in šasij, ozi- 
w [a 18,44- vozil na dan. Postavljene 
olžitve niso pretirane, zato jih bo 

j3'oče realizirati, če le ne bo prišlo 
ml nepredvidenih zastojev. 
kc

n 1

$

OZ ŠE VEDNO ZADOVOLJIV - Plan izvo
da avgust je znašal po vrednosti 
•000 dolarjev, dejanskih naročil pa 
kilo za 646.250 dolarjev. V omenje- 

.t51 mesecu pa smo izvozili le za 
l̂ P'523 dolarjev. Mesečni • plan izvoza 

Hi izpolnjen z 92 %, letni pa z 59%-

11 izvoza za september znaša prav ta- 
^90.000 dolarjev, dejanskih naročil 
ta že za 817.450 dolarjev. Pregled 
sj kaže, da tudi izvoz poteka po 
&U.

Leto V/19

NOVA GORICA PRAZNUJE - Nova Gorica bo 
praznovala jutri 20. rojstni dan, obenem 
pa tudi 25. obletnico množične vstaje 
vsega primorskega ljudstva. Ta vstaja ni 
bila pomembna samo za Primorsko, ampak za 
vse narode Jugoslavije.

Ko pripravlja primorsko ljudstvo v Novi 
Gorici veliko proslavo o tem zgodovinskem 
dnevu, se pripravljajo nanjo tudi na5i 
člani kolektiva. Za organizacijo prosla
ve v Novi Gorici smo prispevali 1.000 di
narjev, sindikalna organizacija pa je 
prejela prijave 220 članov kolektiva za 
obisk Nove Gorice ob njenem velikem praz
niku.

Vse, ki so se prijavili za proslavo, ob
veščamo, da bo odhod vlaka iz Glavne
ga kolodvora jutri zjutraj(nedelja,15.sep
tembra) ob 0.55. uri. Vlak ne bo imel 
vmesnih postaj.

Opozarjamo vasr da dosledno upoštevate n a 
vodila na vozovnicah.

-  o  -

UGODEN DOPUST IZVEN SEZONE - Oddelek za 
rekreacijo obvešča člane kolektiva, da 
nam nudi hotel "Adriatik" v Opatiji iz
redne ugodnosti za koriščenje letnega do
pusta izven sezone. Cena penziona znaša 
36 dinarjev. Penzionsk« stor-ttve so zdru
žene z različnimi rekreacijskimi dejav
nostmi (kopanje v zaprtem bazenu s toplo 
vodo, izleti itd.). Za štirinajstdnevno 
bivanje v hotelu "Adriatik" dajejo 25 
popust za oskrbni dan. Podrobnejše infor
macije dobite v oddelku za.rekreacij o.

-  o  -

OBVESTILO - Center za izobrazbo obve. i.: 
člane kolektiva, ki so se letos vpisali 
v osemletko, da se zglasijo do torka, 1?. 
septembra v centru za izobrazbo, da pod
pišejo štipendijsko pogodbo. Vsi tisti, 
ki ne bodo podpisali omenjene pogodbe,L- 
do morali sami kriti stroške šolanja.

V e sti  iz  T A M  iz d a ja  i n io r m a t lv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d ru g o  s o b o to . V ne n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l.  i t .  284. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P e rli f i



TEDEN POŽARNE VARNOSTI - Gasilska služba 
našega podjetja obvešča člane kolektiva, 
da bo imela v času tedna požarne varno
sti, ki bo trajal od 23. do 2 8. septem
bra, predavanje o požarni varnosti. Pre
davanja bodo v posameznih obratih po raz
poredu. Namen predavanj je, da bi sezna
nili člano kolektiva s požarno varnostni
mi ukrepi. V predavanjih bo zajeta snov
o pravilni uporabi ročnih gasilskih apa
ratov, ki so nameščeni po obratih. Pro
gram predavanj predvideva tudi seznanja
nje članov kolektiva z načinom alarmira
nja, oziroma pravilnim obveščanjem gasil
ske službe ob nastanku požara v podjetju.
S hitrim in premišljenim posredovanjem na 
mestu požara lahko člani kolektiva v 
kratkem času omejijo ali celo pogasijo po
žar ter obvarujejo podjetje pred gmotno 
škodo. Razumljivo pa je, da lahko posre
dujejo posamezniki v gašenju požara le, 
če so seznanjeni z metodami gašenja in s 
sredstvi, ki jih uporabljamo pri gašenju. 
Mnogokrat je opaziti, da nekateri člani 
kolektiva nc poznajo nevarnosti za požar 
in njegovih posledic za podjetje.

Nekateri člani kolektiva se še vedno lah
komiselno in brez vsakega čuta odgovorno
sti do družbenega premoženja igrajo z og
njem na dolovnih mestih. Imeli smo več 
primerov, da je nastal požar v garderob
nih omaricah zaradi toga, ker delavci 
vtikajo drug drugemu v šali cigaretne 
ogorke v žepe delovnih oblek, prav tako 
pa puščajo v dolovnih oblekah čistilno 
volno, napojeno z raznimi maščobami, ki 
lahko povzročijo samovžig. Tudi odvržene 
mastne cunje po obratih so velika nevar
nost za nastanek požara. Takšnih in po
dobnih primerov je še več, zato je tudi 
nujno potrebna primerna protipožarna za
ščita, obenem pa tudi večja odgovornost 
članov kolektiva do družbenega premože
nja.

Da bi se izognili podobnim nevernostim in 
zavarovali podjjtje pred gmotno škodo,že
li doseči gasilska služba v tednu požar
ne varnosti čimtesnejše sodelovanje z 
vodstvi obratov in s člani kolektiva.

Gasilska služba vabi člane kolektiva, da 
so v čimvečjem številu udeležijo preda
vanj, ki^jih bo organizirala v dolovnih 
enotah. Še posebej opozarja vodstva de
lovnih enot, da z vso resnostjo upošte
vajo delo gasilske službe ter omogočijo 
svojim sodelavcem v delovni enoti nemo
teno udeležbo na predavanjih.

R A Z P O R E D P R E D A V A N J

V ponedeljek, 23. septembra bo imel 1 
davanje celotni prvi objekt (obe m sl 
nični, kalilnica, galvanika,sprejem b 
ga in skladišče surovin). Predavanje 
ob 9. uri pri požarnem bazenu pr. d pr' 
objektom.

t
ar;

V torek, 24. septembra bo predavanje 
sodelavce iz celotnega drugega objel 
ter iz obrata specialnih vozil, dr^
montažne linije, vzdrževanja obratov 
orodjarne. Predavanje bo na plošči^ 
prod vzdrževanjem ob 9> uri in 30 mi^

h i
č<
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V sredo, 25. septembra bo predavanje 
celotno karosernico. Predavanje bo
8. uri in 30 minut pred obratom miza! 
stva.

V četrtek^

n,

e
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2 6. septembra bodo imeli 
davanje člani kolektiva lakirnice i*ra 
prvega in drugega objekta tor tapeti^ 
štva. Predavanje bo pri požarnem baz* 
med drugim in tretjim objektom ob 8. 
in 30 minut. Ta dan je tudi predavanj1"? 
za člane kolektiva, ki so zaposleni 
industrijski zaščiti, prodajnem oddeli 
centru za izobrazbo, elektronskem cc 
tru, v skladišču tekočih goriv ( mater 
alna služba) in v oddelku za varno 
pri delu. Predavanje bo ob 9. uri in 
minut pred gasilsko garažo.

e
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V petek, 27. septembra bo predavanje 
sodelavce kovačnico, livarne, central 
kurilnice, kalilnice, kovačnico in 
presorske postaje. Predrvanje bo ob 
uri in 30 minut prod kalilnico koračne 
ce. fj

V soboto^ 2 8. septembra bodo imeli P:
davanje sodelavci iz upravnega poslopJ 
inštituta, komičnega laboratorija, s 
tistične kontrolo in prototipne dolav' 
nice. Predavanje bo pred prototipno 
lavnico ob 9. uri in 30 rninut.

Za zaključek tedna požarne varnosti &T 
v petek, 27. septembra ob 1 9. uri 
ostrešjih prvega objekta nočna vaja s ! 
delovanjem sosednjih gasilskih društev'

c
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PRIHODNJA ŠTEVILKA GLASILA "SKOZI TAJ' 
bo izšla v soboto, 2 8. septembra z ar' 
izravnavo v datumih. V soboto, 21. sc o 
tembra, ko bi naj izšel "Skozi TAM :, P 
bodo izšle "Vesti iz TAM:i.
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iribor, 21. septembra 1968

U jset let strogega zapora za morilca
četrtek, 1 9* septembra zjutraj se je 

‘‘"fed petčlanskim senatom okrožnega so- 
iŠča v Mariboru začela glavna javna 
ravnava zoper 24— letnega Franca No- 
*ckega. Franc Novački je bil zaposlen 
našem podjetju kot polkvalificirani 
epar v karosernici. Iz obtožnice je 
Uo razvidno, da je Novački 22. apri- 
letos streljal na člane komisije za 

«rstvo delovnih dolžnosti. Komisija 
namreč razpravljala o njegovih neo- 

Lžfavičenih izostankih z dela. Pri tem 
smrtno ranil pravnika Dušana FuginO 
zadal lažje telesne poškodbe člano- 
komisije Alojzu Starovašniku in 

^ancu Krajncu. Na mestu zločina so 
&šli tudi pismo,ki ga je pisal Novač

il nekaj dni pred tem strašnim deja- 
Jem. V pismu je grozil s smrtjo svo- 
tn predpostavljenim.

jub temu,da je bila obravnava javna, 
je sledilo malo število ljudi in 
cer predvsem sodniki in znanci, ne- 
sodelavcev iz karosernice in novi- 

*rji. Obravnava je trajala okoli še
ni ur. Franc Novački je na zaslišanju 
Onikal vrsto vprašanj v zvezi z do- 
J4ki na dan zločina, ki jih je sicer 

jo1 id preiskavo že priznal, vendar so 
*iče ponovno potrdile vse tisto, kar 
v preiskavi deloma priznal. Novački 
na razpravi dobesedno ''pozabil" vse 

;tf>drobnosti tega tragičnega dogodka. 
it

u t
)j

5 zaslišanju prič je predsednik sena- 
prečital tudi mnenje psihiatra, ki 

eni, da je bil Novački v času dejanja 
t^iseben in popolnoma kazensko odgovo
ru. Zastopnik okrožnega javnega to- 
Ustva je zahteval najstrožjo kazen. 
63al je, da je obtoženec storil deja- 
Q v direktnem naklepu na ta način,da 
ubil eno osebo in poskušal ubiti še' 

‘i. Franc Novački je obžaloval storje-
1 dejanje in prosil za primerno kazen. 
A?og ]6 ,3 0. ure je sodišče razglasilo 
lo<ibo, s katero je Franca Novačkega 
poznalo za krivega in ga obsodilo na 
J* let strogega zapora.

Leto V/2 0

V TEM MESECU ŠE 212 VOZIL IN ŠASIJ 
Upravni odbor je na zadnji seji iz ustrc: 
nih poročil ugotovil,da je bilo v času 
od 9* do 14. septembra montirano na prvi 
liniji 122 šasij, ali poprečno 20,33 ša
sij na dan, na drugi liniji pa 82 vozil, 
ali poprečno 13,66 vozil dnevno. Prodano 
je bilo 44 vozil.V prvi polovici septem
bra je bilo pripravljeno za revizijo 203 
vozil, prodano pa le 81 vozil. Na zalogi 
za prodajo v podjetju in prodajalnah je 
bilo v navedenem času 150 vozil, v nedo
končani proizvodnji pa 165 vozil. Na k; - 
roseriranju izven podjetja je bilo i>3 
vozil. Do konca meseca morajo montirat:'
v montaži še 212 vozil in šasij,ali po
prečno 16,3 vozil na dan.Za izpolnitev 
operativnega programa pa morajo izdela
ti še 258 vozil,ali poprečno 1 9 ,9 vozil 
na dan.Zahteve niso pretirane in jih je 
mogoče realizirati.

PRISPELI SO NOVI STROJI ZA KAROSSRNICO 
Po danes je prispelo v naše podjetje tu
di večja število strojev za proizvodnjo 
pločevinastih izdelkov.

Prispeli so naslednji stroji: krožna ža
ga za kovine za kotno žaganje profilov, 
zveznotočkovni šivni varilni stroj, osem 
točkovno varilnih transformatorjev s po
trebno krmilno aparaturo, enajst varil
nih polavtomatOv za varjenje pod zaščito 
plina C02, 160-tonski upogibni stroj in 
stroj za hladno oblikovanje pločevine.
Ta stroj je posebne izvedbe. Na njem jo 
mogoče oblikovati izredno komplicirane 
dele. Njegova uporabnost je predvsem 
primerna za male serije in popravilo od
pre sk o v..

Vsi omenjeni stroji so nameščeni v karo
sernici in v glavnem že obratujejo.S to 
novo opremo je izpolnjena dolgoletna i' 
lja sodelavcev v karosernici.

V e* t l  lz  T A M  iz d a ja  in fo r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d ru g o  s o b o to . V  »c n o r ic e  » p o ro č a j te  n a  te l.  i t .  284. O d g o v o rn i u r e d n ik  T o m lsJ a v  P erliC



NOVA LUŽARNA V KAROSERNICI - Zaradi ved
no večjega obsega dela in potreb po luže- 
nju delov za varjenje in pleskanje, smo 
pričeli graditi novo lužarno v tretjem 
objektu, ki je bila prsd kratkim izroče
na namenu. Nova lužarna je sodobno ureje
na in bo zadovoljevala vse potrebe po lu- 
ženju kovinskih delov.

Delovni pogoji v novi lužarni so izred
no ugodni za tovrstno delo.Nova lužarna 
je zgrajena po vseh predpisih za varno de
lo. Gradbena dela pri izgradnji nove lužar- 
ne so opravili pretežno delavci iz splo
šnega vzdrževanja, načrte za izdelavo opre
me pa so izdelali v konstrukciji vzdrževa
nja. Glavni idejni projekt nove lužarne 
je izdelal Mirko Dreu, dipl. inž.Nova lu
žarna, ki že poskusno obratuje, je nedvom
no velika pridobitev za sodelavce v karo- 
sernici in za vse podjetje.

NOVE UČILNICE PRI CENTRU ZA IZOBRAZBO - 
Obrat splošnega vzdrževanja j pričel v 
prejšnjem tednu preurejevati prostore v 
centru za izobrazbo. Po končani preuredit
vi bo pridobil center za izobrazbo tri 
nove učilnice, ki jih nujno potrebuje za 
nadaljnjo izobraževanje članov kolektiva, 
saj so potrebe po dodatnem izobraževanju 
iz dneva v dan večje ,

PREDLOŽITEV ŠOLSKIH POTRDIL - Oddelek za 
socialno zavarovanje obvešča člane kolek
tiva, ki imajo otroke rojene v letih 19^9 * 
1950, 1951, 1952 ali še pozneje in imajo 
hkrati pravico do otroškega dodatka, da 
morajo najkasneje do ?5. septembra letos 
predložiti oddelku socialno zavarova
nje potrdilo o šolanju svojih otrok v 
šolskem letu 1968/6 9. Enako velja tudi za 
vajence. Starši, katerih otroci se učijo 
obrti, morajo predložiti tudi potrdilo de
lodajalca. Za otroke. ki so v uku šele 
prvo leto, marajo predložiti starši še uč
no pogodbo. Za otroke, ki obiskujejo fa
kulteto, pa morajo d.ostrviti potrdilo o 
obiskovanju predavanj

Vsa omenjena potrdila /je treba oddati v 
našem podjetju v oddelku za socialno zava
rovanje in ne na zavodu za socialno zava
rovanje v mestu.

RAZGOVOR Z NOVOSPREJETIMI DELAVCI - T1 
varniški komite ZMS TAM pripravlja sK 
p qj z vodstvom delovne enote 20-21 ra: 
govor z novosprejetimi delavci - absc 
venti IKŠ, ki so se zaposlili pred tre 
mi meseci v omenjeni delovni enoti, 
razgovoru se bodo konkretno pogovoril 
z mladimi o njihovem dosedanjem in bodli 
čem delu na posameznih delovnih mesti!1- 
Prav tako jih bodo seznanili z delom K. 

vlogo mladinske organizacije in ostali! 
družbeno-političnih organizacij in or 
nov upravljanja v omenjeni delovni encl 
ti in v podjetju. Razgovor bo predvid^ 
ma zadnje dni septembra.

REKREACIJSKA VADBA - Oddelek za rekres’* 
cijo obvešča, da organizira občinsKf), 
sindikalni cvet Maribor rekreacijsko 
vadbo za moške. Vadba je v osnovni šol\ 
Angel Besednjak vsak ponedeljek in c% 
trtek od 19. do 20,30. ure. Vadba j 
pod strokovnim vodstvom. Vabljeni 
vsi ljubitelji telovadbe in športni!1 
iger
Podrobnejše informacije dobite v odd« 
ku za rekreacijo.

DRUŽABNI VEČTIR - Foto-kino klub TAM pf 
reja v soboto, 2 8. septembra ob 1 9. 
družabni večer za svoje člane. Druža^ 
večer bo v dvorani mladinskega klû  
Tezno;. Pripravili bodo tudi bogat s?e 
čolov. Za razvedrilo in ples bodo igH 
li "Veseli kleparji. Vstopnice in o 
le informacije dobite v prostorih foV 
kino kluba na Ptujski cesti 115.

Klub še obvešča svoje člane in člane *!f 
lektiva, da imajo r klubu večje šteV>!>j 

fotografske literaturo in revij za p°*H 
janje. Omenjeno literaturo lahko dobf
v prostorih kluba vsako sredo od 16.
18, ure.

Prav tako obvešča v?e tiste, ki jih z 
nima črnobela fotografija, da sprejem 
jo prijave za tečaj črnobele fotog*\ 
je, ki bo predvidoma v zadnjih dneh t . 
tobra.

Prijave sprejemajo vsako sredo od l6.1 
18. ure v prostorih kluba.

h
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^aribor, 5 . oktobra 1968

^ oizvodnja v septembru - s seje
ravnega odbora o proizvodnji v sep

tembru: plan vskladiščenja za septem
ber je znašal 444 vozil,vskladiščenih 
Pa je bilo 469 vozil. Kumulativ
ni plan vskladiščenja smo izpolni
li 105,25 odstotno.Tudi montaža je pre
zračila svoje mesečne zadolžitve, 
dodaja pa je prodala 24 vozil nad me

sečnim planom.

;1<Usedanji rezultati proizvodnje in 
Podaje so nedvomno izredno ugodni, 

3*fendar je neprijetna posledica tako 
šne proizvodnje in prodaje boja- 

3S|&n, da nam bo proti koncu leta pri
manjkovalo dela. Upravni odbor je za- 
iHdi tega zahteval od vodstva podjet- 
9., da čimprej uresniči njegov sklep,
* je treba povišati letošnji plan z&
38 vozil in šasij.Za izpolnitev pla-
* 5.438 vozil in šasij bomo morali 
*to finalizirati dnevno 16,7, monti- 
t̂i pa 17,4 vozil.Omenjene zadolžit-
6 niso pretirane, zato jih bo mogoče

P ̂ esničiti.
tl

8$
ut X X X
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^JADBENA DS LA V KALILNICI - Splošno 
^drževanje je pred kratkim začelo 
0 Pipravljalna gradbena dela v kalil- 
lci. Preuredili bodo prostor bivše 
(2arne in premestili vanj baterijo 
^i, to je solne kopeli za kaljenje 
Zoreznih jekel, kopel za nitriranje 
svinčeno kopel za popuščanje. V ta 
ostor bodo tudi premestili dve manj- 
komorni peči za kaljenje drobnega 

žilnega orodja.

razmestitev bo omogočila ustrez
nejši tehnološki potek toplotne obde- 
rtt orodja ter varno in čisto delo. 
('bodo navedena dela opravljena,bodo 
~eli izkopavati temelje za baterijo 
ci za plinsko cementiranje in peč
1 toplotno obdelavo aluminijevih
Itin.

v)f
>o$n

Leto V/2 1

VEČJA OKVARA STISKALNICE V KAROSo^NICI 
Pred kratkim se j^ v karosernici pokva
rila 430-tonska stiskalnica znamke WMr
- Erfrut; zvila sta se ojnična vijaka. 
Izdelava teh vijakov bo veljala okoli
1,800.000 starih dinarjev. Okvara na 
stiskalnici je povzročila zastoj 'pri 
izdelavi nekaterih zahtevnih delov. Na 
tej stiskalnici so izdelovali veliko 
pozicij, zdaj pa jih morajo izdelovati 
drugje, na manj primernih strojih; 
izdelavo zahtevnejših delov pa bodo 
naročali zunaj podjetja. Popravilo
stiskalnice je prevzelo vzdrževanje 
strojev, ki predvideva,da jo bodo po
pravili do novembra.

X X X

TEHNIČNA IZBOLJŠAVA - Komisija za teh
nične izboljšave je posredovala uprav
nemu odboru predlog za tehnično izbolj
šavo tovariša Vinka Purnata iz delov
ne enote MO-22. Tovariš Purnat je’ 
predlagal tehnično izboljšavo pri pred- 
rezkanju ozobja na prednji gredi. 
Dosegel je prihranek na času in zmanj
šal obrabo maagovih nožev. Prav tako 
je predlagal prenos delovne operacije 
zaokroževanja zobnikov na stroj Hey.
S to izboljšavo je zmanjšal število 
izmečkov in dosegel večji prihranek 
na času in pri stroških. Predlagal je 
tudi nekatere spremembe priprave za 
pehanje za obdelavo pehalnega kolesa. 
Po ugotovitvah ekonomske analizo bo 
mogoče prihraniti s Purnatovimi izbolj
šavami v dveh letih 2,045.692 S din.

X X X

OBVESTILO - Prodajni oddelek in vod
stvo vzdrževalnih obratov obveščate, 
člane kolektiva, da do nadaljnjega nč 
sprejemata prijav za nakup lesnih od
padkov. Prosilcev je namreč toliko, da 
jim ne bo mogoče ustreči.

V*stt iz  T A M  iz d a ja  in fo r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d ru g o  s o b o to . V se  n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l. St. 284. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P e r l i č



PRVA STALNA ZAPOSLITEV - Na pobudo to
varniškega komiteja zveze mladino TAM 
je upravni odbor na zadnji redni seji 
razpravljal tudi o problemu nadaljnje 
zaposlitve absolventov šolskega centra 
pri TAM. Pred tremi mescci so je namreč 
zaposlilo v našem podjetju 88 absolven
tov iz te šole in sicer so bili spreje
ti le za določen čas. S 1. oktobrom je 
ta pogodba potekla, zato je postala nji
hova nadaljnja zaposlitev problematična. 
Podjetje je obnovilo dslovno razmerje 
za določen čas z Večino absolventov,de
lovna enota MO 20-21 pa je prekinila 
delovno razmerje z 21 absolventi.

Odbor je v razpravi ugotovil, da je pri
šlo. do problema nadaljnje zaposlitve 
absolventov predvsem zaradi bojazni, da 
kljub povečanemu planu v naslednjem le
tu ne bo dovolj dala. Prav tako lahko 
pričakujemo v naslednjem letu še vrsto 
nerešenih vprašanj.Po razpravi je uprav
ni odbor sklenil, da je treba takoj 
skleniti delovno razmerje za
n e d o l o č e n  čas z vsemi absolven
ti, s katerimi je že bilo obnovljeno 
delovno razmerje za d o l o č e n  čas. 
Absolvente, ki niso bili sprejeti po 
preteku preizkusne dobe,mora imeti kad
rovsko socialna služba na seznamu kot 
potencialno kandidate za sprejem v stal
no delovno razmerje. To prednosti nima
jo le tisti, ki v preizkusnem času niso 
zadovoljili delovnim zahtevam.

X X X

ZMANJŠANJE INTERNIH NAROČIL - V vodstvu 
orodjarne pravijo, da so se v zadnjem 
času ponovno občutno zmanjšala interna 
naročila za izdelavo orodij. Za zmanj
šanje internih naročil pa jim občasno 
primanjkuje dela,kar vpliva na nepopol
no izkoriščenost strojnih kapacitet. V 
orodjarni se zavedajo škode, ki nastaja 
zaradi toga, zato so poskrbeli za večje 
število zunanjih naročil.

Omenimo naj lo naročila, ki so jih pred 
kratkim dobili od podjetja LIBIS iz Lju
bljane in od tovarne GORENJE iz Vele
nja. V obeh primerih gre za izdelavo več 
zahtevnih orodij v vrednosti okoli 11 
milijonov starih dinarjev. Rok izdelave 
je en mesec. V orodjarni menijo, da bodo 
omenjena orodja izdelali v določenem ro
ku in s tom tudi ugodili zahtevam naroč
nika.

i
TEKMOVANJE TRANS PORTNIKOV - Združenj* 
šoferjev in avtomehanikov podružnice 
prireja skupaj z vodstvom delovne ono 
19 - transport prvo interno tekmovanje 
voznikov transportnih vozil v našem pot 
jetju. Tekmovanje bo jutri, v nedelj1̂ 
6. oktobra s pričetkom ob 9. uri na pl( 
ščadi bivšega avtoprometnega oddelka.T 
movalo bo okoli 30 voznikov v treh sK< 
pinah in sicer vozniki z diesel viliča* 
ji do 1,5 ton nosilnosti, vozniki batef: 
rijskih viličarjev in vozniki eloktro 
zičkov. S tem tekmovanjem bodo preizkuj' 
li znanje voznikov transportnih vozil,, 
posebej pa njihovo spretnost pri naklaj[ 
nju in razkladanju ter premagovanje 
nih preprek med vožnjo v objektih.
Ob koncu tekmovanja bo moral opraviti 
vsak tekmovalec še preizkus teorotičnolf 
znanja. Trije prvouvrščoni tekmovalci 
vsake skupine bodo prejeli praktično n; 
grade. Pokroviteljstvo nad tekmovanjem 
je prevzel izvršni odbor sindikalne of 
nizacije. Tekmovanje bo ob vsakem vrefl̂

X X X

PREDLOŽITEV ŠOLSKIH POTRDIL - POJASNI^ 
Oddolok za socialno zavarovanje ponovi>[S 
obvešča člane kolektiva, ki imajo otro^ 
rojeno v lotu 1953 in prej in imajo hk‘ 
ti pravico do otroškega dodatka, da'čil 
prej predložijo oddelku potrdilo o šol^ 
nju v letu 1968/6 9. Za otroke, ki obis^ 
jejo fakulteto, pa morajo dostaviti fr* 
kventacijsko (potrdilo o obiskovanju p( 
davanj) potrdilo najkasneje do 25. okt1 
bra lotos.

X X X

PRIPRAVLJALNI TEČAJI - Delavska unive1 
za Maribor obvešča, da bodo v letošnji 
izobraževalni sezoni priredili priprav' 
ljalne tečaje za sprejemne izpite na v 
jih šolah.

Prirejajo pripravljalne tečaje za spre' 
jemni izpit na višji tehnični šoli, eK 
nomsko komercialni šoli in pravni šol 
Tečaj za sprejemni izpit na višjo teh*1 
no in ekonomsko komercialno šolo bo tf 
jal osem mesecev, tečaj za sprejemni i 
pit na višjo pravno šolo pa le štiri 
se ce.
Tečaji bodo dvakrat tedensko v popolds' 
skem času. Prijave sprejema delavska u' 
verza Maribor, Maistrova 5.
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1
KONFERENCA MLADINE - Danes^ob 13. uri 
:in 30 minut ima mladina našega podjetja 
;:rodno ljtno konferenco. Na n j e j  bodo 
.^cenili enoletno delo med dvoma oktobro
ma in sprejeli novo organizacijsko shemo 
iolovanja mladinska organizacijo v našem 
podjetju. Na konferenci bodo obravnavali 
jtudi vprašanja s področja izobraževanja, 
Zaposlovanja, vključevanja mladih v sa
moupravne organa in organizacijo zv.zj 
•komunistov kakor tudi vprašanja o kultu
ri in rckroaciji članov kolektiva. Dele- 
Sati bodo na konferenci izvolili tudi 
&ovo vodstvo mladinske organizacije v 
Podjetju. Konference se bodo udeležili 
/Polog delegatov tudi predstavniki vod 
jistva podjetja, samoupravnih organov in 
družbeno političnih organizacij; delo 
konference pa bodo spremljali tudi pred
stavniki nekaterih mladinskih aktivov, 
predvsem iz podjetij motorne industrije, 
konferenca je odprta, zato se je lahko 
•Udeleži vsak Član kolektiva.

X X X

2 ZASEDANJA DELAVSKEGA SVETA - Delavski 
sV e t  j e na svojem V. rednem zasedanju,ki 
jo bilo v petek, 11. oktobra, med ostalir 
Potrdil tudi predlog posebne komisije za 
izdelavo predloga zaključkov o perspekti
vi podjetja, ki je bila imenovana na II.
izrednem zasedanju del-.vskega b V e t a . K o -  
^ s i j a  je predlagala, da mora vodstvo 
Podjcirja predlo-žiti program"perspektivno- 
8a razvoja podjetja delavskemu svetu naj
jasneje do 15. marca 1969. leta. Program 
'Biora vsebovati predvsem naslednje elemon 
: to s minimalno stopnjo rasti bruto d o h o d 
ka in dohodka podjetja do 1 9 7 3- le.a in 
i; možnost za prodajo naših izdelkov na do
mačem in tujem tržišču.‘V tem programu

■ ®ora biti nakazan tudi proizvodni pro^ 
‘‘Sram, ki bo predvideval Več inačic.Prav
tako mora prikazati potrebna poslovna

■ srodstva in njihove vire ter analizirati 
Sibanjo zaposlenosti in program naložb
v družbeni standard.

'-------------------------------------------------------------------------------------

Ve s t l  lz  T A M  iz d a ja  in f o r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d r u g o  s o b o to . ’
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PRIHODNJE L ’T0 5300 VOZIL - Delavski 
svet je na zadnjem rednem zasedanju 
razpravljal tudi o osnutku proizvodnega 
plana za leto 1969* Predlog osnutka ĵ  
podal vodja centralnega plana in evi
dence, tovariš Jože Bezjak, dipl.oec. 
Predloge in stališča gospodarske komisi
je na osnutek plana je podal njen pred • 
sodnik, tovariš Štefan Kajzer,dipl.oec. 
Iz obeh poročil jo delavski svet ugoto
vil, da je sedanji postopek planiranja 
in sprejemanja proizvodnega programa 
nesprejemljiv za podjetje, kajti tak
šen program prisiljuje samoupravne or
gane, da sprejemajo količinski plan,ne 
da bi vedeli za posledice svojih odloči- 
t v. Prav tako n • ustreza predloženi 
proizvodni progran osnovni težnji po 
razvoju podjetja, saj njegov obseg in 
struktura n^ daje zagotovila za pove
čanje dohodka podjotja. Ker pa moramo 
sprejeti proizvodni program, že zaradi 
gospodarskega plana podjetja, je delav
ski svet v celoti potrdil predlagani 
proizvodni program, vendar je postavil 
tele pogoja: osnovni poslovni program 
in povečanje dohodka je treba doseči 'X 
v prvem polletju in sicer v takšnem o' - 
segu, ki bo omogočil preseganje predvi
denega obs.ga proizvodnje. Prav tako j 
treba izvršiti popravek ob-računsk-ih n. - 
ril za delovmf^in poslovne enefc;, č^ b > 
proizvodnja v prihodnjem letu bistven 
odstopala glede na obs^g in strukturo 
~v primerjavi s proizvodnim programom.
Po planu, ki ga je delavski svet potr 
dil, bomo morali torej izdelati priho - 
nje leto 5800 vozil.

X X X

REKORDEN IZVOZ V SEPTEMBRU - Plan iz
voza za september je znašal 390 tisoč 
dolarjev, dejanskih naročil pa je bile 
za 817.450 dolarjev; v omenjenem mese
cu pa smo izvozili za 866.053 dolarjev. 
Mesečni plan izvoza smo izpolnili 222 
odstotno, letni pa 77 odstotno. Progl__ 
torej lcaže, da tudi izvoz potoka zado- 
volj ivo.

n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l .  St. 284. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P e r l i č



TEŽAVA V MONTAŽI - Upravni odbor jo' na 
svoji zadnji rodni seji ugotovil iz u- 
streznih poročil, da nam preti popolni 
zastoj dol na montaži in siccr zaradi 
pomanjkanja nekaterih kooperantskih de
lov.

V tednu poročanja so v montaži montirali 
na prvi liniji 86 šasij, ali povprečno 
1 3 ,6 6 šasij dnevno, na drugi liniji pa 
78 vozil, ali povprečno 13 vozil na dan. 
Dnevni povpreček montaže vozil je v tod- 
nu poročanja siccr nekoliko večji, vendar 
še vedno nismo dosegli planiranega, pov
prečja.

Do konca meseca morajo v montaži izdelati 
po planu še 327 vozil in šasij,ali pov
prečno 20,4- vozil in šasij na dan.

URESNIČENA ŽELJE - Prvega oktobra so bili 
samski domovi priljučeni k naši poslovni 
enoti za gospodarjenje s stanovanji. 0 
predlogu za priključitev, ki ga je izde
lal organizacijski oddelek jo razpravljal 
delavski svet na svojem zadnjem rednem 
zasedanju. Po razpravi je delavski svet 
potrdil predlog organizacijskega oddelka 
in sklenil, da je treba prenesti s prvim 
oktobrom vso dejavnost samskih domov iz 
delovno enoto 82 - sektorja skupnih služb 
v našo poslovno enoto za gospodarjenje s 
stanovanji. Navedena poslovna enota mora 
organizirati računovodsko evidenco tako, 
da bo posebej prikazovala dejavnost pri
ključenih samskih domov. Delavski svet je 
potrdil tudi novo organizacijsko shemo 
poslovne onote za gospodarjenje s stano
vanji, v katero so že vključeni samski do
movi. Priključitev samskih domov, ki bodo 
morali prej ko slej poslovati s samostoj
nim okonomičnim poslovanjem, je bila več 
kot nujna.

o

OBVESTILO KEGLJAČEM - Oddelek za rekrea
cijo obvešča tiste člane kolektiva, ki 
obiskujejo kegljišče na Konstruktorju, da 
to ne bo prosto v ponedeljek, 2 1. oktobra. 
Kegljišče bo prosto za naše člane kolek- 
tiva namesto ponedeljka v soboto, 2. no
vembra ob istem času kot ob ponedeljkih.

C
a r i

ci

POMEMBNI RAZGOVORI 0 IZOBRAŽEVANJU 
četrtek, 1 7. oktobra so bili v naše* 
podjetju pomembni razgovori o probl 
tiki poklicnih strokovnih šol v Slo' 
niji. V teh razgovorih so dali poso 
poudarek problemom izobraževanja v ! 
skem centru pri TAM. Pobudnice teh 
govorov so bile mariborske delovne 
nizacije in sicer Metalna, Mariborsl^ 
Livarna, Elektrokovina in TAM. Razg°[j^ 
vora se je udeležil, poleg predstavtj.^ 
kov omenjenih podjetij tudi podpred9iĉ  
Republiškega izvršnega sveta Sloveni5 c 
dr. Franc Hočevar. 0 teh razgovorih 
bomo več poročali v eni izmed prihod, 
njih številk glasila nSkozi TAM,;.  ̂j

>S€
O 'v

•tj

MEDNARODNI SEJEM V KAIRU - V Kairu 
od 2 0. oktobra do 2 0. novembra letoSkc 
mednarodni Sejem industrijskega blaf 
na katerem bo razstavljalo tudi 2o ju' 1 
goslovanskih podjetij; med njimi tud'1«) 
naše podjetje.

Razstavljali bomo tri različna vo:il; 
in sicer avtobus AS-35oo GT ter tovo'y- 
vozili TAM 55oo in TAM 2ooo. ^

Na sejmu bo zastopal naše podjetje 
riš Boris Kokol, direktor zunanjetrg^e 
vinskega oddelka.

ČISTILNI ODDELEK BO DOBIL NOV PROSTCf1 
RE - Pred kratkim je začelo splošno 
vzdrževanje preurejati prostore biv§: 
skladišča vnetljivih tekočin na južn 
delu upravnega poslopja. V to prosto* 
se bo preselil čistilni oddelek, ki 
sedaj svoje prostore pri centru za iz 
brazbo. Premestitev čistilnega oddeli1; 
jo nujna zaradi preureditve njegovih 
sedanjih prostorov v učilnice centra 
za izobrazbo.

NASLEDNJA ŠTEVILKA GLASILA ':SK0ZI TA’ 
N^ 30 IZŠLA V SOBOTO, 2 6. OKTOBRA, Tr’ 
vr,č V ČETRTEK, 31. OKTOBRA.
IZID GLASILA SMO PRILAGODILI PLAZNIK’ 
DN”V/l MRTVIH.
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JfClJSKI PROGRAM SINDIKALNA ORGANIZA
CIJE - V sredo, 30» oktobra se je se- 
(tal izvršni odbor sindikalne organi
zacije našega podjetja. Na sestanku 
5 sprejeli akcijski program za dejav- 
/st sindikalne organizacije do občne- 

zbora, ki bo v februarju prihodnje- 
leta. V akcijskem programu je dan 

'seben poudarek pripravam občnih zbo- 
v sindikalnih podružnic, ki morajo 
ti končani do 31. decembra letos, 

bistvo sindikalne organizacije prav 
siko pripravlja novi pravilnik o delo- 
gfftju sindikata v našem podjetju, ki 

v kratkem dan v javno razpravo vsem 
d anom sindikalne organizacije.

1 -  o  -

Vi stroj za upogibanje CEVI - V to-
k, 5 . novembra je prispel v podjet- 

t1 novi obdelovalni stroj za upogiba
le cevi, ki smo ga kupili iz sredstev 
^narodnega kredita. Na tem stroju 
4o lahko upogibali cevi najbolj kom- 
iciranih oblik. Novi stroj za upogi- 
ftje cevi bo nameščen * vsemi ustrez

n i  pripomočki v delovni enoti 23 -
^osernica.*/ .

Sk

nJ - o -
o t ,

i#0Z TUDI V OKTOBRU ZADOVOLJIV - Iz 
izbočila zunanjetrgovinskega oddelka 
lK-®o, da je znašal plan izvoza za ok- 
h “er 39O.OOO dolarjev, dejanskih na- 
a Pa 3e bilo za 515.450 dolarjev; 
penjenem mesecu pa smo izvozili za 
•̂697 dolarjev. Mesečni plan izvoza 
bil torej realiziran 122 odstotno. 
‘Ulat ivni plan izvoza ?a deset mese- 
* je bil realiziran 127 odstotno, 

ij : ni pa 86 odstotno. Ti hajnovejši 
^tki nam ponovno potrjujejo izredno 
1(lne izvozne rezultate v desetih me- 
!ih letos. Po napovedih je torej upa
da bo letni plan izvoza več kot 
°voljivo izpolnjen.

Leto V/23

UPRAVNI ODBOR 0 PROIZVODNJI V OKTOBRU - 
Proizvodnja v mesecu oktobru je bila po 
doseženih rezultatih v montaži najslabša 
v letošnjem letu. Kljub temu, da smo pro
dali v omenjenem mssecu precej več vozil, 
kot je bilo planirano, pa v montaži letos 
prvič nismo izpolnili mesečnih zadolžitev. 
Vzrok za neizpolnitev mesečnega plana ti
či predvsem v nerednih dobavah kooperant
skih delov.
Po proizvodnem planu za november moramo 
montirati v montaži 4-20 vozil in šasi;}, 
ali poprečno 18,3 vozil in šasij na dan, 
po operativnem programu pa 440 vozil,ali 
poprečno 19,1 vozil dnevno.
Planske zadolžitve v tem mesecu so neko
liko večje, saj bomo morali nadomestiti 
zaostanek iz preteklega meseca.
Do konca. lota moramo finalizirati še 796 
vozil, ali poprečno 16,2 na dan, montira
ti pa 899 vozil, ali poprečno 18,3 vozil 
na dan. Omenjene zadolžitve sicer niso 
pretirane, zahtevajo pa veliko prizadev
nost strokovnih služb in vseh posamezni
kov.

-  o  -

JAVNA RAZPRAVA - Upravni odbor je na svo
ji 25. redni seji dal v 15-dnevno_j.avno 
razpravo predlog o spremembi pravilnika
o delitvi osebnih dohodkov, ki ga je 
predložil oddelek za proučevanje osebnih 
dohodkov. Predlog sprememb omenjenega 
pravilnika uvaja predlog o zmanjšanju za
htevanega stsš? za posamezna delovna me
sta v podjetju. Po tem predlogu bi se 
spremenile po posebni tabeli dosedanje 
zahteve analitične ocene delovnih mest, 
vendar no bi s tem menjali dosedanjega 
števila točk v analitični oceni. Te spre
membe omogočajo, predvsem mladim, da bo
do lahko zasedli zahtevnejša delovna me
sta, za katora je bil dosedaj zahtevan 
neprimerno daljši delovni staž. Predlog 
predvideva še nekatere druge manjše spre
membe prav;Inikr o delitvi osebnih dohod
kov.

"vesti iz T A M  iz d a ja  I n f o r m a t iv n a  s iu Jtba  T A M  v s a k o  d r u g o  s o b o to . V se  n o v ic e  sp o ro C aJ te  n a  te l .  St. 184. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P erliC



PRIMER JUGOSLOVANSKA SAMOUPRAVE NA ZA- 
HODNONEMŠKI TELEVIZIJI - V našem pod
jetju se je mudila 24-. in 25. oktobra 
snemalna ekipa zahodnonemške televizi
je, ki jo je vodil dr.Karl Neuman. Eki
pa je posnela večji del proizvodnega 
procesa v podjetju in razgovor z gene
ralnim direktorjem Stojanom Perhavcem, 
dipl. inž. ter s predstavniki samou
pravnih organov. Posneli so tudi izred
no sejo upravnega odbora. Podobne po
snetke je napravila ekipa še v nekate
rih drugih delovnih organizacijah v Ju
goslaviji. Reportažo o samoupravijanju 
v naši socialistični praksi bo prika
zala zahodnonemška televizija že ob 
koncu tega meseca.

-  o  -

POMEMBEN OBISK - Vse kaže, da bo jutri, 
v nedeljo, 10. novembra obiskal naše 
podjetje direktor mednarodne banke za 
obnovo in razvoj iz V/ashingtona. Viso
kega gosta iz ZDA bodo spremljali tudi 
predstavniki za gospodarska in finančna 
vprašanja iz Beograda in Ljubljane. V 
našem podjetju se bodo pogovarjali z 
generalnim direktorjem Stojanom Perhav
cem, dipl. inž. o potrebnih investici
jah za razširitev slovenske, oziroma 
jugoslovanske avtomobilske industrije*

-  o  -

RAZPRAVA 0 KAKOVOSTI NAŠIH VOZIL - Vče
raj je bila druga izredna seja uprav
nega odbora, katere so se poleg članov 
upravnega odbora udeležili tudi pred
stavniki strokovnih služb in družbeno
političnih organizacij našega podjetja. 
Pogovarjali so se o kakovosti naših iz
delkov, predvsem pa o nekaterih pomanj
kljivostih, ki se pojavljajo na naših 
vozilih. Razgovori, ki sta jih sklicala 
upravni odbor in vodstvo podjetja,so 
bili nedvomno nujno potrebni. Ob 
koncu seje so sprejeli vrsto pomembnih 
zaključkov, ki bodo obenem vodilo zA  
nadaljnje delo strokovnih služb v na
šem podjetju.

- o -

PONOVNO OBV ISTILO - Člani kolektiva, 
ki nameravajo letovati v našem počit
niškem domu "Zarja11 na Pohorju v zim
ski sezoni 1968/69, naj se priglasijo 
v službi za rekreacijo do 11. novembra.

SPOŠTOVANI OBČANI!

V naši občini, v samem mestu in na po1* 
želju je veliko družin in posameznik0 
ki so zaradi kakršnihkoli vzrokov gmo* 
nepreskrbljeni in potrebujejo našo sk̂  
no pomoč. Zato smo se spomladi letos 
ločili za skupno akcijo zbiranja rablj 
nih, pa še uporabnih oblačil in obutve 
in v petih mestnih krajevnih skupnosti 
to akcijo že izvedli v aprilu in maju 
tos. Akcija je ob polnem razumevanju 
sodelovanju občanov dobro uspela.Daro* 
oblačila so bila v glavnem urejena 
uporabna ter smo jih razdelili v kraj8 
ne skupnosti severnega dela naše obči*

Menimo, da je prav sedaj primeren čas .
nadaljevanje naše akcije v ostalih nfis.
nih skupnostih, ker ta čas sovpada
“Tednom starejših občanov'5, ki bo od'-
do 16. novembra. Gotovo boste našli 11
vašo garderobo kaj takšnega, kar lab11
pogrešate in darujete. Želimo, da to j
bi bila samo akcija občinskega odbo^
Rdečega križa, društva socialnih del*
cev in krajevnih skupnosti, marveč aK‘
ja solidarnosti vseh občanov v poit!v
svojemu sosedu - soobčanu. Zbiranje .
potekalo po posameznih krajevnih skup’
stih in bo na terenu krajevne skupn0̂
Tezno v naselju družinskih blokov TA!'1
četrtek, 14. novembra popoldne od 15*’
dalje. Zbiralci na terenu bodo člani ‘
čega križa, društva socialnih djlav°' ̂
in predstavniki krajevnih skupnosti ;o' 1(
njenega dne se bodo oglasili na v&fy,
domovih od 15. ure dalje. V slučaju,
boste v tem času odsotni, vas prosim0 '
pripravljene zavitke pustite pri soS '
ali na določenem zbirnem mestu v bi0,1 c
Zbrana oblačila in obutev bodo razde* 
socialno zdravstvene komisije pri kra. 
nih skupnostih gmotno nepreskrbljen^ 
občanom. V pričakovanju vašega sodci0'̂ 
nja so vam vnaprej prisrčno zahvaljuj 
z željo, da postane tak način zbiral 
oblačil in obutev vsakoletna akcija 1 
Udarnosti med občani naše občine, v

Prav tako bo v tem mesecu naprodaj P '■ 
sebna značka, ki bo veljala 1 dinar. ,&< 
ta način zbrana sredstva bodo prav tsji 
razdelili starejšim občanom, ki so Prt 
trebni pomoči. V našem podjetju bodofe 
dajali te značke sindikalni poverjen} k 
in predsedniki mladinskih aktivov. “ 
ne kolektiva prosimo za popolno ra*1*1! 
vanje in solidarnost do starejših n?P‘e 
skrbljenih občanov. !r

Svet krajevne skupnosti T e  z n lQ



Maribor, 23. novembra 1968
IZREDNA IZDAJA

Leto V/24

S SEJE UPRAVNEGA ODBORA - Ko je 
upravni odbor na svoji zadnji redni 
seji razpravljal o proizvodnji, je 
Ugotovil, da proizvodni rezultati v 
stem mesecu niso ravno najboljši.Dnev
ni popreček izdelave vozil v montaži 
]je še vedno precej nizek. V času od
ll. do 16. novembra smo montirali na 
prvi montažni liniji 72 šasij,na dru- 
?i liniji pa 65 vozil, ali poprečno 
10,83 vozil na dan. V času poročanja 
smo vskladiščili 72 vozil, prodali 

jj(Pa 67 vozil. Za izpolnitev mesečnega 
Plana vozil moramo montirati še 219 
^ozil, ali poprečno 21,9 vozil dnev- 

p̂ o, za izpolnitev mesečnega operativ
nega plana pa moramo izdelati popreč
no 23,9 vozil in šasij na dan.

AS5DANJE DELAVSKEGA SVETA - V torek, 
ra'6. novembra bo v sejni sobi delav-
i fckega sveta šesto redno zasedanje de- 
avskega sveta. Na zasedanju bodo 
szpravljali o delu upravnega odbora 
ed obema zasedanj ima, o poslovanju 
odjetja v devetih mesecih lotos, o 
®lnem planu investicij in investi- 
ijskega vzdrževanja za 1969. leto 
6r o spremembah in dopolnitvah pra- 
ilnika o delitvi osebnih dohodkov.

»o

LO
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U speli s ta dve novi s tiskalnici -
soboto, 9 . novembra sta prispeli v 
Ujetje dve novi stiskalnici,ki smo 
kupili s sredstvi iz mednarodnega 
edita. Štiridesettonska stiskalnica 
ravnanje motorskih gredi bo name- 

sfljjena v delovni enoti 20-21,desetton- 
5 pa v montaži. Obe stiskalnici smo 

»zapili v Zahodni Nemčiji.
kratkim pa je prispel tudi novi 

^tikalni stroj za dinamično uravno- 
0, Šenje. Stroj bo nameščen v delovni
‘oti 21.

CEPLJENJE PROTI GRIPI - V sredo, 20. 
novembra je bilo v našem podjetju cep
ljenje proti gripi. Na petih cepiščih 
so cepile tri ekipe iz zavoda za zdrav
stveno varstvo. Cepljenih je bilo 3384 
članov kolektiva, kar je nekaj manj kot 
lansko leto. Po mnenju vodstva oddelka 
za varstvo pri delu, ki je pri tej ak
ciji neposredno sodelovalo, je ceplje
nje dosnglo svoj namen. Drugo ceplje
nje bo v sredo, 4. decembra, tretje pa 
v sredo, 13. decembra;obakrat na istih 
cepiščih, kot prvič. Zdravstvena služ
ba priporoča vsem, ki so se dali cepi
ti prvič, da pridejo še drugič in tret
jič, kajti, kot že vemo, je uspešno le 
trikratno cepljenje.

Res je, da je cepljenje uspelo, vendar 
se nam zdi čudno, da je zavod za zdrav
stveno varstvo, ki ima pri svojem delu 
prav gotovo veliko izkušenj, ker čez 
noč ntijavil svoj prihod in pri tem sa
moumevno računal na uspeh cepljenja. 
Menimo, da bi o cepljenju in njegovem 
pomenu morali obvestiti člane kolekti
va veliko prej in prek naših informa
tivnih glasil.

Ker nismo torej mogli -obvestiti članov
kolektiva o cepljenju, je bilo treba 
ubrati druga pota, da je bil kolektiv 
obveščen, kar pa terja precejšnjo izgu
bo c as a.

-  o  -

PROSLAVA DNEVA REPUBLIKE - Kot smo že 
poročali, bo proslava dneva republike 
za naš kolektiv v sredo, 27. novembra 
ob 19. uri v dvorani doma JLA.

Vstopnice za to pomembno proslavo dobi
te pri sindikalnih poverjenikih od da
nes dalje.

1 • i ' • f..
- . , o

PRIHODNJA ŠTEVILKA ,:SK0ZI TAM" bo iz
šla v četrtek. 28. novembra.
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ANALIZA IZGUBLJENEGA DELOVNEGA ČASA 
Poročilo centralnega plana in eviden
ce pove, da smo letos povečali števi
lo zaposlenih za 132 ljudi. Zaradi 
večjega števila sodelavcev so se del
no povečale tudi nekatere izgube časa. 
Število izgubljenih ur zaradi rednih 
letnih dopustov je večje kot ostala 
leta, izgubljene ure zaradi bolezni 
nad 30 dni pa so se precej zmanjšale, 
medtem ko še vedno narašča število 
izgubljenih ur zaradi bolezni do 30 
dni. Nenehno naraščanje števila izgu
bljenih ur zaradi bolezni do 30 dni 
nas resno opozarja,da moramo posveti
ti temu vprašanju mnogo več pozorno
sti.
Precej se je povečalo tudi število 
izgubljenih ur zaradi čakanja na ma
terial in to kar za 68,7 % v primer
javi z enakim obdobjem v lanskem letu. 
Izostanki zaradi službene odsotnosti 
so se povečali za 15 %. Nadure so še 
vedno v upadanju. Do danes smo pora
bili 187.307 nadur manj kot v enakem 
obdobju lani.Letošnji podatki o pora
bi nadur torej povedo, da smo porabi
li letos le 30 % nadur v primerjavi s 
porabljenimi nadurami v lanskem letu. 
To pa je prav gotovo izredno zadovo
ljivo. Prav bi bilo, da pri tem tudi 
ostanemo. Zmanjšanje števila nadur ni 
le prihranek za podjetje, temveč po
meni tudi večanje stopnje produktiv
nosti.

-  o -

ZDRAVSTVENO STANJE IN ŠTEVILO NEZGOD 
ZAPOSLENIH -Iz zadnjih poročil o var
stvu pri delu v našem podjetju, ki 
jih je posredoval upravnemu odboru 
oddelek za varstvo pri delu,povzema
mo nekaj pomembnejših podatkov.

Preventivna dejavnost zdravstvenega 
varstva pri delu v našem podjetju je 
bila do sedaj vsklajena s programom 
dela, ki so ga potrdili samoupravni 
organi. Preventivne ukrepe so oprav
ljale zdravstvene službe in oddelek 
za varstvo pri delu. Iz poročila je 
razvidno, da je skupno število obo
lenj, število obolenj na 100 zaposle
nih in število staležnih dni letos 
večje, kot je bilo v enakem obdobju 
lani. Če izvzamemo število nezgod iz 
skupine obolenj, ugotovimo, da je bi
lo v devetih mesecih letos manj ne
zgod, kot v enakem obdobju lani.

Nekoliko manj nezgod je bilo tudi iz
ven podjetja. Precej pa se je poveča
lo število staležnih dni zaradi nez
god pri delu, nezgod na poti na delo 
in z dela ter število staležnih dni1"- 
zaradi nesreč izven podjetja. To nart 
pove, da so bile letos nezgode po
prečno nekoliko težje kot v enakeflp 
obdobju lani.V tem letu sta bili tu
di dve hujši nezgodi, ki imata za po
sledico trajno invalidnost. D

2'

V devetih mesecih letos je bilo 4-. 622iy 
obolenj s staležem, porabljenih pa jerj( 
bilo 46.596 staležnih dni. Nezgod pri^ 
delu je bilo 239, na poti na delo 25̂. 
in 64-7 izven podjetja. Zaradi nezgod^ 
pri delu je bilo izgubljenih 3- 37^2l 
delovnih dni. Največ nezgod pri delu L 
je bilo v karosernici in sicer 39 
7,57 nezgod na število zaposlenih v 
karosernici. Analiza je pokazala, da2' 
je v večini primerov še vedno vzroKP1 
nezgod kršitev predpisov o varnosti11
pri delu. l;

k:
Ti podatki, ki še niso kdo ve kako^ 
ohrabrujoči, nam naj bodo svarilo, daJ: 
bomo na delovnem mestu in sploh v po^ 
jetju dosledno upoštevali varnostne^ 
predpise in navodila. i;

-  O  -  fcr

[-
OBVESTILO SMUČARJEM - Oddelek za rek-jj 
reacijo obvešča smučarje, da sprejema, 
prijave za nakup smučarske opreme.Na-“' 
bavite si lahko smuči od 130 do 2l5, 
cm dolžine in varnostne vezi. Komple^ 
smuči z varnostnimi vezmi od 130 dOp 
150 cm dolžine stane 229 din, od l60c 
do 175 cm dolžine 24-3 dinarjev in od'E 
180 do 215 cm dolžine 298 dinarjev. * 
Vzorce smučarske opreme si lahko ogie^ 
date v oddelku za rekreacijo vsak daP|t 
po delovnem času. (e

Jv
o - j*

k
REZERVACIJE ZA SILVESTROVANJE v resta!g 
vraciji TAM, ki ga prireja ŠK Kovinar! 
lahko vplačate od 2 8. novembra daljev 
pri tovarišu Gabaju, Kranjcu in Gosa^

-  o  -  k
Iz tehničnih razlogov smo morali upo-| 
rabiti topot tiskovine IZREDNA IZDAJAj* 
čeprav je povsem redna. t
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Dl L A VS KI SV IT POSLAL PROTESTNO PISMO 
ZVEZNEMU SEKRETARIATU ZA ZUNANJO TRGO- 

! VINO - Delavski svet je v soboto, 7. 
fclecembra na izrednem zasedanju z veli- 
jjko zaskrbljenostjo obravnaval perspek
tivo našega nadaljnjega razvoja spričo 
^dejstva, da je zvezni sekretariat za 
zunanjo trgovino odobril uvoz tovornih 

'%ozil enake nosilnosti,kot jih izdelu
j e  naše podjetje.

laZvezni sekretariat za delo je potrdil 
jlc(Predstavnikom našega podjetja, da je 
tiiadal odobrerije za uvoz 800 vozil pro
izvodnje IFA. To odobrenje je izdal 
kljub temu, da je svet za industrijo 

c°Pri zvezni gospodarski zbornici izra
b i l  odklonilno mnenje, ko je šlo za
^voz 400 kamionov. Isti sekretariat je
^tudi priporočil narodni banki, naj nu-
ii kupcem teh vozil posebne kreditne 
Ugodnosti. Milo rečeno, gre v tem pri
boru za nezaslišan primer zapostavlja
nja domače industrije, kakršnega ne

Srečamo nikjer v svetu, 
ma,
aJ a uvoz smo lahko izvedeli šele iz 
dnevnega časopisja, v katerem so se po
plavile številno velike reklame za pro
dirajo uvoženih kamionov IFA. Popolnoma 
60ie razumljivo, da smo lahko ogorčeni 
0dkd taksnim ̂ počenjanj em, saj je ne po
redno prizadelo našo proizvodnjo.

generalni direktor Stojan Perhavc,dipl*—  
a >UŽ. f je dejal, preden je prebral pro
testno pismo Zveznemu sekretariatu za 
Vnanjo trgovino: -;V našem gospodar
i m  življenju se včasih dogajajo ta- 
stvari, ki jih nikakor ne moremo 

aj.azumeti. V nenehnih prizadevanjih, da
• e'i izboljšali proizvodnjo, prezremo 
ajĉ radi premajhne budnosti proizvodef 
ftmihistracije, ki nam izredno škodu- 
p o . !:

posebej smo lahko zaskrbljeni zara- 
)(?A tega, kor se je razvedelo, da na- 
L bava omenjeni sekretariat tudi ❖ 

Hhodnje nadaljovati s taksno poli—

IZREDNA IZDAJA/6

tiko. TAM ne more sprejeti izgovora, da' 
je treba poravnati pozitivni zunanje
trgovinski saldo v nekaterih državah’ 
prav z uvozom kamionov. Člani delavske
ga sveta so mnenja, da bi bilo treba' 
misliti na posledice takrat, ko je na
stajal tak pozitivni saldo. Pri tem je 
še najbolj razorožujoče dejstvo, da j6 
ta sekretariat zagotovil kupcem uvože
nih kamionov takšne izjemne kreditne 
ugodnosti, kakršnih domača industrija 
ne more dobiti.

Avtomobilska industrija, ki je pospeše
valec razvoja vsakega gospodarstva, ni' 
zaščitena pred uvozom samo pri nas, tem
več v vseh državah, ki imajo domačo av
tomobilsko industrijo. Sočasno jo drža
va podpira in pospešuje izvoz. Za dokaz"’ 
vzemimo obravnavani primer, ko je drugi 
strani uspelo vriniti kamione za izrav
navo svojega negativnega zunanjetrgovin
skega salda. Delavski svet je tudi me
nil, da bi morale biti naše ustanove,]fi 
nas predstavljajo v mednarodnih pogtrvo——  
rih in dogovorih, vsaj tako razgledane, 
kot so njihovi partnerji, obenem pA bi 
morale biti dovolj uporne, da jim ne bi 
bilo treba sprejeti v program uvoza.iz— - 
delkov, ki so doma— jjrtenj&iyTuy-aâ 1>ofiain., 
kot je primor z avtomobili.

Sedanji T̂>o-si>opek, zlasti pa—naj-asrvosi^
- ali bo Zvezni sekretariat za zunanjo tr
govino tudi v prihodnje uvažal kamione, 
vnaša negotovost v naše dolgoročne pro
izvodna načrte, neposredno pa je ogro
žen proizvodni načrt za prihodnje leto.' 
Tak uvoz ogroža tudi delo nad 100 podje
tij, ki sodelujejo z nami in prispevajo 
50 $> k skupni vrodnosti vozila. Primer
jave povedo, da ima manjša proizvodnja 
samo za en kamion dalekosežne posledice. 
Tako pomeni, da ostane pri finalistu en 
delavec brez dela, pri kooperantih pa 
okoli dva, pomeni pa tudi manjšo proiz
vodnjo jekla v naših železarnah za oko
li 4- tone in tako naproj.

V e s ti  Iz T A M  iz d a ja  in f o r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v s a k o  d r u g o  so b o to . V s e  n o v ic e  s p o r o č a j t e  n a  te l. š t .  284. O d g o v o rn i  u r e d n ik  T o m is la v  P e r l i č



Avtomobilska industrija se lahko raz
vija samo pod pogojem, da ima osnovo 
na domačem tržišču. Naša avtomobilska 
industrija ima to osnovo, saj je pro
dala lani na domačem tržišču malone
22.000 gospodarskih cestnih vozil.To 
število izdelanih in prodanih vozil 
ter sporazumevanje v okviru skupnosti 
proizvajalcev gospodarskih vozil daje 
zagotovilo, da bomo v doglednem času 
zgradili jugoslovansko industrijo go
spodarskih vozil, seveda le v primeru, 
če ne bo oviral te izgradnje zaposta
vljajoč uvoz.

V protestnem pismu, ki ga je naslovil 
delavski svet na Zvezni sekretariat za 
zunanjo trgovino, je poudarjeno, da 
ima TAM zadostne zmogljivosti, da lah
ko zadosti popraševanju na domačem tr
žišču. Izračen je protest proti zapo
stavljajoči politiki kreditiranja uvo
za v primerjavi z domačimi proizvajal
ci. Postavljena je zahteva, da mora 
omenjeni sekretariat seznaniti naše 
podjetje z ekonomsko upravičenostjo 
takšnega uvoza, seveda, če sploh ob
stoja takšna utemeljujoča razlaga. Iz
raženo je upanje, da bodo v prihodnje 
državne institucije posvečale več po
zornosti razvoju avtomobilske indu
strije in ji dale vso podporo. Ta po
zornost in podpora pa bi pomenila do
volj šnje poroštvo, da Zvezni sekreta
riat za zunanjo trgovino ne bi mogel 
pristati na izravnavo aktivnih zuna
njetrgovinskih saldov s proizvodi av
tomobilske industrije drugih držav. 
Delavski svet je tudi zahteval od se
kretarja dr. Grivčeva, da pokliče
predstavnike našega podjetja na raz
govor in jih seznani z nadaljnjo poli
tiko uvoza in namerami sekretariata.

Člani delavskega sveta, ki so se ude
ležili razprave, so povedali naslednje:

Bojan Steinbilcher, dipl. oec,: "Stri- 
njam se z navedbami v protestnem pi
smu. Menim pa, da bi naša stališča 
preimenovali v zahtevo, ker imamo kot 
samoupravijalci pravico zahtevati in 
ne samo prositi.”

Stane Gavez: ,;Tudi jaz sem mnenja, da 
izrazimo svoje predloge ali prošnje 
kot zahteve. Naša delovna skupnost 
ima po dokazanih rezultatih v minulih

letih in prav tako v času borbe 
uresničitev gospodarske reforme po
polno pravico, da nekaj tudi zahteva

Srečko Ježovnik: "TAM je v svoji zgo
dovini že drugič pred trenutkom, k° 
je postavljeno v ospredje vprašanj9 
nadaljnje proizvodnje in dela naši^ 
delavcev. Vendar smo prepričani, dat 
smo si s trajnimi delovnimi uspehi 
pridobili takšno zaupanje v naše spe 
sobnosti, zato nam ni treba metati/ 
polen pod noge."

Milan Horvat: "Sem za odločnost, kel 
menim, da gre za neodgovorno igranj*
z izredno občutljivimi zadevami, Kv
bi lahko imele usodne posledice 
vse naše proizvajalce.s' ,

'c
Zdenko Kostanjevec: “Bojim se, da W 
mo ostali sami v svoji borbi, kaj^f 
uvoz, ki nam grozi, zadeva samo nat 
ker bodo uvažali kamione enake nor
silnosti, kot jih proizvajamo mil?

'c

Delavski svet je poslal protestno pi' 
smo razen Zveznemu sekretariatu za 
zunanjo trgovino še vsem pomembni' 
zveznim in republiškim organom t6; 
osebno tudi predstavnikom teh orga-ft 
nov. Pisma z enako vsebino bodo pr®' 
jeli tudi vsi naši pomembnejši koo-v 
peranti, da bi mogli tudi oni po pr̂ i 
učitvi nastalega položaja vložil 
svoj protest. ;

i
- o - i
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PRED REFERENDUMOM 0 SAMOPRISP JVKU

DELAVSKI SVET JE NA SVOJEM ZADNJE^. 
IZREDNEM ZASEDANJU RAZPRAVLJAL TUft
0 PRIPRAVAH NA REFERENDUM, NA KATS‘it 
REM SE BOMO ODLOČILI ZA UVEDBO SAfC 
PRISPEVKA V OBČINI MARIBOR. DELAVS* 
s v ;t JE DOLOČIL SOBOTO, 14-. DECEMBM 
ZA SKLICANJE ČLANOV KOL EKTIVA NA SE' 
STANKE PO POSAMEZNIH VOLILNIH ENOTJv 
NA SESTANKIH BODO ODBORNIKI OBČINSJ- 
SKUPŠČINE MARIBOR PODROBNEJE SEZNAMI 
LI ČLANE KOLEKTIVA S POMENOM SAMOPJ- 
SPEVKA, 0 KATEREM BOMO ODLOČILI Jv 
REFERENDUMU. |ž
SESTANKI BODO V PETIH VOLILNIH MOffc, 
S PRIČETKOM 03 12. URI IN 30 MINUT 
STO SESTANKOV ŠE NI DOLOČENO. Is
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L'ETNI PLAN IZVOZA SMO ŽE IZPOLNILI'- 
■ot prejšnje mesece je bil plan izvo- 
la tudi v novembru izredno ugodno iz
polnjen. Plan izvoza za omenjeni mesec 

znr-.šal 910.000 dolarjev, dejanskih 
k-aročil pa je bilo za ',4-19.880 dolar
jev , mi pa smo uspeli izvoziti za 
,728.4-35 dolarjev. Mesečni plan izvo- 
c. je bil torej realiziran 190 odstot- 

kumulativni plan za enajst mesecev 
1-40 odstotno. Glede na izredno ugod- 

,ab izvozne rezultate v zadnjih mesecih 
lOfco tudi letni plan izvoza predčasno 
lippolnili, oziroma presegli za 20 %.
odatki kažejo, da smo letni plan iz- 

>î za izpolnili več kot zadovoljivo, 
saj •
iii — o —
tčl
a^OIZVODNJA - Na prvi redni seji v me
rici* decembru je upravni odbor raz- 
DTavljal o tekoči proizvodni problema-' 
Mki, posebej še o proizvodnji v no- 
i^mbru. Ugotovil je, da so proizvodni 
pzultati v omenjenem mesecu dokaj za- 
Woljivi. V montaži smo v novembru 
bntirali 4-62, vskladiščili pa 407 vo
li. Izredno ugodno je potekala tudi 
!"odaja, saj smo prodali 4-72 vozil. P<5 
kl;o ugodnih•rezultatih lahko brez bo
rzni pričakujemo j da bomo tudi v de- 
mbru dosegli plan. Za izpolnitev 
ana 5.4-38 vozil moramo finalizirati 

390 vozil, ali poprečno 15 vozil na 
n, montirati pa 437 vozil, ali po- 
ečno 16,8 vozil dnevno.

o
jSj

tfjfvI STROJI- Pred kratkim je prispelč 
podj '.tje elektronsko-hidrsvl ično pa

tino kladivo znamke nLascow. Kladivo 
^Jo kupili v Zahodni Nemčiji. To j<ž 

ovalni stroj za potrebe ko-
jSnice. Omenjeno kladivo bo v kratkem 

O*jtoeščeno, saj je temelj zanj že pri
javljen.

sredo, 4. decembra pa so prispeli v

Leto V/24

podjetje trij« enovretenski revolvers’ i 
avtomati znamke ''IndeK”. Vsi trije stro
ji bodo nameščeni v delovni enoti 21. 
Do danes je prispelo v podjetje že 43
obdelovalnih strojev, ki smo iih kupili 
s sredstvi iz mednarodnega kredita.

° -

POTRDITEV DELNI’GA PLANA INVESTICIJ 1 ' 
INVESTICIJSKEGA VZDRŽEVANJA ZA L "'JO l-)v9 
Na predlog strokovnih služb je delavski 
svet na svojem zadnjem rednem zasedanju 
razpravljal o osnutku delnega plana in- 
vesLicij in investicijskega vzdrževanja 
za leto 1 9 6 9. Po krajši razpravi so Sla
ni delavskega sveta sklenili, da bodo 
večino pripomb, ki so prispele v času 
javne razprave na omenjeni osnutek, upo
števali po zaključnem računu, ozir or:, a 
ko bodo sprejemali plan investicij za 
1 9 6 9. leto.
Delavski svet je potrdil delni predlog 
investicij za leto 1 9 6 9, ki znaša 
4-, 270.360 dinarjev in osnutek plana in
vesticijskega »vzdrževanja v višini 
14,100.385 dinarjev.

-  o
t

NOVE GARAŽE V DRUŽINSKEM NASELJU TAK 
Ko je delavski svet na svojem zadnji.-.,: 
rednem zasedanju razpravljal o prodaji 
zemljišča, namenjenem za prodajo garaž 
pri družinskem naselju TAM na Teznem,so 
člani delavskega sveta določili prodaj
no cenc za kvadratni meter omenjenega 
zemljišča. Ta znaša 20 novih dinar j -j v . 
Garaže bodo morale biti grajene po na
črtu. Lastniki garaž bodo morali plačati 
750 novih dinarjev za ureditev .-.•kol j a 
pred garažami. Za gradnjo garaž je pred
videno tudi zemljišče ob Romihovi, Kal - 
minovi in Prvomajski ulici, vendar za
enkrat ni naprodaj.
Gradnja novih garaž je določena s poseb
nim odlokom, zato morajo lastniki seda
njih garaž te čiiaprej odstraniti.

S-_____________    ...-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Vesti IZ TAM izdaja inform ativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte  na  tel. St. 284. Odgovorni u rednik  Tom islav PerliC



PREDKONGRESNA AKTIVNOST - Živahna pred
kongresna dejavnost, ki jo je Čutiti v 
naši slovenski družbi, je zajela tudi 
\ niste našega kolektiva. Na sestan
kih vsoh sestih oddelkov so člani zve
zi komunistov skupaj z našimi .delegati 
za Listi kongres ZKS razpravljali o 
pr -dkongresnih materialih. Dogovorili 
so s.:, da bodo naši delegati na tem 
kongresu razpravljali o nadaljnji vlo
gi c nov.ZK v samoupravnem sistemu in
o nadaljnjem razvoju samoupravljanja 
in samoupravnega dogovarjanja med de
lovnimi organizacijami.
Sesti kongres slovenskih komunistov bo 
začel z delom v ponedeljek,9« decembra 
ob l v .  uri v Ljubljani.

NOVA POSVINČ^.VALNICA - Pred kratkim je 
splošno vzdrževanje pričelo gradbena 
c al t pri novi lužarni v karosernici. V 
podaljšku nove lužarne bodo namreč 
z ;radili’novo posvinčevalnico. .Dosedaj 
so že končali prvo fazo gradbenih del.

” TJE CSPLJSNJ3 PROTI GRIPI - Zdrav
stvena služba obvešča člane kolektiva, 
la bo v sredo, 18, decembra tretje in 
nadnje cepljenje proti gripi. Prvič se 
j3 dalo cepiti 3.384 članov kolektiva, 
drugič pa nekaj manj.Zdravstvena služ
ba priporoča vsem, ki so se cepili dva
krat, da pridejo še tretjič, kajti 
uspešno je le trikratno cepljenje. Za 
tiste, ki so se cepili le enkrat oziro
ma dvakrat, bo datum cepljenja določen 
kasreje.

GRADBENA D"LA V KALILNICI - Splošno 
vzdrževanje je pred kratkim končalo 
>rvc stopnjo gradbenih del v kalilnici. 
Preuredili so prostor bivše lužarne in 
premestili vanj baterijo za kaljenje 
brzoreznih jekel, kopel za n:triranje 
in svinčeno kopel za popuščanje. V dru
gi stopnji pa bodo izkopali temelje za 
peč, ki je namenjena za plinsko ce- 
mentacijo.

'P

NOVI SANITARNI PROSTORI - Pred kratkim 
;o bili izročeni namenu novi sanitarni 
prostori v livarni. Splošno vzdrževa-
i jc ja namreč adaptiralo bivši prostor 

parno lokomotivo. V tem prostoru je

sedaj sodobno urejena garderoba, urc:'- 
valnica, kopalnica in ostale sanitari
je. Z izgradnjo sanitarnih prostorov 
je rešen ta pereč problem delavcev v j 
livarni.

-  o  -

SMUČARSKI TEČAJI - Zimsko-športna re
kreacijska sekcija obvešča člane ko- * 
lektiva, da sprejema prijave za začet
niške in nadaljevalne smučarske tečaj1' 
v zimski sezoni 1963/69. Tečaji bodo l 
v dopoldanskem in popoldanskem času. I 
Prijavljeni tečajniki .bodo razvrščeni J 
v štiri starostne skupine. Po želji k 
staršev - tamovcev bodo v zimskih po- t 
čitnicah tudi tečaji za šoloobvezne j 
otroke. Tečaji bodo na Pohorju in v n 
Stražunskem gozdu (odvisno od snežnih 
razmer). Prijave za tečaj sprejema C 
vodstvo sindikalne organizacije. p

?
-  o  -  l

r
ZA ALI PROTI - 0 pripravah na refe- c
rendum za uvedbo samoprispevka v ob- I 
čini Maribor smo že veliko slišali iz 1 
dnavnih časopisov, zato bomo tokrat p: 
le ponovili nekatere pomembnosti tega i( 
dogodka. L
Referendum o samoprispevku bo v n.-de-'.’ 
ljo, 15. decembra. Tega dne bomo 
čani našo občine odobrili ali zavrni- (j’
li program gradnje nekaterih šolskih f1 
in sanitarno-zdravstvenih objektov v  ̂
občini Maribor. S samoprispevkom bi ' 
torej gradili tiste važne objekte, za' 
katere no bi v naslednjih letih našli* 
dovolj denarja in sicer'izgradnja f'-*11 
kcionalnega dela bolnišnice v višir.i 
5,5 milijonov dinarjev, izgradnja dve*' 
osnovnih šol v Zg. Kungoti in Kamnici 
ter izgradnja sanitarno-higienskega Kc 
pališča z zimskim bazenom v višini
14,700.000 dinarjev. V petih letih nsJ 
bi s samoprispevkom zbrali 3 1» 2 8 8.00^  
dinarj cv.
Občani, razmislite, ali bi sc kazal0  ̂
odločiti za program. Zato pridite v 
nedeljo, 15. decembra na volišče.

V

AKADEMIJA PLANINCEV - Mladinski od šel;  

Planinskega društva TAM prireja v ne
deljo, 15. decembra ob 10. uri v dvo^ 
rani Uigrada v Strmi ulici planinsko 
akademijo mladih v počastitev 75-le 
c.e slovenskega planinstva. b
Na akademiji bodo 'prikazali delo mla-^] 
planincev.

Ir
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Naš POGOJ JE-ENAKOPRAVEN POLOŽAJ - V SO' 
boto, 14. decembra so bili v našem pod
jetju pomembni raz,govori o uvozu vozil, 
ki so po svojih temeljnih značilnostih 
takšna, kakršna izdelujemo v našem pod
jetju. Razgovorov so se udeležili poleg 
naših predstavnikov družbeno-političnih
1 organizacij in vodstva podjetja Marjan 
jDajčman in Bruno Ravnikar, oba zvezna 
poslanca, Jože Globačnik,predsednik re
publiškega odbora sindikata delavcev 
industrije in rudarstva Slovenije, Emil 
Tomažič, tajnik odbora sindikata delav
cev industrije in rudarstva Slovenije, 
Ivan Kuzma, predsednik občinskega sin- 
iikalnega sveta Maribor in Stane Kegl, 
Predsednik občinskega odbora sindikata 
ielavcev industrije Maribor.

,„*a teh razgovorih je naše podjetje do
bilo obljubo, da bo narodna banka uki
nila kredite za prodajo uvoženih kami- 

: »nov. Na osnovi te obljube je sindikal- 
; *a organizacija našega podjetja umakni
la U  predlog, da bi poslanci sprožili to 
a vprašanje v zvezni skupščini. Ta oblju
b a  je bila izpolnjena. Neuradno se je 
.^izvedelo že v torek, 1?. decembra, da 
\ le narodna banka ukinila kredit za pro- 
(,i ja j ô  uvoženih kamionov. Da bi člane ko
lektiva podrobneje seznanili o rezulta
tih razgovorov, ki so jih imeli pred 
;ratkim predstavniki našega podjetja s 

rjfedstavniki zveznih sekretariatov za 
QČUnanjo trgovino in gospodarstvo v Beo- 
Padu o uvozu vor, 11, smo obiskali gene- 

0 alnega direktorja Stojana Perhavca, 
v ipl. inž.. Ob tej priliki nam je pove
di naslednje:

 ̂našem podjetju menimo, da je takšna 
^menjava mišljenj z zveznimi eekrotar-
i potrebna in zelo koristna. Če bi to 

3"ila stalna metoda dela sekretariatov,
1r°"«• se lahko večkrat izognili nepotreb- 
<0 im intervencijam in popravkom spreje- 
tri*h odločitev. V beograjskih razgovo- 
jh ni šlo za to, da bi povsem prepove

dali uvoz kamionov, ker nismo proti

uvozu, vendar se strinjamo le z uvozom 
tistih vozil, ki jih ne izdelujemo do
ma. Z reformo smo sprejeii načelo o 
odprtih vratih, zato ne more biti pro
ti uvozu nobena gospodarska organiza
cija, vendar smo upravičeni na delno 
in razumno zaščito, katero terjajo po
sebnosti domače proizvodnje, Ta zašči
ta pa ne sme škodovati kupcem. Na do
mačem tržišču bi ustvarjali neenako
pravne odnose, če bi prodajali neko 
blago s takšnimi domačimi ali tujimi 
krediti, ki bi ne bili dostopni doma
čim proizvajalcem. Med take primere 
sodi vsekakor tudi kreditiranje proda
je 800 uvoženih kamionov. Zato smo za
htevali, da bi narodna banka umaknila 
napovedano kreditiranje prodaje vozil 
tuje proizvodnje, predvsem zato, ker 
tudi domačim proizvajalcem ne more do
deliti enakih kreditov. Letošnji uvoz 
je sicer nekoliko manjši kot je bil 
leta 1967. Vendar je še naprej odprto 
vprašanje uvoza zaradi izravnave zu
nanjetrgovinske bilance z nekaterimi 
državami. Prav zaradi tega bomo kmalu 
predložili rekretariatu za zunanjo 
trgovino naš proizvodni program in na
še proizvodne možnosti.

Na razgovora v Beogradu smo torej do
bili vtis, da bo v bodoče oupadel 
uvoz, ki bi oviral nadaljnji razvoj 
avtomobilske industrije."

o -

POMEMBNA j 'LOVNA ZMAGA - Danes dopol
dne ,2 o zapustilo drugo nontažno linijo 
svečano okrašeno vozilo, s kateri"’ smo 
izpolnili letošnji osnovni proizvodni 
plan. Izdelali smo torej 5.300 vozil, 
toliko j in je bilo planiranih po pro
izvodnem planu. Za naš kolektiv je 
predčasna izpolnitev planskih zadolži
tev r.ova in pomembna delovna zmaga, za 
kat uro pa gre zahvala prav vsem članom 
kolaktiva.

K r - f t t i  )7 i n f o r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  v » a k o  d r u g o  s o b o to .  V s e  n o v ic e  » p o r o č a j te  n «  te l ,  it. ždi. O d g o v o r n i  u r e d n i k  T o m to ta v  PerHC



OBČNI ZBORI SINDIKALNIH PODRUŽNIC - V 
tem mesecu so imele že skoraj vse sindi
kalne podružnice svoje redne letne občne 
zbore. Na zborih so pregledali delo po
družnic v preteklem obdobju in razprav
ljali o predlogu novega statuta sindi
kalne organizacije v našem podjetju. Da
li so tudi poseben poudarek sklepom 6. 
kongresa zveze sindikatov Jugoslavije, 
še predvsem pa tistim sklepom, ki govo
rijo o pomenu in vlogi sindikalne orga
nizacije v delovni skupnosti. Celotno 
delo sindikalne organizacije v našem 
podjetju pa bo ocenil občni zbor, ki bo 
v februarju prihodnjega leta.

ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - V četrtek, 
2 6. decembra bo sedmo redno zasedanje 
delavskega sveta. Na zasedanju bodo raz
pravljali o možnostih priključitev sta
novanjskega sklada podjetja Elektroko- 
vine Maribor k naši poslovni enoti za 
gospodarjenje s stanovanji, nato o na
kupu stanovanj v letu 1 9 6 9, o poslovanju 
samskih domov in o drugem.

OBISKI IN EKSKURZIJ?. - V naše podjetje je 
v letošnjem letu prišlo okoli 5200 obi
skovalcev. V podjetje so prihajale šol
ske ekskurzije, člani samoupravnih orga- 
nov in družbeno-političnih organizacij 
iz drugih podjetij, strokovne skupine, 
pripadniki JLA in drugi. Obiskovalci iz
ražajo brez izjeme ugodno mnenje o naše® 
podjetju. Predvsem hvalijo organizacijo 
proizvodnje, delovno disciplino, red i* 
lepo urejeno okolje.

ZADNJ j OPOZORILO - Vodstvo podjetja po
novno opozarja vse lastnike osebnih vo
zil, ki uporabljajo parkirni prostor 
pred podjetjem, da dosledno upoštevaj0 
predpise, ki veljajo na parkirnih pro
storih. Zlasti je nerazumljivo, da še 
vedno parkirajo nekateri " posamezniki 
svoja vozila na parkirnem prostoru za 
goste, čeprav je ta posebej za to ozna
čen. Če bodo posamezniki še v prihodnje 
zasedali rezervirani parkirni prostor 
za goste, bo podjetje prisiljeno odstra
niti vozila na stroške lastnika.

IZPLAČILO V 0 D IN REZERVNEGA SKLADA 
Upravni odbor je na svoji 31. redni se
ji sklenil, da je treba izplačati 2 8. 
decembra ves višek osebnega dohodka,ki 
je bil dosežen v mesecu novembru. Pri 
izplačilu V O D  ob koncu tega meseca 
torej ne bomo odvedli v rezervni sklad 
običajnih odstotkov. Upravni odbor se 
je na predlog finančnega sektorja odlo
čil za takšno izplačilo zato, da bi ne
koliko izenačili osebne dohodke, ki bo
do doseženi v decembru in januarju. V 
torek, 28. januarja 1969 bo namreč iz
plačan rezervni sklad za leto 1968 in 
seveda tudi V O D ,  ki bo dosežen v de
cembru letos.

VEČERNA POLITIČNA ŠOLA - V ponedeljek,
9. decembra se je začela v prostorih 
šolskega centra pri TAM trimesečna ve
černa politična šola. Šolo obiskuje 20 
članov našega kolektiva in 7 učencev 
šolskega centra pri TAM. Šolo je orga
niziral sekretariat ZK TAM skupaj z de
lavsko univerzo Maribor. Obiskovalci 
šole so pretežno novosprejeti člani 
zveze komunistov. V šoli se bodo mladi 
člani ZK seznanili z vsemi pomembnimi 
vprašanji današnjega razvoja družbeno
političnega življenja v naši sociali
stični samoupravni družbi.

PLAZNIK DNEVA ARMADE - Jutri, v nedeljo. 
22. decembra bodo pripadniki JLA in vs> 
državljani SFRJ praznovali dan n a š e  
ljudske armade. Pripadniki vojske bod° 
ob svojem prazniku priredili številne 
vojaške strokovne, kulturno-zabavne i*1 
umetniške prireditve. V Mariboru daje- 
poseben poudarek letošnjemu praznova
nju dneva JLA že tradicionalni festi' 
val "Kurirček". Razen tega bo danes z v e 
čer v SNG Maribor predstava Cankarje^ 
"Doline Šentflorjanske" v počastitev 
dneva JLA. Letošnji praznik armade bod< 
praznovali tudi mladinci našega podje*' 
ja. Že danes popoldne bodo obiskali 
jake-čuvarje na severni meji na karav- 
lji v Cmureku. Ob tej priliki jim bodo 
čestitali za praznik in jim irročil* 
praktična darila.

INVENTURNE KOMISIJE - V ponedeljek, l6 
decembra je začelo z delom 1Ž0 inven' 
turnih komisij s 393 popisovalci, k1 
jih je imenoval upravni odbor.

Komisije bodo opravile do konca tega 11,01 
seca popis vseh sredstev v podjetju.
Vse komisije delajo po navodilih centi’3 
ne inventurne komisije.






